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1. Opaváci vládnou squashi 

Tisk ● Opavský a Hlučínský Region; str. 24 (Regionální zprávy) ● 10. 3. 2020 ● Ambivalentní 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/80147902-460970a9327a4018ab3e/ 

Opaváci vládnou squashi 

MARIANNA KLIMUNDOVÁ 

Ostrava-Tento víkend se ve sportovním centru Fajne konalo už po osmadvacáté Mistrovství České republiky ve squashi, na 

kterém zazářili hned tři opavští rodáci. Zlato cinklo Anně Serme a Danielu Mekbibovi a k nim ještě přidal Jakub Solnický 

bronz. Anna s Danem byly nasazené jedničky turnaje, tudíž potvrdili své postavení. „Právě tahle pozice je nejtěžší, všichni si na 

mě brousí zuby a nemají vlastně co ztratit,“ komentuje vítězka turnaje. 

První kolo měla Anna volné. V kole druhém si poradila v napínavém zápase s Veronikou Gaultier, manželkou bývalého mistra 

světa ve squashi Gregory Gaultiera, 3:1 na sety. Ve čtvrtfinále na Annu čekala nadějná juniorská hráčka Eliška Jičínská, kterou 

porazila také 3:1 na sety. V semifinále se proti Anně postavila talentovaná Michaela Čepová, se kterou si Anna poradila ve 

třech setech. Do finále nastoupila proti nasazené dvojce turnaje Evě Feřtekové. Obě hráčky hrály velmi dobře a poslední dva 

sety byly velice vyrovnané. „Já jsem si to užila. Publikum bylo na mojí straně a bylo velmi hlasité, což bylo super. V těžkých 

momentech mě určitě podrželo,“ řekla squashistka žijící ve Francii. Nakonec Anna zvítězila 3:1 na sety a získala tak svůj druhý 

titul. V mužské části turnaje to bylo o něco napínavější díky vyrovnanější úrovni hráčů a přítomnosti squashové legendy Jana 

Koukala. Opavský rodák Daniel Mekbib se však nenechal vyvést z míry a vyhrál svůj třetí titul. „Cítím se unaveně, ale jsem 

pyšný, protože to byl podle mě nejtěžší titul, který jsem vyhrál. Nechal jsem tam všechno fyzicky i mentálně,“ řekl vítěz turnaje. 

Ve čtvrtfinále proti Danovi nastoupil Michal Jadrníček, který byl pouze jeden bod od výhry nad budoucím mistrem, ten ale 

zápas nakonec otočil a vyhrál 3:2 na sety. V semifinále se Dan potkal s druhým opavským squashistou Jakubem Solnickým, 

který na něj však nestačil a prohrál 1:3 na sety. Do finále Dan nastoupil proti již zmiňované legendě Janu Koukalovi. Dan ale 

celému utkání dominoval a vyhrál 3:0 na sety. „V důležitých momentech jsem zachoval chladnou hlavu. V tajbrejcích jsem 

neudělal chybu, naopak jsem dal vítězný úder,“ popisuje opavský squashista. Jakub Solnický, který nakonec skončil na třetím 

místě po velmi napínavém zápase proti Martinu Švecovi z Brna. „S ohledem na to, jak probíhal zápas s Danem, to mohlo být 

lepší, ale medaile se cení a beru to,“ dodal squashista s tím, že se příští rok pokusí o svůj první titul. 

OPAVÁCI! Daniel Mekbib a Anna Serne. Foto: Irena Vanišová 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/80147902-460970a9327a4018ab3e/
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2. Číslo týdne 58 

Tisk ● Ostravský týdeník; str. 24 (Regionální zprávy) ● 10. 3. 2020 ● Neutrální 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/80147833-15c6f6973ae04e5f9183/ 

Tolik hráčů a hráček se zúčastnilo od čtvrtku do neděle hlavní části Mistrovství České republiky ve squashi v Ostravě. V 

mužské kategorii bojovalo 32 hráčů, v té ženské pak 26 hráček. Vítězi se stali Daniel Mekbib a Anna Serme. 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/80147833-15c6f6973ae04e5f9183/
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3. Ostravě vládl Mekbib 

Tisk ● Ostravský týdeník; str. 24 (Regionální zprávy) ● 10. 3. 2020 ● Ambivalentní 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/80147834-b5ad7faaa83d9a4b5e21/ 

DAVID HEKELE JIŘÍ UHLÍŘ 

Ostrava Česká squashová legenda, osmnáctinásobný mistr republiky, Jan Koukal věřil, že po třech letech znovu může 

vystoupat na tuzemský trůn. Nepovedlo se. Radost mu v nedělním finále zkazil obhájce titulu z posledních dvou let Daniel 

Mekbib, který v Ostravě Koukala zdolal 3:0 na sety. 

Klíčovou pasáží mužského finále byly úvodní dva sety, které Mekbib vyhrál až v koncovkách. 

„To rozhodlo. Dan zariskoval a vyšlo mu to,“ uznal Koukal, pro něhož byl čtyřdenní turnaj náročný. „Pro mé tělo je to dlouhé. 

Nenašel jsem sílu zápas otočit,“ dodal. 

Mekbibovi vyšla taktika, kdy nechtěl s Koukalem hrát dlouhé výměny. „Když jsem měl příležitost, tak jsem se snažil útočit. 

Myslím, že to fungovalo,“ uvedl s tím, že se na jeho zdravotním stavu podepsal předchozí program a zámořské turnaje. 

I přes potíže s loktem ale triumfoval. Stejně jako Anna Serme mezi ženami. Rodačka z Opavy v bitvě o zlato přehrála druhou 

nasazenou Evu Feřtekovou 3:1 na sety. „Ve čtvrté sadě se málem schylovalo k tomu, že zápas půjde do pěti setů, což jsem 

rozhodně chtěla odvrátit. To se nakonec povedlo. Moc mě těší, že jsem zvládla roli největší favoritky,“ prohlásila Serme, která 

předtím triumfovala v roce 2018, když porazila ve finále Zuzanu Kubáňovou. „Teď se chci soustředit na zahraniční turnaje a 

vyhrát také svůj první PSA titul,“ doplnila Serme. 

Čtvrtou medaili za sebou získal Jakub Solnický. Domácí hráč ostravského týmu vedl v duelu o bronz 2:0 na sety, jenže Martin 

Švec dokázal vyrovnat a o vítězi rozhodl až pátý set. V něm za velké podpory publika dokázal vyhrát Solnický. „Neuvěřitelné, 

nedokážu to ani popsat, co se na kurtu stalo. Cítil jsem se dobře, ale soupeř přestal dělat chyby a zatlačil mě. Nakonec to v 

pátém setu vyšlo. Fyzicky to bylo hrozně náročné,“ dodal Solnický. Třetí místo získala Natálie Babjuková, která porazila 

Michaelu Čepovou. 

POZICI JEDNIČKY v Ostravě potvrdil Daniel Mekbib. Foto: Deník/P. Netolička 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/80147834-b5ad7faaa83d9a4b5e21/
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4. Squash: titul slaví favorité Serme a Mekbib 

Tisk ● Právo - Střední a Východní Morava; str. 12 (Zprávy / Politika) ● 10. 3. 2020 ● Ambivalentní 

Vydavatel: BORGIS, a.s. ● Autor: Jiří Tomaškovič 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/80158924-94cf762d96e6dd99f7e8/ 

Squash: titul slaví favorité Serme a Mekbib 

Třetí titul mistra republiky ve squashi v řadě získal ve Sportovním centru FAJNE v Ostravě-Porubě squashista Daniel Mekbib. 

Opavský rodák ve finále porazil osmnáctinásobného vítěze Jana Koukala 3:0 na sety. Také mezi ženami triumfovala nasazená 

jednička a opavská rodačka. Anna Serme přehrála druhou nasazenou Evu Feřtekovou 3:1. 

Mekbiba nezastavilo ani zranění, které ho celý víkend limitovalo. „Byl to pro mě nejtěžší republikový turnaj. Mám namožený 

loket, musím s tím k doktorce, ale snad to nebude nic vážného,“ prohlásil Mekbib. 

Vyšlo mu nehrát s Koukalem dlouhé výměny. „Když jsem měl příležitost, tak jsem útočil. Myslím, že to fungovalo,“ uvedl 

Mekbib. „S přetíženým loktem jsem nemohl v žádném zápase předvádět moji tradiční hru, tedy být agresivní na volejích a 

útočit. Nejvíce se to projevovalo u bekhendu,“ poukázal Mekbib. 

Finálového triumfu nad českou squashovou legendou Koukalem si velmi cenil. Se třemi tituly za osmnáctinásobným vítězem 

domácího šampionátu hodně zaostává. „Tolik titulů určitě nezískám. To bych musel hrát do čtyřiceti let. Ale dokud budu 

zdravý, pokusím se jich vyhrát co nejvíce,“ pousmál se. 

Třetí příčku získal výhrou 3:2 nad nasazenou dvojkou Martinem Švecem Jakub Solnický, jenž získal čtvrtou medaili z 

mistrovství republiky za sebou. Ostravský hráč vedl 2:0 na sety, jenže Švec dokázal vyrovnat a rozhodl až pátý set. 

„Neuvěřitelné, nedokážu to ani popsat, co se na kurtu stalo. Cítil jsem se dobře, ale soupeř přestal dělat chyby a zatlačil mě. 

Nakonec to v pátém setu vyšlo. Fyzicky to bylo hrozně náročné,“ popisoval Solnický. 

Před domácí kulisou získala svůj druhý titul rodačka z Opavy Anna Serme. 

„Málem se schylovalo k tomu, že půjde zápas do pěti setů, což jsem rozhodně chtěla odvrátit,“ smála se Serme, která se vrátila 

na trůn po roční přestávce. 

Foto SC Fajne 

Noví čeští mistři ve squashi Daniel Mekbib a Anna Serme. 

Autor: Jiří Tomaškovič 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/80158924-94cf762d96e6dd99f7e8/
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5. Squashista Mekbib získal v Ostravě třetí mistrovský titul za sebou 

Rozhlas ● ČRo Ostrava (Český rozhlas) ● 9. 3. 2020, 11:49 ● Pozitivní 

Vydavatel: Český rozhlas ● Autor: David Procházka ● Rubrika: Sport 

Odkaz: https://ostrava.rozhlas.cz/squashista-mekbib-ziskal-v-ostrave-treti-mistrovsky-titul-za-sebou-8160214 

Squash (ilustr. foto) 

foto: Česká asociace squashe 

Mistrovství ČR ve squashi, které o víkendu hostila Ostrava, ovládli opavští sportovci. Svůj třetí titul tady vybojoval Daniel 

Mekbib, v ženském finále vyhrála Anna Serme. 

První nasazený squashista Daniel Mekbib získal na mistrovství České republiky svůj třetí titul v řadě za sebou. Ve finále porazil 

českou legendu tohoto sportu Jana Koukala 3:0 na sety. Koukal má na kontě osmnáct titulů. 

Opavský rodák byl spokojený, že nedovolil soupeři jeho oblíbenou hru. „Bylo důležité, aby nezůstal komfortní na téčku, ať 

mne nerozhazuje. Pár výměn mě tam rozhazoval, tak jsem se snažil měnit ze strany na stranu, ať jde do rohů. A když jsem měl 

příležitost, tak zahrát dopředu. Myslím, že to fungovalo,“ popsal Mekbib. 

V ženském finále vyhrála rovněž opavská rodačka. Anna Serme uspěla 3:1 na sety proti Evě Feřtekové a získala svůj druhý 

mistrovský titul. „Moc mě to těší. Hlavně jsem ráda, že jsem zvládla roli favoritky,“ usmívala se šampionka. 

Autor: David Procházka 

https://ostrava.rozhlas.cz/squashista-mekbib-ziskal-v-ostrave-treti-mistrovsky-titul-za-sebou-8160214
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6. Šampiona inspirovali Raiders. Mekbib slavil i s namoženým loktem 

Online ● isport.blesk.cz (Sport) ● 9. 3. 2020, 9:25 ● Neutrální 

Vydavatel: CZECH NEWS CENTER, a.s. ● Autor: Květoslav Šimek 

Odkaz: https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni/376845/sampiona-inspirovali-raiders-mekbib-slavil-i-s-namozenym-

loktem.html 

Squashista Daniel Mekbib slaví zlatý hattrick. Ve finále mistrovství republiky v ostravském SC FAJNE porazil českou legendu, 

osmnáctinásobného šampiona Jana Koukala 3:0. Nezastavilo ho ani zranění. „Mám namožený loket, musím s tím k doktorce, 

snad to nebude nic vážného,“ věří Mekbib. „Byl to nejtěžší šampionát, jaký jsem hrál.“ Mezi ženami získala druhý titul Anna 

Serme. Bronzovou medaili pro pořádající tým vybojoval Jakub Solnický. 

Matador Jan Koukal se do finále šampionátu dostal po třech letech. Přestože se na vrcholnou domácí akci speciálně 

nepřipravoval. „Republika je pro mě jediný turnaj v roce a hrát čtyři dny za sebou je už pro mé tělo moc,“ pousmál se Koukal. 

„Nenašel jsem sílu finále otočit.“ Na stupně vítězů vystoupil i se svým synem. „Malej určitě něco bude hrát. Ale co, to je zatím 

ve hvězdách.“ 

Mekbib šampionát ustál i s namoženým loktem. Po třech zámořských akcích nebyl opavský rodák úplně fit, ale moc na to 

neupozorňoval. „Jsem velký fanoušek amerických fotbalistů Oakland Raiders, kteří se také nebojí nastoupit do utkání se 

zraněním. Inspirují mě. Jsem rád, že to vyšlo a mám třetí titul.“ 

Také mezi ženami slavila hráčka, která se squashem začínala v Opavě. Anna Serme potvrdila roli favoritky a vybojovala svůj 

druhý titul. Evu Feřtekovou porazila po boji 3:1. „Málem to šlo do pěti setů, naštěstí se to povedlo odvrátit,“ oddechla se 

Serme. „Moc mě těší, že jsem zvládla roli největší favoritky. Teď se chci soustředit na zahraniční turnaje a vyhrát také svůj první 

PSA titul.“ 

MISTROVSTVÍ REPUBLIKY VE SQUASHI 

FINÁLE 

Muži: Daniel Mekbib – Jan Koukal 3:0 (10, 9, 3) 

Ženy: Anna Serme – Eva Feřteková 3:1 (6, 5, -9, 8) 

O BRONZ 

Muži: Jakub Solnický – Martin Švec 3:2 (11, 6, -6, -7, 8) 

Ženy: Natálie Babjuková - Michaela Čepová 3:2 (-8, 9, 9, -8, 6) 

Autor: Květoslav Šimek 

https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni/376845/sampiona-inspirovali-raiders-mekbib-slavil-i-s-namozenym-loktem.html
https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni/376845/sampiona-inspirovali-raiders-mekbib-slavil-i-s-namozenym-loktem.html
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7. Studio 6 

Televize ● Studio 6 (ČT1) ● 9. 3. 2020, 5:59 ● Negativní 

Vydavatel: Česká televize 

Odkaz: https://www.ceskatelevize.cz/ivysilani/1096902795-studio-6/220411010100309 

Zpravodajský náskok do nového dne. Ranní infoservis ČT. 

V ČR bylo oficiálně potvrzeno 31 případů lidí nakažených koronavirem. Ministerstvo zdravotnictví rozšiřuje počet osob, které 

testuje na možný výskyt koronaviru. Byla přijata opatření na povinnou karanténu lidí přijíždějících z Itálie. Redaktoři ČT 

přinesou aktuální informace ze všech krajů v ČR. 

https://www.ceskatelevize.cz/ivysilani/1096902795-studio-6/220411010100309
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8. Českými mistry Mekbib a Serme 

Tisk ● Bruntálský a Krnovský deník; str. 10 (Regionální zprávy) ● 9. 3. 2020 ● Ambivalentní 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/80096101-532311270b7f1feb5c5c/ 

DAVID HEKELE, JIŘÍ UHLÍŘ 

Ostrava Český squash má znovu stejného krále. Reprezentant Daniel Mekbib porazil ve včerejším finále ve Sportovním centru 

Fajne v Ostravě tuzemskou legendu Jana Koukala 3:0 na sety a republikový titul získal potřetí za sebou. Mezi ženami pak 

triumfovala Anna Serme, která zdolala Evou Feřtekovou. 

Klíčovou pasáží mužského finále byly úvodní dva sety, které Mekbib vyhrál až v koncovkách. „To rozhodlo. Dan zariskoval a 

vyšlo mu to,“ uznal Koukal, pro něhož byl čtyřdenní turnaj náročný. „Pro mé tělo je to dlouhé. Nenašel jsem sílu zápas otočit,“ 

dodal Koukal. 

Mekbibovi vyšla taktika, kdy nechtěl s Koukalem hrát dlouhé výměny. „Když jsem měl příležitost, tak jsem se snažil útočit. 

Myslím, že to fungovalo,“ uvedl s tím, že se na jeho zdravotním stavu podepsal předchozí program a zámořské turnaje. 

„S přetíženým loktem jsem nemohl v žádném zápase předvádět moji tradiční hru, tedy být agresivní na volejích a útočit. 

Nejvíce se to projevovalo u bekhendu,“ popisoval Mekbib. Třetí příčku obsadil ostravský Jakub Solnický. 

I mezi ženami se z titulu v Ostravě mohl radovat domácí hráč. Anna Serme, jinak rodačka z Opavy, ve finále přehrála druhou 

nasazenou Evu Feřtekovou 3:1 na sety. 

„Ve čtvrté sadě se málem schylovalo k tomu, že zápas půjde do pěti setů, což jsem rozhodně chtěla odvrátit. To se nakonec 

povedlo. Moc mě těší, že jsem zvládla roli největší favoritky,“ prohlásila Serme, která předtím triumfovala v roce 2018, když 

porazila ve finále Zuzanu Kubáňovou. „Teď se chci soustředit na zahraniční turnaje a vyhrát také svůj první PSA titul,“ doplnila 

Serme. 

ČESKÝMI MISTRY ve squashi jsou pro rok 2019 Daniel Mekbib a Anna Serme. Foto: Deník/Pavel Netolička 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/80096101-532311270b7f1feb5c5c/
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9. Koukal krok od senzace 

Tisk ● Blesk - Brno; str. 19 (Společenské / Bulvár) ● 9. 3. 2020 ● Negativní 

Vydavatel: CZECH NEWS CENTER, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/80099816-408ed2411000536b37d8/ 

OSTRAVA (tma) – Téměř bez přípravy nastoupil squashista Jan Koukal (36) na republikovém MS v Ostravě a probojoval se až 

do finále! Zde byl ale jeho um málo, stopku mu vystavil Daniel Mekbib (3:0). Pro rodáka z Bruntálu jde o třetí domácí titul, v 

cestě za vítězstvím jej nezastavilo ani zranění. „Byl to pro mě nejtěžší republikový turnaj. Mám namožený loket, musím s tím k 

doktorce, ale snad to nebude nic vážného,“ řekl Mekbib. 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/80099816-408ed2411000536b37d8/
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10. výsledky, fakta 

Tisk ● Sport - regionální mutace Morava; str. 23 (Sport) ● 9. 3. 2020 ● Neutrální 

Vydavatel: CZECH NEWS CENTER, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/80102533-1fa4b16fdf79c0593812/ 

BASKETBAL 

JAMES HARDEN z Houstonu si v NBA připsal triple double, který však okořenil i dvouciferným počtem ztrát. Nejlepší střelec 

posledních dvou ročníků měl v sobotním utkání v Charlotte 30 bodů, 10 doskoků, 14 asistencí a 10 ztracených míčů. Houston 

podlehl 99:108 a prohrál potřetí za sebou. NBA: Charlotte-Houston 108:99, Cleveland-Denver 104:102, Detroit- -Utah 105:111, 

Golden State-Philadelphia 118:114, Memphis-Atlanta 118:101, Portland-Sacramento 111:123. 

KOOPERATIVA LIGA MUŽŮ - 6. kolo nadstavby: skupina A1: Ústí nad Labem-USK Praha 107:93 (24:26, 53:44, 87:66). 

BOX 

PAVEL ŠOUR PROHRÁL v Manchesteru s domácím Britem Hughiem Furym a připsal si třetí nezdar ve čtrnáctém duelu mezi 

profesionály. Duel ukončili trenéři české jedničky těžké váhy, když ve třetím kole hodili do ringu ručník. Šour, který se měl 

původně s bratrancem slavného Tysona Furyho utkat již na začátku prosince, tak prohrál technickým K.O. 

CYKLISTIKA 

PAŘÍŽ – NICE (WorldTour) - 1. etapa (154 km): 1. Schachmann (Něm./ Bora-hansgrohe) 3:32:19, 2. Teuns (Belg./Bahrajn-

McLaren), 3. Benoot (Belg./Sunweb) oba stejný čas, 4. Alaphilippe (Fr./Deceuninck-Quick Step) -3, 5. Bol (Niz./Sunweb), 6. 

Politt (Něm./Israel Start-Up), ...12. ŠTYBAR (Deceuninck-Quick Step) všichni -15, 40. KREUZIGER (NTT Pro Cycling) -2:42. 

Průběžné pořadí: 1. Schachmann 3:32,09, 2. Teuns -2, 3. Benoot -4, 4. Alaphilippe -7, 5. Bilbao (Šp./Bahrajn- -McLaren), 6. 

Molard (Fr./Groupama- -FDJ) oba -24, ...14. ŠTYBAR -25, 40. KREUZIGER -2:52. 

FLORBAL 

SUPERLIGA MUŽŮ: čtvrtfinále play off - 2. zápasy: Chodov-Tatran Střešovice 8:5 (3:4, 1:1, 4:0), stav série: 1:1. 1. SC Vítkovice-

Panthers Otrokovice 4:5 po sam. nájezdech (1:4, 0:0, 3:0 - 0:0), stav série: 1:1. Sparta Praha-FBŠ Bohemians 5:4 (2:3, 1:0, 2:1), 

stav série: 1:1. Mladá Boleslav-Královské Vinohrady 13:3 (2:3, 5:0, 6:0), stav série: 2:0. 

TIPSPORT SUPERLIGA MUŽŮ - 1. kolo play down; 2. zápasy: Black Angels-Sokoli Pardubice 12:6 (2:1, 3:3, 7:2), stav série: 2:0. 

Česká Lípa-Hattrick Brno 6:5 (3:2, 2:1, 1:2), stav série: 1:1. 

EXTRALIGA ŽEN - čtvrtfinále play off, 2. zápasy: Tigers Jižní Město-Židenice 4:5 (2:0, 1:2, 1:3), stav série: 0:2. 1. SC Vítkovice-

Tatran Střešovice 6:4 (2:3, 0:0, 4:1), stav série: 2:0. Chodov-FBŠ Bohemians 9:0 (3:0, 2:0, 4:0), stav série: 2:0. FBC Ostrava-

Panthers Praha 8:3 (1:1, 3:1, 4:1), stav série: 2:0. 

EXTRALIGA ŽEN - 1. kolo play down; 2. zápasy: Bulldogs Brno-FBC Liberec 4:1 (2:0, 1:1, 1:0), stav série 2:0. FBS Olomouc-FBK 

Jičín 3:4 (0:2, 2:2, 1:0), stav série 1:1. 

HÁZENÁ 

MOL INTERLIGA ŽEN - 24. kolo: Slavia Praha-Prešov 27:23 (12:10). 

LYŽOVÁNÍ 

ZÁVOD SVĚTOVÉHO POHÁRU skokanů na lyžích v Oslu se včera kvůli počasí neuskutečnil. Pořadatelé ho po několika 

odkladech zrušili. Skokany na můstek nepustil silný vítr, v deštivém a mlha- kombinace - družstva: 1. Rakousko (S. vém počasí 

se navíc v nájezdové stopě Rettenegger, T. Rettenegger, Lamparter, držela voda, která byla i na doskoku. Obermeyr) 47:23,5, 

2. Francie -35,9, 3. ZÁVOD SVĚTOVÉHO POHÁRU na Norsko -38,2, ...10. ČESKO (Čejchan, 50 kilometrů klasickou technikou v 

Oslu Šimek, Konvalinka, Šablatura) -5:40,2. vyhrál stejně jako loni ruský běžec na Skok - smíšená družstva: 1. Rakousko lyžích 

Alexandr Bolšunov. Sekundu za (Ederová, Wörgötter, Kramerová, lídrem průběžného pořadí seriálu dojel Resinger) 1023,3, 2. 

Norsko 1021,7, 3. na druhém místě domácí Simen Hegstad Slovinsko 986,0, ...10. ČESKO (Ulri- Krüger, následovali tři další 

Norové. chová, Rýdl, Ptáčková, Šikola) 388,9 - Michal Novák skončil jednatřicátý, nepostoupili do 2. kola. od bodu ho dělily 

necelé čtyři vteřiny. Proslulý maraton na Holmenkollenu se 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/80102533-1fa4b16fdf79c0593812/
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MOTORISMUS 

tentokrát musel obejít bez fanoušků, kteří měli kvůli obavám z šíření koronaviru na VELKÁ CENA KATARU, úvodní závod 

stadion zakázaný přístup. Třiadvacetiletý mistrovství světa silničních motocyklů Bolšunov se po osmém prvenství v sezo- v 

Losailu: Moto3: 1. Arenas (Šp./KTM) ně opět přiblížil k celkovému pohárovému 38:08,941, 2. McPhee (Brit./Honda) triumfu, na 

který by dosáhl jako první -0,053, 3. Ogura (Jap./Honda) -0,344, ruský běžec po rozpadu SSSR. 4. Masiá (Šp./Honda) -0,247 

(penali- 

SP v běhu na lyžích v Oslu: muži - 

zován posunem o jedno místo dozadu), 50 km klasicky s hromadným startem: 5. Suzuki (Jap./Honda) -0,789, 6. 1. Bolšunov 

(Rus.) 2:08:05,3 hod., 2. Rodrigo (Arg./Honda) -0,426 (penali- Krüger -0,9, 3. Iversen -19,5, 4. Augdal zován posunem o jedno 

místo dozadu), -20,3, 5. Holund (všichni Nor.) -20,8, 6. ...8. SALAČ (Honda) -0,823. Moto2: 1. Cologna (Švýc.) -21,3, 7. Röthe 

(Nor.) Nagašima (Jap./Kalex) 40:00,192, 2. -22,3, 8. Burman (Švéd.) -26,7, 9. Nyen- Baldassarri -1,347, 3. Bastianini (oba It./ get -

27,1, 10. Tönseth (oba Nor.) -55,8, Kalex) -1,428, 4. Roberts (USA/Kalex) ...31. M. NOVÁK -5:35,8, 42. FELLNER -1,559, 5. 

Gardner (Austr./Kalex) -1,901, -10:04,5, 43. KNOP -11:02,5. Průběžné 6. Navarro (Šp./Speed Up) -2,381. pořadí SP (po 33 z 39 

závodů): 1. Bolšunov 2221 b., 2. Klaebo 1726, 3. Golberg SQUASH (oba Nor.) 1311, 4. Krüger 1260, 5. Röthe 1257, 6. Niskanen 

(Fin.) 1221, ...66. 

MČR v Ostravě: muži - finále: Mekbib- NOVÁK 71, 104. PECHOUŠEK 21, 130. -Koukal 3:0 (10, 9, 3), o 3. místo: KNOP 7, 135. 

ČERNÝ 5, 140. FELLNER 5. Solnický-Švec 3:2 (11, 6, -6, -7, 8). MSJ v sjezdovém lyžování v Narviku Ženy - finále: Serme-

Feřteková 3:1 (6, (Norsko) - super-G: junioři: 1. Rieser 5, -9, 8), o 3. místo: Babjuková-Čepová 1:06,47, 2. Dornauer (oba Rak.) -

0,51, 3:2 (-8, 9, 9, -8, 6). 3. Chabloz (Švýc.) -0,54, ...25. KOULA -2,63, 30. KLÍMA -3,06, 31. KUBEŠ 

TENIS 

-3,09, NOVÁK nedokončil. Juniorky: 1. Eggerová 1:08,10, 2. Grillová (obě Rak.) ELITNÍ TURNAJ V INDIAN WELLS -0,28, 3. 

Smadjaová (Fr.) -0,29. začne tento týden bez obhájkyně titulu 

MSJ v klasickém lyžování v Ober- 

Biancy Andreescuové. Kanaďanka 

wiesenthalu (Německo): severská 

stále léčí poraněné koleno a v sobotu oznámila, že návrat na kurty musí odložit. Loni turnaj v kalifornské poušti vyhrála jako 

první hráčka s divokou kartou. Šampionka posledního US Open Andreescuová se zranila na Turnaji mistryň v zápase proti 

Karolíně Plíškové. 

TURNAJ ŽEN V MONTERREY V MEXIKU (tvrdý povrch, dotace 275 000 dolarů) - semifinále: Svitolinová (1-Ukr.)-Rusová (Niz.) 

6:0, 6:1. Čtyřhra - semifinále: Bondarenková, Fichmanová (Ukr./Kan.)-BOUZKOVÁ, VORÁČOVÁ 6:4, 0:6, 13:11. 

TURNAJ ŽEN V LYONU (tvrdý povrch, dotace 275 000 dolarů) - finále: 

Keninová (1-USA)-Friedsamová (Něm.) 6:2, 4:6, 6:4. Čtyřhra - finále: Paarová, Wachaczyková (Rum./Něm.)-Pattinamaová 

Kerkhoveová, Schoofsová (Niz.) 7:5, 6:4. 

ZPRÁVY 

ŠŤASTNÝCH DESET - Polední losování: 3, 5, 7, 11, 15, 17, 28, 36, 39, 40, 46, 53, 56, 58, 60, 64, 67, 72, 74, 77. Šance milion: 5, 9, 

1, 3, 8, 5. Královské číslo: 77. Extra výhra: 1, 2, 4, 6, 8, 9, 10, 12, 13, 14, 16, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 29, 30, 31, 32, 33, 

34, 35, 37, 38, 41, 42, 43, 44, 45, 47, 48, 49, 50, 51, 52, 54, 55, 57, 59, 61, 62, 63, 65, 66, 68, 69, 70, 71, 73, 75, 76, 78, 79, 80. 

Večerní losování: 4, 11, 12, 15, 18, 23, 26, 33, 37, 39, 40, 41, 46, 48, 57, 61, 64, 73, 74, 75. Šance milion: 8, 0, 1, 3, 6, 9. Královské 

číslo: 11. Extra výhra: 1, 2, 3, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 13, 14, 16, 17, 19, 20, 21, 22, 24, 25, 27, 28, 29, 30, 31, 32, 34, 35, 36, 38, 42, 43, 44, 

45, 47, 49, 50, 51, 52, 53, 54, 55, 56, 58, 59, 60, 62, 63, 65, 66, 67, 68, 69, 70, 71, 72, 76, 77, 78, 79, 80. SPORTKA: 1. tah 2, 5, 6, 7, 

19, 25, dodatkové číslo 30. 2. tah 14, 18, 28, 29, 40, 45, dodatkové číslo 6. Šance 3, 9, 4, 4, 9, 6. (bez záruky) 
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11. PODÍVEJTE SE: Mistry republiky ve squashi jsou v Ostravě Mekbib a 

Serme 

Online ● moravskoslezsky.denik.cz (Regionální zprávy) ● 8. 3. 2020, 21:37 ● Neutrální 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. ● Autor: Jiří Uhlíř ● Rubrika: Sport 

Odkaz: https://moravskoslezsky.denik.cz/ostatni_region/podivejte-se-mistry-republiky-ve-squashi-jsou-v-ostrave-

mekbib-a-serme-20200308.html 

PODÍVEJTE SE: Mistry republiky ve squashi jsou v Ostravě Mekbib a Serme 

8.3.2020 

Squashista Mekbib přetlačil legendu a má třetí titul. Ostravák Solnický získal na šampionátu bronz. 

Kliknutím zvětšíte 

38 fotografií v galerii › 

28. Mistrovství ČR ve squashi, finále muži: Daniel Mekbib - Jan Koukal, 8. března 2020 v Ostravě. | Foto: Deník / Pavel 

Netolička 

Squashista Daniel Mekbib se raduje ze svého třetího republikového titulu. Ve sportovním centrum FAJNE porazil ve finále 

osmnáctinásobného vítěze Jana Koukala 3:0 na sety. 

Mekbiba nezastavilo ani zranění, které ho po celou dobu domácího šampionátu limitovalo. „Byl to pro mě nejtěžší republikový 

turnaj. Mám namožený loket, musím s tím k doktorce, ale snad to nebude nic vážného,“ prohlásil Mekbib. Mezi ženami získala 

druhý titul Anna Serme, která si poradila s Evou Feřtekovou. Třetí místo vybojoval po velké bitvě Jakub Solnický, domácí 

hráč z Ostravy. 

Po třech letech se dostal do finále mistrovství Jan Koukal, který si na domácí vrcholnou akci nějak zvlášť nepřipravuje. V něm 

však nezískal ani set, v prvních dvou těsně prohrál v koncovkách. 

„To bylo klíčové, rozhodly první dva sety. Dan zariskoval a vyšlo mu to. Republika je pro mě jediný turnaj v roce a hrát čtyři 

dny za sebou je už dlouhé pro mé tělo. Nenašel jsem sílu zápas otočit,“ dodal Koukal, který na stupně vítězů vystoupil se svým 

synem. „Malej určitě něco bude hrát. Ale co, to je zatím ve hvězdách.“ 

Mekbibovi vyšla taktika – v ostravském finále nechtěl s Koukalem hrát dlouhé výměny. „Když jsem měl příležitost, tak jsem se 

snažil útočit. Myslím, že to fungovalo,“ dodal Mekbib, který před šampionátem absolvoval tři zámořské turnaje, což je 

projevilo na jeho zdravotním stavu. 

„S přetíženým loktem jsem nemohl v žádném zápase předvádět moji tradiční hru, tedy být agresivní na volejích a útočit. 

Nejvíce se to projevovalo u bekhendu,“ popisoval Mekbib, který na svůj handicap nechtěl moc upozorňovat. „Jsem však velký 

fanoušek amerických fotbalistů Oakland Raiders, kteří se také nebojí nastoupit do utkání se zraněním. Inspirují mě. Jsem moc 

rád, že to vyšlo a mám třetí titul.“ 

Sám nemá určeno, kolik chce domácích titulů v kariéře vybojovat. 

„Dokud budu zdravý, pokusím se vyhrávat co nejčastěji. Určitě nebudu mít stejný počet titulů jako Koukal, to bych musel hrát 

do čtyřiceti let. Já se spíše chci soustředit na mezinárodní turnaje,“ dodal Mekbib, který je v současné době na 70. místě 

žebříčku PSA a českému squashi dominuje od roku 2018. 

„Březen budu mít volný, abych se pokusil dát ruku dohromady. V dubnu budu mít další turnaje na Panenských ostrovech, v 

Kuvajtu a ve Skotsku.“ 

Serme má druhý titul 

Před domácí kulisou získala svůj druhý domácí titul Anna Serme, rodačka z Opavy. Ve finále přehrála druhou nasazenou Evu 

Feřtekovou, a to 3:1 na sety. Přitom ve čtvrté sadě se dostala do vážnějších problémů. 

https://moravskoslezsky.denik.cz/ostatni_region/podivejte-se-mistry-republiky-ve-squashi-jsou-v-ostrave-mekbib-a-serme-20200308.html
https://moravskoslezsky.denik.cz/ostatni_region/podivejte-se-mistry-republiky-ve-squashi-jsou-v-ostrave-mekbib-a-serme-20200308.html
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„Málem se schylovalo k tomu, že půjde zápas do pěti setů, což jsem rozhodně chtěla odvrátit. To se nakonec povedlo. Moc 

mě těší, že jsem zvládla roli největší favoritky,“ prohlásila Serme, která předtím triumfovala v roce 2018, když porazila ve finále 

Zuzanu Kubáňovou. „Teď se chci soustředit na zahraniční turnaje a vyhrát také svůj první PSA titul.“ 

Feřteková postoupila do finále po roce, na svůj první triumf ještě čeká. „Bohužel bylo vidět, že ve čtvrtém setu jsem se trochu 

lekla a udělala dvě rozhodující chyby. I tak mám za druhé místo radost,“ tvrdila squashistka. 

Čtvrtou medaili za sebou získal Jakub Solnický. Domácí hráč ostravského týmu vedl v duelu o bronz 2:0 na sety, jenže Martin 

Švec dokázal vyrovnat a o vítězi rozhodl až pátý set. 

V něm za velké podpory publika dokázal vyhrát Solnický. „Neuvěřitelné, nedokážu to ani popsat, co se na kurtu stalo. Cítil 

jsem se dobře, ale soupeř přestal dělat chyby a zatlačil mě. Nakonec to v pátém setu vyšlo. Fyzicky to bylo hrozně náročné,“ 

dodal Solnický. Třetí místo získala Natálie Babjuková, která porazila v pěti setech Michaelu Čepovou. „Užila jsem si to, byl to 

super zápas. Jsem šťastná, že mám první medaili z republikového šampionátu,“ dodala Babujuková, která hrála squash také 

hodně v USA. 

VÝSLEDKY 

MČR ve squashi v Ostravě (SC FAJNE), muži - finále: Daniel Mekbib – Jan Koukal 3:0 (10, 9, 3), o 3. místo: Jakub Solnický – 

Martin Švec 3:2 (11, 6, -6, -7, 8), ženy - finále: Anna Serme – Eva Feřteková 3:1 (6, 5, -9, 8), o 3. místo: Natálie Babjuková - 

Michaela Čepová 3:2 (-8, 9, 9, -8, 6). 

Autor: Jiří Uhlíř 

28. Mistrovství ČR ve squashi, finále muži: Daniel Mekbib - Jan Koukal, 8. března 2020 v Ostravě. 

Zdroj: Deník / Pavel Netolička 

28. Mistrovství ČR ve squashi, vyhlášení vítězů, 8. března 2020 v Ostravě. Zleva Eva Feřteková, Anna Serme, Natálie 

Babjuková. 

28. Mistrovství ČR ve squashi, finále žen: Anna Serme - Eva Feřteková, 8. března 2020 v Ostravě. 

28. Mistrovství ČR ve squashi, vyhlášení vítězů, 8. března 2020 v Ostravě. Daniel Mekbib a Anna Serme. 

28. Mistrovství ČR ve squashi, vyhlášení vítězů, 8. března 2020 v Ostravě. Jan Koukal. 

28. Mistrovství ČR ve squashi, finále žen: Anna Serme - Eva Feřteková, 8. března 2020 v Ostravě. Vpravo Anna Serme. 

28. Mistrovství ČR ve squashi, finále muži: Daniel Mekbib - Jan Koukal, 8. března 2020 v Ostravě. Daniel Mekbib. 

28. Mistrovství ČR ve squashi, vyhlášení vítězů, 8. března 2020 v Ostravě. Anna Serme. 

28. Mistrovství ČR ve squashi, finále žen: Anna Serme - Eva Feřteková, 8. března 2020 v Ostravě. Anna Serme. 

28. Mistrovství ČR ve squashi, vyhlášení vítězů, 8. března 2020 v Ostravě. Zleva Jan Koukal, Daniel Mekbib, Jakub Solnický. 

28. Mistrovství ČR ve squashi, vyhlášení vítězů, 8. března 2020 v Ostravě. Vpravo Daniel Mekbib. 

28. Mistrovství ČR ve squashi, vyhlášení vítězů, 8. března 2020 v Ostravě. Zleva Jan Koukal, Eva Feřteková, Daniel Mekbib, 

Anna Serme, Jakub Solnický, Natálie Babjuková. 

28. Mistrovství ČR ve squashi, finále žen: Anna Serme - Eva Feřteková, 8. března 2020 v Ostravě. Eva Feřteková 

28. Mistrovství ČR ve squashi, vyhlášení vítězů, 8. března 2020 v Ostravě. Vlevo starostka městského obvodu Poruba Lucie 

Baránková. 

28. Mistrovství ČR ve squashi, finále žen: Anna Serme - Eva Feřteková, 8. března 2020 v Ostravě. Uprostřed starostka 

městského obvodu Poruba Lucie Baránková. 

28. Mistrovství ČR ve squashi, vyhlášení vítězů, 8. března 2020 v Ostravě. Starostka městského obvodu Poruba Lucie 

Baránková. 

28. Mistrovství ČR ve squashi, vyhlášení vítězů, 8. března 2020 v Ostravě. Jakub Solnický. 

Autor: Jiří Uhlíř 
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12. Provětral hokejisty Vítkovic, pak na šampionátu porazil Koukala. 

Squashista Mekhib má třetí domácí titul 

Online ● lidovky.cz/sport (Sport) ● 8. 3. 2020, 19:29 ● Pozitivní 

Vydavatel: MAFRA, a.s. ● Autor: ČTK ● Rubrika: Sport - Ostatní sporty 

Odkaz: https://www.lidovky.cz/sport/ostatni-sporty/provetral-hokejisty-vitkovic-pak-na-sampionatu-porazil-

koukala-squashista-mekhib-ma-treti-domaci-tit.A200308_192925_ln-sport-ostatni_ele 

Daniel Mekbib ve squashi prohnal vítkovického hokejistu Ondřeje Romana | foto: Česká asociace squashe 

Ostrava Squashista Daniel Mekbib potvrdil na mistrovství republiky v Ostravě roli hlavního favorita a získal třetí domácí titul. 

Ve finále 70. hráč světového žebříčku porazil 3:0 na sety osmnáctinásobného českého šampiona Jana Koukala. Ještě před 

šampionátem si s ním z zahráli hokejisté Vítkovic. 

„Byl to pro mě nejtěžší republikový turnaj. Mám namožený loket, musím s tím k doktorce, ale snad to nebude nic vážného,“ 

řekl Mekbib po vítězství nad šestatřicetiletou českou squashovou legendou. 

V soutěži žen si zopakovala předloňský triumf Anna Serme, která ve finále zdolala Evu Feřtekovou. Loňská šampionka Olga 

Kolářová kvůli mateřské pauze titul neobhajovala. 

Hokejisté Vítkovic vyzvali před mistrovstvím nejlepší squashisty 

Byla to výzva, na kterou se velmi těšili. Vítkovičtí hokejisté Jan Výtisk a Ondřej Roman sehráli zápasy proti elitním českým 

squashistům. A to před domácím šampionátem, který se v letošním roce odehrává od čtvrtka do neděle ve sportovním centru 

FAJNE v Ostravě. „Fyzicky jsou připravení skvěle, jen ve výběru místa na kurtu trochu pokulhávali,“ říkala o hokejistech s 

úsměvem Anna Serme. 

Drobná a mrštná Serme proti více stokilovému hromotlukovi Janu Výtiskovi. Jak tohle mohlo dopadnout? Samozřejmě 

jednoznačným vítězstvím pro aktuálně nejlepší českou squashistku. „Trochu jsem se bála váhového rozdílu mezi námi, ale ke 

kontaktu při hře nedošlo,“ prohlásila Serme. „Anička mě vůbec nešetřila. Bylo to náročné, docela záhul,“ přiznal hokejista 

Výtisk, který squash hraje pravidelně po extraligové sezoně. To ostatní hráči z HC Vítkovice preferují spíše tenis. 

„Mně se víc líbí squash. Moc mi to sice nejde, ale je to dobrý sport na koordinaci pohybu, orientaci a fyzičku. Zajímavé 

zpestření po hokejové sezoně,“ dodal Výtisk. Druhou dvojicí na kurtu byla domácí mužská jednička Daniel Mekbib, kterého 

vyzval Ondřej Roman. „Je na jiné úrovni. Byla pro mě čest si s ním zahrát a bylo vidět, že je mistrem na správném místě,“ 

pochválil ho Roman. „Hráli jsme opatrně, nechtěli jsme proti nim vyzkoušet bodyčeky, abychom jim nic neudělali,“ doplnil s 

úsměvem vítkovický hokejista. 

Autor: ČTK 

https://www.lidovky.cz/sport/ostatni-sporty/provetral-hokejisty-vitkovic-pak-na-sampionatu-porazil-koukala-squashista-mekhib-ma-treti-domaci-tit.A200308_192925_ln-sport-ostatni_ele
https://www.lidovky.cz/sport/ostatni-sporty/provetral-hokejisty-vitkovic-pak-na-sampionatu-porazil-koukala-squashista-mekhib-ma-treti-domaci-tit.A200308_192925_ln-sport-ostatni_ele
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13. Squashista Mekbib přetlačil legendu a má třetí titul 

Online ● sport.cz (Sport) ● 8. 3. 2020, 19:17 ● Ambivalentní 

Vydavatel: BORGIS, a.s. ● Autor: rjm 

Odkaz: https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1271168-squashista-mekbib-pretlacil-legendu-a-ma-treti-

titul.html 

8. března 2020 18:17 - Ostrava 

Squashista Daniel Mekbib se raduje ze svého třetího titulu mistra republiky, když ve finále porazil osmnáctinásobného 

šampiona Jana Koukala 3:0 na sety. Mekbiba nezastavilo ani zranění, které ho po celou dobu domácího šampionátu 

limitovalo. „Byl to pro mě nejtěžší republikový turnaj. Mám namožený loket, musím s tím k doktorce, ale snad to nebude nic 

vážného," prohlásil Mekbib. Mezi ženami získala druhý titul Anna Serme, která si poradila s Evou Feřtekovou. 

Squash zná nové šampiony - mistrovství republiky vyhrál Dan Mekbib, mezi ženami triumfovala Anna Serme. 

Irena Vanišová 

Jan Koukal se dostal do boje o titul na domácím šampionátu po třech letech, nakonec ale ve finále neuhrál ani set. V prvních 

dvou těsně prohrál v koncovce. „To bylo klíčové. Dan zariskoval a vyšlo mu to. Republika je pro mě jediný turnaj v roce a hrát 

čtyři dny za sebou je už pro mé tělo dlouhé. Nenašel jsem sílu zápas otočit," přiznal Koukal, který na stupně vítězů vystoupil se 

svým synem. „Malej určitě něco bude hrát. Ale co, to je zatím ve hvězdách," usmál se. 

Mekbibovi vyšla taktika – v ostravském finále nechtěl s Koukalem hrát dlouhé výměny. „Když jsem měl příležitost, tak jsem se 

snažil útočit. Myslím, že to fungovalo," konstatoval Mekbib, který před šampionátem absolvoval tři zámořské turnaje. „S 

přetíženým loktem jsem nemohl v žádném zápase předvádět tradiční hru, tedy být agresivní na volejích a útočit. Nejvíce se to 

projevovalo u bekhendu," popisoval Mekbib, který na svůj handicap nechtěl moc upozorňovat. „Jsem však velký fanoušek 

amerických fotbalistů Oakland Raiders, kteří se také nebojí nastoupit do utkání se zraněním. Inspirují mě. Jsem moc rád, že to 

vyšlo a mám třetí titul," svěřil se. 

Při dotazu na počet mistrovských titulů, které chce získat se jen usmál. Šlo o zjevnou narážku na osmnáct výher kounkurenta 

Koukala. „Dokud budu zdravý, pokusím se vyhrávat co nejčastěji. Určitě nebudu mít stejný počet titulů jako Koukal, to bych 

musel hrát do čtyřiceti let. Já se spíše chci soustředit na mezinárodní turnaje," dodal šampion. 

V současné době je na 70. místě žebříčku PSA a českému squashi dominuje od roku 2018. „Březen budu mít volný, abych se 

pokusil dát ruku dohromady. V dubnu budu mít další turnaje na Panenských ostrovech, v Kuvajtu a ve Skotsku." 

Serme má druhý titul 

Před domácí kulisou získala svůj druhý domácí titul Anna Serme, rodačka z Opavy. Ve finále přehrála druhou nasazenou Evu 

Feřtekovou 3:1 na sety. Přitom ve čtvrté sadě se dostala do vážnějších problémů. „Málem se šlo do pěti setů, což jsem 

rozhodně chtěla odvrátit. To se nakonec povedlo. Moc mě těší, že jsem zvládla roli největší favoritky," oddechla si Serme. „Teď 

se chci soustředit na zahraniční turnaje a vyhrát také svůj první PSA titul." 

MČR ve squashi v Ostravě 

Muži - finále: 

Daniel Mekbib – Jan Koukal 3:0 (10, 9, 3) 

o 3. místo: 

Jakub Solnický – Martin Švec 3:2 (11, 6, -6, -7, 8) 

ženy - finále: 

Anna Serme – Eva Feřteková 3:1 (6, 5, -9, 8) 

o 3. místo: 

Autor: rjm 

https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1271168-squashista-mekbib-pretlacil-legendu-a-ma-treti-titul.html
https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1271168-squashista-mekbib-pretlacil-legendu-a-ma-treti-titul.html
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14. Squashista Mekbib má třetí domácí titul, ve finále zdolal Koukala 

Online ● idnes.cz/sport (Sport) ● 8. 3. 2020, 18:17 ● Pozitivní 

Vydavatel: MAFRA, a.s. ● Autor: ČTK ● Rubrika: Sport - Ostatní sporty 

Odkaz: https://www.idnes.cz/sport/ostatni/squash-mcr.A200308_181641_sporty_ald 

Daniel Mekbib | foto: Profimedia.cz 

Squashista Daniel Mekbib potvrdil na mistrovství republiky v Ostravě roli hlavního favorita a získal třetí domácí titul. Ve finále 

70. hráč světového žebříčku porazil 3:0 na sety osmnáctinásobného českého šampiona Jana Koukala. 

„Byl to pro mě nejtěžší republikový turnaj. Mám namožený loket, musím s tím k doktorce, ale snad to nebude nic vážného,“ 

řekl Mekbib po vítězství nad šestatřicetiletou českou squashovou legendou. 

V soutěži žen si zopakovala předloňský triumf Anna Serme, která ve finále zdolala Evu Feřtekovou. Loňská šampionka Olga 

Kolářová kvůli mateřské pauze titul neobhajovala. 

Autor: ČTK 

https://www.idnes.cz/sport/ostatni/squash-mcr.A200308_181641_sporty_ald
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15. Squashista Mekbib přetlačil legendu a bral třetí titul. Ženám vládla 

Sermeová | Staloseteď - aktuální zpravodajství 

Online ● staloseted.cz (Zprávy / Politika) ● 8. 3. 2020, 18:05 ● Negativní 

Rubrika: Deník.cz 

Odkaz: https://www.staloseted.cz/sport/squashista-mekbib-pretlacil-legendu-a-bral-treti-titul-zenam-vladla-

sermeova/ 

08.03.2020 18:05 | Deník.cz , Sport 

Squashista Daniel Mekbib se raduje ze svého třetího republikového titulu. V ostravském finále porazil osmnáctinásobného 

vítěze Jana Koukala 3:0 na sety. Mekbiba nezastavilo ani zranění, které ho po celou dobu domácího šampionátu limitovalo. 

„Byl to pro mě nejtěžší republikový turnaj. Mám namožený loket, musím s tím k doktorce, ale snad to nebude nic vážného,“ 

prohlásil Mekbib. Mezi ženami získala druhý titul Anna Sermeová, která si poradila s Evou Feřtekovou. Číst dál 

Vyhledávání 

https://www.staloseted.cz/sport/squashista-mekbib-pretlacil-legendu-a-bral-treti-titul-zenam-vladla-sermeova/
https://www.staloseted.cz/sport/squashista-mekbib-pretlacil-legendu-a-bral-treti-titul-zenam-vladla-sermeova/
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16. Squashista Mekbib přetlačil legendu a bral třetí titul. Ženám vládla 

Sermeová 

Online ● denik.cz (Zprávy / Politika) ● 8. 3. 2020, 18:05 ● Ambivalentní 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. ● Autor: Jiří Uhlíř 

Odkaz: https://www.denik.cz/ostatni_sport/quashista-mekbib-pretlacil-legendu-a-ma-treti-titul.html 

8.3.2020 

Squashista Daniel Mekbib se raduje ze svého třetího republikového titulu. V ostravském finále porazil osmnáctinásobného 

vítěze Jana Koukala 3:0 na sety. Mekbiba nezastavilo ani zranění, které ho po celou dobu domácího šampionátu limitovalo. 

„Byl to pro mě nejtěžší republikový turnaj. Mám namožený loket, musím s tím k doktorce, ale snad to nebude nic vážného,“ 

prohlásil Mekbib. Mezi ženami získala druhý titul Anna Sermeová, která si poradila s Evou Feřtekovou. 

Kliknutím zvětšíte 

Vítězové Daniel Mekbib a Anna Sermeová. | Foto: Irena Vanišová 

Po třech letech se dostal do finále mistrovství Jan Koukal, který si na domácí vrcholnou akci nějak zvlášť nepřipravuje. V něm 

však nezískal ani set, v prvních dvou těsně prohrál v koncovkách. „To bylo klíčové, rozhodly první dva sety. Dan zariskoval a 

vyšlo mu to. Republika je pro mě jediný turnaj v roce a hrát čtyři dny za sebou je už dlouhé pro mé tělo. Nenašel jsem sílu 

zápas otočit,“ doplnil Koukal, který na stupně vítězů vystoupil se svým synem. „Malej určitě něco bude hrát. Ale co, to je zatím 

ve hvězdách.“ 

Mekbibovi vyšla taktika – v ostravském finále nechtěl s Koukalem hrát dlouhé výměny. „Když jsem měl příležitost, tak jsem se 

snažil útočit. Myslím, že to fungovalo,“ dodal Mekbib, který před šampionátem absolvoval tři zámořské turnaje, což je 

projevilo na jeho zdravotním stavu. „S přetíženým loktem jsem nemohl v žádném zápase předvádět moji tradiční hru, tedy být 

agresivní na volejích a útočit. Nejvíce se to projevovalo u bekhendu,“ popisoval Mekbib, který na svůj handicap nechtěl moc 

upozorňovat. „Jsem však velký fanoušek amerických fotbalistů Oakland Raiders, kteří se také nebojí nastoupit do utkání se 

zraněním. Inspirují mě. Jsem moc rád, že to vyšlo a mám třetí titul.“ 

Sám nemá určeno, kolik chce domácích titulů v kariéře vybojovat. „Dokud budu zdravý, pokusím se vyhrávat co nejčastěji. 

Určitě nebudu mít stejný počet titulů jako Koukal, to bych musel hrát do čtyřiceti let. Já se spíše chci soustředit na 

mezinárodní turnaje,“ dodal Mekbib, který je v současné době na 70. místě žebříčku PSA a českému squashi dominuje od 

roku 2018. „Březen budu mít volný, abych se pokusil dát ruku dohromady. V dubnu budu mít další turnaje na Panenských 

ostrovech, v Kuvajtu a ve Skotsku.“ 

Sermeová má druhý titul 

Před domácí kulisou získala svůj druhý domácí titul Anna Sermeová, rodačka z Opavy. Ve finále přehrála druhou nasazenou 

Evu Feřtekovou, a to 3:1 na sety. Přitom ve čtvrté sadě se dostala do vážnějších problémů. „Málem se schylovalo k tomu, že 

půjde zápas do pěti setů, což jsem rozhodně chtěla odvrátit. To se nakonec povedlo. Moc mě těší, že jsem zvládla roli největší 

favoritky,“ prohlásila Sermeová, která předtím triumfovala v roce 2018, když porazila ve finále Zuzanu Kubáňovou. „Teď se chci 

soustředit na zahraniční turnaje a vyhrát také svůj první PSA titul.“ 

Feřteková postoupila do finále po roce, na svůj první triumf ještě čeká. „Bohužel bylo vidět, že ve čtvrtém setu jsem se trochu 

lekla a udělala dvě rozhodující chyby. I tak mám za druhé místo radost,“ dodala squashistka. 

Autor: Jiří Uhlíř 

Autor: Jiří Uhlíř 

https://www.denik.cz/ostatni_sport/quashista-mekbib-pretlacil-legendu-a-ma-treti-titul.html
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17. Šampion Mekbib bude v neděli v Ostravě hájit titul ve squashi proti 

legendě 

Online ● moravskoslezsky.denik.cz (Regionální zprávy) ● 8. 3. 2020, 11:47 ● Neutrální 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. ● Autor: Jiří Uhlíř ● Rubrika: Sport 

Odkaz: https://moravskoslezsky.denik.cz/ostatni_region/sampion-mekbib-bude-v-nedeli-ostrave-hajit-titul-ve-

squashi-proti-legende-20200308.html 

Šampion Mekbib bude v neděli v Ostravě hájit titul ve squashi proti legendě 

8.3.2020 

A znovu Jan Koukal! Finále republikového šampionátu v Ostravě si po třech letech zahraje osmnáctinásobný domácí mistr, 

který v semifinále vyřadil Martina Švece. Soupeřem mu bude squashista Daniel Mekbib, který bude útočit na svůj třetí titul. 

Kliknutím zvětšíte 

Jan Koukal. | Foto: Irena Vanišová 

V turnaji žen se daří nejvýše nasazeným hráčkám, v neděli do posledního zápasu nastoupí Anna Serme a Eva Feřteková. 

Finálový program začíná v ostravském sportovním klubu FAJNE v neděli od 14:00. 

Návrat ke starým pořádkům? Je to možné… Jan Koukal se totiž po třech letech dostal do finále. Naposledy si ho zahrál v roce 

2017, kdy získal svůj osmnáctý titul. Od té doby pokaždé padl v semifinále. Až v sobotu v Ostravě zdolal ve čtyřech setech 

Martina Švece, druhého nasazeného squashistu. 

„Před turnajem jsem neměl žádné očekávaní, každý zápas chci ale vyhrát. Zvládl jsem čtyři utkání, což je super,“ konstatoval 

Koukal, který se přitom podle jeho slov nějak extra nepřipravuje. „Jen poslední měsíc něco více dělám, ale squash už tři roky 

netrénuji. Hraji chytře,“ dodal. 

Před zaplněnými tribunami v ostravském sportovním centru FAJNE potvrdil, že to má stále v ruce. Může těžit ze svých 

obrovských zkušeností, na kurtě ukazuje svůj přehled. Ví, co má ve správnou chvíli zahrát a jak… „V těch důležitých 

momentech jsem bohužel zazmatkoval a udělal chybu. Honza to naopak podržel. Je hrozně přesný a má výbornou obranu,“ 

tvrdil Martin Švec. 

A co bude důležité ve finále pro Koukala? „Jak ráno vstanu, tak jak se budu cítit fyzicky. Hrát čtyři dny po sobě mé tělo vůbec 

nedává. To už jsem dlouho nezažil. Ráno to bude velká hádanka,“ prohlásil legendární squashista. 

Jeho vyzývatelem bude Daniel Mekbib, který ho v roce 2018 porazil v semifinále. 

„Nesmím s ním hrát pinkanou, to se pak skoro vůbec nedá porazit,“ doplnil Mekbib, který si poradil v semifinále s domácím 

hráčem Jakubem Solnickým. S ním ve třetím setu prohrával už 8:2, průběh ale dokázal otočit, což považovali oba za 

rozhodující okamžik celého duelu. 

„Udělal jsem chybu a nechal Mekbiba vrátit zpátky do utkání,“ potvrdil Solnický, kterého do finále hnaly narvané tribuny. „Bylo 

by krásné si zahrát finále proti Koukalovi v této atmosféře. Nepřekvapuje mě, jak se umí skvěle připravit. On chce vždycky 

předvést to nejlepší, je ve výborné formě,“ doplnil. 

Po dvou letech do finále postoupila také Anna Serme, první nasazená hráčka. Ve třech setech přehrála Michaelu Čepovou. V 

neděli tak bude útočit na svůj druhý republikový titul. 

„Budu spokojená teprve až vyhraji. Zatím bylo každé utkání na turnaji složité, na každou soupeřku jsem měla specifickou 

taktiku,“ prohlásila Serme, která si pochvaluje atmosféru ve Sportovním centru FAJNE v Ostravě. „Je to tady takové 

semknutější. Pocházím z Opavy, takže se na mě přišla podívat celá rodina. Když jsem na turnaji v zahraničí, tak jsem ráda, když 

mi fandí jeden člověk.“ 

Po roce se do finále dostala Eva Feřteková, která porazila Natálii Babjukovou ve třech setech. Přitom v loňském roce 

uvažovala, že ukončí kariéru. „Cítila jsem se unavenější, ale rozhodla jsem se pokračovat ve squashi dál. Jsem moc ráda, že 

jsem obhájila finále,“ dodala Feřteková, která se utkání se Serme. „Ve finále musím hrát bez chyb, rychle a chytře.“ 

https://moravskoslezsky.denik.cz/ostatni_region/sampion-mekbib-bude-v-nedeli-ostrave-hajit-titul-ve-squashi-proti-legende-20200308.html
https://moravskoslezsky.denik.cz/ostatni_region/sampion-mekbib-bude-v-nedeli-ostrave-hajit-titul-ve-squashi-proti-legende-20200308.html
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MČR ve squashi v Ostravě (SC FAJNE), muži – semifinále: Daniel Mekbib – Jakub Solnický 3:1 (-8, 4, 10, 8), Jan Koukal – 

Martin Švec 3:1 (-7, 6, 5. 8), ženy – semifinále: Anna Serme - Michaela Čepová 3:0 (3, 9, 7), Eva Feřteková – Natálie Babjuková 

3:0 (9, 9, 7). 

Autor: Jiří Uhlíř 

Autor: Jiří Uhlíř 
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18. Mekbib splnil roli favorita. Ve finále si poradil s Koukalem a má třetí 

titul 

Online ● ceskatelevize.cz (Zprávy / Politika) ● 8. 3. 2020, 0:54 ● Neutrální 

Vydavatel: Česká televize ● Rubrika: standard 

Odkaz: https://sport.ceskatelevize.cz/clanek/ostatni/mekbib-splnil-roli-favorita-ve-finale-si-poradil-s-koukalem-a-

ma-treti-titul/5e652ab0fccd259ea455ffdf 

Squashista Daniel Mekbib potvrdil na mistrovství republiky v Ostravě roli hlavního favorita a získal třetí domácí titul. Ve finále 

70. hráč světového žebříčku porazil 3:0 na sety osmnáctinásobného českého šampiona Jana Koukala. 

Daniel Mekbib 

zdroj: ČT sport 

"Byl to pro mě nejtěžší republikový turnaj. Mám namožený loket, musím s tím k doktorce, ale snad to nebude nic vážného," 

řekl Mekbib po vítězství nad šestatřicetiletou českou squashovou legendou. 

V soutěži žen si zopakovala předloňský triumf Anna Serme, která ve finále zdolala Evu Feřtekovou. Loňská šampionka Olga 

Kolářová kvůli mateřské pauze titul neobhajovala. 

Squashový titul získal Mekbib 

Muži - finále: Mekbib - Koukal 3:0 (10, 9, 3), 

o 3. místo: Solnický - Švec 3:2 (11, 6, -6, -7, 8). 

Ženy - finále: Serme - Feřteková 3:1 (6, 5, -9, 8), 

o 3. místo: Babjuková - Čepová 3:2 (-8, 9, 9, -8, 6). 

https://sport.ceskatelevize.cz/clanek/ostatni/mekbib-splnil-roli-favorita-ve-finale-si-poradil-s-koukalem-a-ma-treti-titul/5e652ab0fccd259ea455ffdf
https://sport.ceskatelevize.cz/clanek/ostatni/mekbib-splnil-roli-favorita-ve-finale-si-poradil-s-koukalem-a-ma-treti-titul/5e652ab0fccd259ea455ffdf
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19. Senzační návrat legendy! Do finále squashového mistrovství se po 

třech letech dostal Koukal 
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Senzační návrat legendy! Do finále squashového mistrovství se po třech letech dostal Koukal 

7. března 2020 21:37 - Ostrava/Praha 

Pozor! Legendární squashista Jan Koukal je zpátky ve hře a zaútočí na svůj devatenáctý mistrovský titul. Ve finále vyzve v 

neděli Daniela Mekbiba, který bude hrát o svůj třetí titul republikového šampiona. V turnaji žen se daří nejvýše nasazeným 

hráčkám - o korunu pro domácí squashovou královnu si zahrají Anna Serme a Eva Feřteková. Finálový program začíná v 

ostravském sportovním klubu FAJNE od 14:00. 

Legendární squashista Jan Koukal opět postoupil do finále mistrovství republiky. 

Irena Vanišová 

Vypadalo to, že pomalu vyklízí pozice. Jenže teď to vypadá na návrat ke starým pořádkům... Jan Koukal se totiž po třech 

letech dostal do finále domácího šampionátu. Naposledy si ho zahrál v roce 2017, kdy získal svůj osmnáctý titul. Od té doby 

pokaždé padl v semifinále. Až v sobotu v Ostravě zdolal ve čtyřech setech Martina Švece, druhého nasazeného squashistu 

šampionátu. 

„Před turnajem jsem neměl žádné očekávaní, každý zápas chci ale vyhrát. Zvládl jsem čtyři utkání, což je super," konstatoval 

Koukal, který tvrdí, že se během roku prý ani extra nepřipravuje. „Jen poslední měsíc něco více dělám, ale squash už tři roky 

netrénuji. Hraji chytře," usmála se legenda českého squashe. 

Před zaplněnými tribunami však potvrdil, že stále umí. Může těžit ze svých obrovských zkušeností, na kurtu ukazuje přehled. 

Ví, co má ve správnou chvíli zahrát a jak... „Co bude důležité ve finále? Jak ráno vstanu, jak se budu cítit fyzicky. Hrát čtyři dny 

po sobě mé tělo vůbec nedává. To už jsem dlouho nezažil. Ráno to bude velká hádanka," prohlásil squashista Koukal. 

Jeho vyzývatelem bude Daniel Mekbib, který ho v roce 2018 porazil v semifinále. „Nesmím s ním hrát pinkanou, to se pak 

skoro vůbec nedá porazit," pohlédl směrem k finále Mekbib, který si poradil v semifinále s domácím hráčem Jakubem 

Solnickým. S ním ve třetím setu prohrával už 2:8, průběh ale dokázal otočit, což považovali oba za rozhodující okamžik celého 

duelu. 

„Udělal jsem chybu a nechal Mekbiba vrátit zpátky do utkání," potvrdil Solnický, kterého do finále hnaly narvané tribuny. „Bylo 

by krásné si zahrát finále proti Koukalovi v této atmosféře. Nepřekvapuje mě, jak se umí skvěle připravit. On chce vždycky 

předvést to nejlepší, je ve výborné formě." 

Po dvou letech do finále postoupila také Anna Serme, první nasazená hráčka. Ve třech setech přehrála Michaelu Čepovou. 

Zítra tak bude útočit na svůj druhý republikový titul. „Budu spokojená teprve až vyhraji. Zatím bylo každé utkání na turnaji 

složité, na každou soupeřku jsem měla specifickou taktiku," prohlásila Serme, která si pochvaluje atmosféru ve Sportovním 

centru FAJNE v Ostravě. „Je to tady takové semknutější. Pocházím z Opavy, takže se na mě přišla podívat celá rodina. Když 

jsem na turnaji v zahraničí, tak jsem ráda, když mi fandí jeden člověk." 

Po roce se do finále dostala Eva Feřteková, která porazila Natálii Babjukovou ve třech setech. Přitom v loňském roce 

uvažovala, že ukončí kariéru. „Cítila jsem se unavenější, ale rozhodla jsem se pokračovat ve squashi dál. Jsem moc ráda, že 

jsem obhájila finále," dodala Feřteková, která se utkání se Serme. „Ve finále musím hrát bez chyb, rychle a chytře." 

MČR ve squashi v Ostravě 

muži – semifinále: 

Daniel Mekbib – Jakub Solnický 3:1 (-8, 4, 10, 8) 

Jan Koukal – Martin Švec 3:1 (-7, 6, 5. 8) 

https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1269480-senzacni-navrat-legendy-do-finale-squashoveho-mistrovstvi-se-po-trech-letech-dostal-koukal.html
https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1269480-senzacni-navrat-legendy-do-finale-squashoveho-mistrovstvi-se-po-trech-letech-dostal-koukal.html
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ženy – semifinále: 

Anna Serme - Michaela Čepová 3:0 (3, 9, 7) 

Eva Feřteková – Natálie Babjuková 3:0 (9, 9, 7). 

Autor: rjm 
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Mekbib proti legendě! Do finále squashového mistrovství se po třech letech dostal Koukal 

Finále republikového šampionátu si po třech letech zahraje osmnáctinásobný domácí mistr Jan Koukal, který v semifinále 

vyřadil Martina Švece. Soupeřem mu bude squashista Daniel Mekbib, který bude útočit na svůj třetí titul. V turnaji žen se daří 

nejvýše nasazeným hráčkám, v neděli do posledního zápasu nastoupí Anna Serme a Eva Feřteková. Finálový program začíná v 

ostravském sportovním klubu FAJNE od 14:00. 

Jan Koukal si o titul zahrál naposledy v roce 2017, kdy slavil osmnáctý titul. Od té doby bylo jeho konečnou semifinále. Až v 

sobotu v Ostravě zlomil nepříznivou sérii a zdolal ve čtyřech setech Martina Švece. „Neměl jsem žádné očekávaní, každý zápas 

chci ale vyhrát. Zvládl jsem čtyři utkání, což je super,“ hlásil Koukal, který v posledních letech netrénuje jako v dobách svého 

kralování českému squashi „Jen poslední měsíc něco více dělám. Hraji chytře,“ konstatoval. 

„V těch důležitých momentech jsem bohužel zazmatkoval a udělal chybu. Honza to naopak podržel. Je hrozně přesný a má 

výbornou obranu,“ tvrdil po utkání poražený Martin Švec, který byl turnajovou dvojkou. 

Vyzývatelem Koukala bude Daniel Mekbib, který legendu v roce 2018 porazil v semifinále. „Nesmím s ním hrát pinkanou, to 

se pak skoro vůbec nedá porazit,“ řekl Mekbib, který v semifinále porazil domácího hráče Jakuba Solnického. S ním přitom ve 

třetím setu prohrával už 8:2. „Udělal jsem chybu a nechal Mekbiba vrátit zpátky,“ zlobil se na sebe Solnický, kterého do finále 

hnaly narvané tribuny. „Bylo by krásné si zahrát finále proti Koukalovi v této atmosféře. Nepřekvapuje mě, jak se umí skvěle 

připravit. On chce vždycky předvést to nejlepší, je ve výborné formě.“ 

Po dvou letech do finále postoupila také Anna Serme, první nasazená hráčka. Ve třech setech přehrála Michaelu Čepovou. 

Zítra tak bude útočit na svůj druhý republikový titul. „Budu spokojená teprve až vyhraji. Zatím bylo každé utkání na turnaji 

složité, na každou soupeřku jsem měla specifickou taktiku,“ prohlásila Serme, která si pochvaluje atmosféru ve Sportovním 

centru FAJNE v Ostravě. „Je to tady takové semknutější. Pocházím z Opavy, takže se na mě přišla podívat celá rodina. Když 

jsem na turnaji v zahraničí, tak jsem ráda, když mi fandí jeden člověk.“ 

Po roce se do finále dostala Eva Feřteková, která porazila Natálii Babjukovou ve třech setech. Přitom v loňském roce 

uvažovala, že ukončí kariéru. „Cítila jsem se unavenější, ale rozhodla jsem se pokračovat ve squashi dál. Jsem moc ráda, že 

jsem obhájila finále,“ dodala Feřteková, která se utkání se Serme. „Ve finále musím hrát bez chyb, rychle a chytře.“ 

MČR ve squashi v Ostravě (SC FAJNE), muži – semifinále: Daniel Mekbib – Jakub Solnický 3:1 (-8, 4, 10, 8), Jan Koukal – 

Martin Švec 3:1 (-7, 6, 5. 8), ženy – semifinále: Anna Serme - Michaela Čepová 3:0 (3, 9, 7), Eva Feřteková – Natálie Babjuková 

3:0 (9, 9, 7). 

Autor: nne 

https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/376799/mekbib-proti-legende-do-finale-squashoveho-mistrovstvi-se-po-trech-letech-dostal-koukal.html
https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/376799/mekbib-proti-legende-do-finale-squashoveho-mistrovstvi-se-po-trech-letech-dostal-koukal.html
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21. Squashový talent Byrtus fandí Ocelářům, na kurtu maká i šest hodin v 

kuse 

Online ● isport.blesk.cz (Sport) ● 6. 3. 2020, 15:55 ● Pozitivní 

Vydavatel: CZECH NEWS CENTER, a.s. ● Autor: Květoslav Šimek 

Odkaz: https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni/376732/squashovy-talent-byrtus-fandi-ocelarum-na-kurtu-maka-i-sest-

hodin-v-kuse.html 

Squashový talent Byrtus fandí Ocelářům, na kurtu maká i šest hodin v kuse 

Jako třinecký rodák je talentovaný squashista Viktor Byrtus oddaným fanouškem Ocelářů. Před vítkovickými hokejisty Janem 

Výtiskem a Ondřejem Romanem, se kterými se potkal před mistrovstvím republiky ve squashi v Ostravě, to ale příliš 

nerozmazával. Klidně mohl. Sám už hájí barvy Ostrava Squash Klubu a na domácí půdě by chtěl zaútočit na mistrovský titul. V 

dnešním čtvrtfinále (17) ho ovšem čeká oddílový kolega a další z favoritů Jakub Solnický. 

„Los nám moc nepřál, ale aspoň je jisté, že jeden zástupce ostravského klubu v semifinále bude,“ pousmál se čerstvě 

devatenáctiletý Byrtus. Patří k největším talentům. V létě jako první v české historii vybojoval evropské zlato v kategorii 

juniorů, před dvěma lety pomohl juniorům k senzačnímu bronzu na mistrovství světa družstev. Teď už se bije v kategorii 

dospělých. 

„S juniorskou kariérou můžu být spokojený, vyhrát mistrovství Evropy byl velký úspěch,“ vrací se k nejvýraznějším momentům 

mládežnické éry. „A ještě víc si vážím juniorské medaile z mistrovství světa družstev v Indii. Před šampionátem nám nikdo 

nevěřil, ale ukázali jsme, že na to máme. Byla tam parádní atmosféra, nádherné zážitky.“ 

Solidní výsledek by chtěl Byrtus udělat i na mistrovství republiky v Ostravě. „Mám trošku výhodu, pořád jsem jeden z 

nejmladších, takže velký tlak na mě vyvíjený není,“ líčí squashista. „Na druhou stranu jsem dokázal porazit každého z pavouku, 

nejsem jen nějaký kolemjdoucí. Mám ambice, sám na sebe vyvíjím tlak, i když bych neměl. Trošku nervozita je, chci se dobře 

umístit.“ 

Když se v Ostravě hrálo v roce 2014 naposledy, byl Byrtus v ochozech jako malý capart. Squashi už ale naprosto propadlý. 

Začal s ním už v šesti letech. „Relativně náhodou,“ popisuje Byrtus. „Mamka v Třinci pracovala na recepci squashového centra 

a můj kouč, kterého mám doteď, centrum provozoval. Já chodil za mamkou do práce a on si mě odchytil, že bych mohl chodit 

na squash. Nejdřív do přípravky, první rok to byla jen sranda, pobíhal jsem s raketou na kurtu, dělal překážky. Od sedmi let 

jsem začal trénovat naplno a od té doby nedělám nic jiného.“ 

Na kurtu je schopný být i šest hodin v kuse. Skvěle čte hru, dokáže si styl protivníků rozebrat a najít nejlepší údery a protihru. 

„Nedá se to vyloženě natrénovat, vzorce mi prostě v hlavě skáčou a podle nich se na kurtu pohybuju. Snažím se hráče číst, 

tohle přijde přirozeně s časem. Squash jsem si zamiloval, pak je to všechno hned o něco lehčí.“ 

Čím ho squash baví? „Fyzickou námahou, rychlostí, reakcemi,“ vypočítává Byrtus. „Squash je strašně dynamický sport, 

potřebujete fyzičku, taktiku i dovednosti. Je to všestranný sport a to mě na něm baví nejvíc.“ 

Ambice do budoucna má Viktor Byrtus vysoké, ovšem konkrétní cíle a plány si před sebe nedává. „První větší cíl je první 

stovka žebříčku, pak se chci posouvat. S juniorskou kariérou můžu být spokojený, zlepšovat se chci dál.“ Mistrovství republiky 

v Ostravě by mělo být pro Byrtuse dalším z odrazových můstků v seniorské kariéře. 

Kompletní program a výsledky jsou zde: https://czechsquash.cz/turnaj/2020-03-mcr-zen-muzu-a-masters-2019-sportovni-

centrum-fajne/vysledky/?turnaj=4540#vysledky 

VÍKENDOVÝ PROGRAM ŠAMPIONÁTU 

SOBOTA: 

Ženy - semifinále (16-18 hodin) 

Muži - semifinále (18-20 hodin) 

NEDĚLE 

Ženy a muži - o bronz (12-14 hodin) 

https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni/376732/squashovy-talent-byrtus-fandi-ocelarum-na-kurtu-maka-i-sest-hodin-v-kuse.html
https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni/376732/squashovy-talent-byrtus-fandi-ocelarum-na-kurtu-maka-i-sest-hodin-v-kuse.html
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Ženy a muži - finále (14-16 hodin) 

(hraje se v SC FAJNE v Ostravě-Porubě) 

Evropský šampión Byrtus: Absenci squashe na olympiádě nechápu 

VŠECHNA VIDEA ZDE 

Autor: Květoslav Šimek 
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22. Hokejisté Vítkovic vyzvali squashové mistry. Bodyčeky jsme nepoužili, 

smáli se Výtisk s Romanem 

Online ● sport.cz/hokej (Sport) ● 6. 3. 2020, 11:48 ● Ambivalentní 

Vydavatel: BORGIS, a.s. ● Autor: Jiří Tomaškovič 

Odkaz: https://www.sport.cz/hokej/extraliga/clanek/1264992-hokejiste-vitkovic-vyzvali-squashove-mistry-bodyceky-

jsme-nepouzili-smali-se-vytisk-s-romanem.html 

Hokejisté Vítkovic vyzvali squashové mistry. Bodyčeky jsme nepoužili, smáli se Výtisk s Romanem 

6. března 2020 10:48 - Ostrava 

Ještě dříve, než se nejlepší čeští squashisté vrhli do bojů o domácí tituly, pozvali si do Sportovního centra FAJNE v Ostravě-

Porubě hokejisty Vítkovic a sehráli s nimi exhibiční zápasy. Nejlepší Češka Anna Serme se postavila nadšenému hráči 

squashe, a především kapitánovi extraligového hokejového týmu Janu Výtiskovi, česká mužská jednička Daniel Mekbib 

vyzval útočníka Ondřeje Romana. 

Hlavní favoritkou mistrovství ČR ve Squashi je Anna Serme (v popředí), která si před turnajem zahrála i proti obránci 

hokejových Vítkovic Janu Výtiskovi. 

FC Fajne 

Drobná a mrštná Serme měla proti více jak stokilovému Výtiskovi výhodu nejen v tom, že squash je jejím sportem číslo 1. 

„Fyzicky byl Honza připravený skvěle, jen ve výběru místa na kurtu trochu pokulhával," smála se Anna Serme, která je největší 

favoritkou domácího mistrovství. To se v Ostravě koná do neděle. 

„Trochu jsem se bála váhového rozdílu. Raději jsem si vzala i ochranné brýle, které jinak nenosím, ale ke kontaktu nedošlo. 

Přežila jsem," prohlásila Serme. „Anička mě vůbec nešetřila. Bylo to náročné, docela záhul," přiznal hokejista Výtisk, který 

squash hraje pravidelně. „Ostatní kluci preferují tenis, ale mě se víc líbí squash. Moc mi to sice nejde, ale je to dobrý sport na 

koordinaci pohybu, orientaci a fyzičku. Zajímavé zpestření po hokejové sezoně," vysvětloal Výtisk. 

Víkendový program MČR ve squashi: 

Sobota 

semifinále žen: (16 - 18 hod.) 

semifinále mužů: (18 - 20 hod.) 

Neděle 

O 3. místo muži i ženy: (12 - 14 hod.) 

Finále mužů i žen (14 - 16 hod.) 

Druhou dvojicí vytvořili domácí mužská jednička Mekbib a Ondřej Roman. Mekbib vyhrál předchozí dva domácí šampionáty a 

brousí si zuby na třetí titul v řadě. „Je úplně jinde, ale byla pro mě čest si s ním zahrát. Bylo vidět, že je mistrem svého 

řemesla," pochválil Mekbiba vítkovický útočník Roman. „Možná kdybych uplatnil hru tělem, tak bych měl nějakou šanci. Ale 

mě bodyčeky nejdou ani na ledě," doplnil s úsměvem vítkovický hokejista. 

Vítkovický útočník Ondřej Roman (v popředí) se v exhibičním zápase utkal s obhájcem mistrovského titulu z mistrovství ČR 

Danielem Mekbibem. 

FC Fajne 

Oba rodilí Ostraváci budou fandit o víkendu jiným hráčům. I proto, že žádný ostravský squashista dosud republikový titul 

nevybojoval. „Viktor Byrtus a Jakub Solnický jsou šikovní borci, určitě jim přeju, aby tuhle statistiku prolomili," prozradil 

Výtisk. 

https://www.sport.cz/hokej/extraliga/clanek/1264992-hokejiste-vitkovic-vyzvali-squashove-mistry-bodyceky-jsme-nepouzili-smali-se-vytisk-s-romanem.html
https://www.sport.cz/hokej/extraliga/clanek/1264992-hokejiste-vitkovic-vyzvali-squashove-mistry-bodyceky-jsme-nepouzili-smali-se-vytisk-s-romanem.html
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Squashový šampionát se přesunul z Prahy do Ostravy po pěti letech. A místo prosklených kurtů, v nichž se bojovalo v 

pražských nákupních centrech, se bude o tituly hrát v tradičních „kójích" s prosklenou zadní stěnou. Sobotní semifinálové 

zápasy začínají v 16 hodin, nedělní finále o dvě hodiny dříve. 

Autor: Jiří Tomaškovič 
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23. Mekbib může získat třetí titul v řadě 

Tisk ● Právo - Střední a Východní Morava; str. 11 (Zprávy / Politika) ● 6. 3. 2020 ● Pozitivní 

Vydavatel: BORGIS, a.s. ● Autor: Jiří Tomaškovič ● Rubrika: SEVERNÍ A STŘEDNÍ MORAVA A SLEZSKO – SPORT 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/79751995-31ec0e16b3eef3dfa5cb/ 

Po pěti letech přivítá Ostrava nejlepší české squashistky a squashisty. 

O tituly na 28. ročníku mistrovství České republiky se bude bojovat od pátku do neděle ve sportovním centru FAJNE v 

Ostravě-Porubě. K favoritům šampionátu budou patřit hráči domácího oddílu Ostrava Squash Klub. 

Předchozí roky se domácí mistrovství mužů a žen konalo v pražském nákupním centru na celoprosklených kurtech. V Ostravě 

se hráči vrátí na tradiční kurty s prosklenou zadní stěnou. „Nevadí mi ta změna. Naopak cítím, že je dobře, že šampionát není 

stále na jednom místě,“ řekl nejlepší český squashista současnosti Daniel Mekbib. 

„Navíc jsem původem z Opavy, takže mohu dojíždět z domu. FAJNE je supr klub s nejlepším zázemím, aktuálně asi nejlepší 

klub v Česku,“ dodal dvojnásobný mistr republiky z posledních dvou let Mekbib. 

Druhým nasazeným hráčem je Martin Švec, ze zástupců domácího oddílu klub Ostrava Squash Klub budou patřit k favoritům 

turnaje loňský finalista Jakub Solnický a úřadující juniorský mistr Evropy Viktor Byrtus. „Všichni se tento rok zlepšili a nebude 

to snadná cesta. Ale věřím, že jsem se po třech turnajích vrátil do Česka v dobré pohodě,“ uvedl Mekbib. 

Z téhož opavského oddílu AB Squash Opava jako Mekbib vyšli také Solnický a největší favoritka ženského pavouka Anna 

Serme. „Všichni tři jsme prošli rukama trenéra Karla Wankeho, který v současnosti trénuje děti ve FAJNE,“ přiblížil Solnický. 

„Mám tento areál hodně ráda, je to kousek od míst, kde jsem vyrůstala. Sice tady už nebydlím, ale jsem tu hodně často. Taky 

jsem tady vyhrála první medaili,“ svěřovala se Serme. 

Zatímco Mekbib může získat třetí titul v řadě, na trůn ženské squashové královny usedne nová vládkyně, protože loňská 

vítězka Olga Kolářová má mateřské povinnosti. „Doufám, že se do finále dostanu, proto jsem tady. Ale nechci předjímat, kdo 

tam bude se mnou. Nechci se tím stresovat, nechám se překvapit,“ pousmála se Serme. Druhou nasazenou je Eva Feřteková. V 

pavouku nechybí ani osmnáctinásobný český šampion Jan Koukal. 

Program MČR 

Sobota 

semifi nále žen: 16 až 18 hodin semifi nále mužů: 18 až 20 hodin 

Neděle 

O 3. místo muži i ženy: 12 až 14 hodin Finále mužů i žen: 14 až 16 hodin 

Jsem původem z Opavy, takže mohu na mistrovství dojíždět z domu 

Daniel Mekbib 

Foto SC Fajne 

Hlavní favoritkou mistrovství ČR ve squashi je Anna Serme (v popředí), která si před turnajem zahrála i proti hokejistovi 

Vítkovic Janu Výtiskovi. 

Autor: Jiří Tomaškovič 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/79751995-31ec0e16b3eef3dfa5cb/
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24. Ostravští squashisté by doma rádi vzali titul Mekbibovi 

Tisk ● MF Dnes - Moravskoslezský; str. 15 (Zprávy / Politika) ● 6. 3. 2020 ● Ambivalentní 

Vydavatel: MAFRA, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/79739618-065f544ac00654a64c35/ 

OSTRAVA Po pěti letech v Praze se nejlepší čeští squashisté, muži i ženy, utkají o tituly v Ostravě. Šampionát se v porubském 

Sportovním centru Fajne koná od včerejška a vyvrcholí v neděli. 

„Je dobře, že se mistrovství přesunulo také někam jinam,“ uvedl obhájce minulých dvou prvenství Daniel Mekbib z týmu 

Squash Viktoria. Za největší soupeře považuje oddílového kolegu, druhého nasazeného Martina Švece, a hráče Ostrava 

Squash Klubu Jakuba Solnického a Viktora Byrtuse. 

„Mrzí mě, že už ve čtvrtfinále mohu narazit na Kubu Solnického,“ řekl loňský juniorský mistr Evropy Viktor Byrtus. „Poslední 

turnaj před šampionátem byl ve zdejším centru a vyhrál jsem ho, tak proč to nezopakovat,“ usmál se Jakub Solnický. 

Ve finále věří nasazená jednička Anna Serme z SK Squash Modrý svět. „Mám centrum Fajne hodně ráda, vybojovala jsem 

tady první medaili,“ řekla Serme. Chybět bude obhájkyně titulu Olga Kolářová, která má mateřské povinnosti. 

Mistrovství republiky letos nebude na skleněném kurtu. „Bylo to zaběhlým standardem, ale postavit ho a s ním i tribuny je 

finančně velmi náročné a bez spoluúčasti obchodního centra nejsme schopni zajistit peníze,“ řekl Martin Grigar, člen 

výkonného výboru České squashové asociace. „Navíc se ukázalo, že možnosti obchodních center v Ostravě jsou jiné než v 

Praze. Ne všude lze kurt umístit.“ 

Semifinálové zápasy žen začínají zítra v 16.00, mužů v 18.00. Finále je v neděli od 14.00. (spo) 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/79739618-065f544ac00654a64c35/
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25. Hokejku vyměnili za raketu. Hráči Vítkovic poznali sílu českých mistrů 

Online ● sport.tn.nova.cz (Sport) ● 5. 3. 2020, 22:06 ● Pozitivní 

Vydavatel: TV Nova s.r.o. ● Rubrika: squash 

Odkaz: https://sport.tn.nova.cz/clanek/hokejku-vymenili-za-raketu-hraci-vitkovic-poznali-silu-ceskych-mistru.html 

Byla to výzva, na kterou se velmi těšili. Vítkovičtí hokejisté Jan Výtisk a Ondřej Roman sehráli zápasy proti elitním českým 

squashistům. A to před domácím šampionátem, který se v letošním roce odehrává od čtvrtka do neděle ve sportovním centru 

FAJNE v Ostravě. „Fyzicky jsou připravení skvěle, jen ve výběru místa na kurtu trochu pokulhávali,“ říkala s úsměvem Anna 

Serme, která absolvovala duel s dvoumetrovým Výtiskem. 

Drobná a mrštná Serme, proti více než stokilovému hromotlukovi Janu Výtiskovi. Jak tohle mohlo dopadnout? Samozřejmě 

jednoznačným vítězstvím pro největší favoritku letošního domácího mistrovství ve squashi. 

„Trochu jsem se bála váhového rozdílu mezi námi, ale ke kontaktu při hře nedošlo,“ prohlásila Serme. „Anička mě vůbec 

nešetřila. Bylo to náročné, docela záhul,“ přiznal Výtisk, který squash hraje pravidelně po extraligové sezoně. To ostatní hráči z 

Vítkovic preferují spíše tenis. 

„To já jsem spíše na squash. Moc mi to sice nejde, což jsem teď zjistil, ale je to dobrý sport na koordinaci pohybu, orientaci a 

fyzičku. Zajímavé zpestření,“ dodal Výtisk. 

Druhou dvojicí na kurtu byl Daniel Mekbib, kterého vyzval Ondřej Roman. Mekbib rovněž patří k hlavním favoritům 

squashového mistrovství, už má navíc dva tituly. V Ostravě bude útočit na třetí. „Je na jiné úrovni. Byla pro mě čest si s ním 

zahrát. Bylo vidět, že je mistrem na správném místě,“ pochválil ho Roman. „Hráli jsme opatrně, nechtěli jsme proti nim 

vyzkoušet bodyčeky, abychom jim nic neudělali,“ doplnil vítkovický hokejista s úsměvem. 

Oba však budou fandit jiným hráčům. Žádný ostravský squashista doposud republikový titul nevybojoval, což by chtěli 

napravit hlavně Jakub Solnický a Viktor Byrtus. Ti budou spoléhat na fandění diváků. „Byrtus a Solnický jsou šikovní borci, 

budeme jim určitě fandit a sledovat jejich výsledky,“ dodal Výtisk. 

Tweet 

Související témata: 

mistrovství ČR , Jan Výtisk , Ondřej Roman , Anna Serme , Daniel Mekbib , ostatní sporty , další sporty 

TN.cz 

https://sport.tn.nova.cz/clanek/hokejku-vymenili-za-raketu-hraci-vitkovic-poznali-silu-ceskych-mistru.html
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26. Favorité postupovali. Squashový šampionát čeká ostravské derby. 

Online ● denik.cz (Zprávy / Politika) ● 5. 3. 2020, 21:07 ● Pozitivní 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. ● Autor: Jiří Uhlíř 

Odkaz: https://www.denik.cz/ostatni_sport/squashovy-sampionat-ceka-ostravske-derby-favorite-postupovali.html 

Favorité postupovali. Squashový šampionát čeká ostravské derby. 

5.3.2020 

Úvodní den squashového domácího mistrovství v Ostravě nepřinesl žádné velké překvapení. Favorité v moderním sportovním 

centru FAJNE v Porubě postupovali do dalších kol. Nejzajímavějším čtvrtfinálovým duelem bude v pátek od 17 hodin souboj 

mezi domácími hráči – Viktorem Byrtusem a Jakubem Solnickým. V ranních hodinách se rovněž rozehraje turnaj žen, kde je 

největší favoritkou Anna Sermeová. Organizátory těší divácký zájem o akci, která byla v Ostravě naposledy před pěti lety. 

Kliknutím zvětšíte 

Viktor Byrtus. | Foto: Irena Vanišová 

Prvnímu nasazenému Danielu Mekbibovi se v letošním roce daří, v únoru ovládl v Torontu svůj pátý zahraniční PSA turnaj, 

navíc na světovém žebříčku vylepšil své maximum – v současné době je na 70. místě. „Je dobře, že se mistrovství přesunulo 

také někam jinam. Šance na zisk titulu jsou velké, na druhou stranu se konkurence zase hodně zlepšila,“ uvedl Mekbib, který 

se do Česka vrátil po třech turnajích v zámoří. „Jsem teď na dobré herní vlně a doufám, že si ji udržím také v tomto týdnu.“ A 

to potvrdil také v prvním dnu, když vyřadil Karíma Farraga a Jaroslava Čecha. 

Víkendový program MČR 

Sobota 

muži semifinále 18.00 – 20.00 

ženy semifinále 16.00 – 18.00 

Neděle 

ženy, muži zápas o 3. místo 12.00 – 14.00 

ženy, muži finále 14.00 – 16.00 

Úvodní kola zvládl také druhý nasazený Martin Švec a nevyzpytatelný Jan Koukal, osmnáctinásobný domácí šampion. Ten se 

utká o postup do semifinále s Ondřejem Uherkou, třetím nasazeným hráčem. V pátek se čeká ostravské derby, tedy souboj 

mezi Jakubem Solnickým a Viktorem Byrtusem. „Je škoda, že nás los dal tak brzo dohromady s Kubou, ale nedá se nic dělat. 

Alespoň jeden zástupce Ostravy bude určitě v semifinále,“ prohlásil Byrtus. 

Mistrovství ČR ve squashi se v letošním roce nebude odehrávat na skleněném kurtu, jak byli sportovní fanoušci zvyklí. „Mrzí 

nás to, protože to bylo zaběhlým standardem. Jenže postavit skleněný kurt a tribuny je finančně velmi náročné a bez 

spoluúčasti obchodního centra nejsme schopni zajistit potřebné prostředky. Navíc se ukázalo, že možnosti obchodních center 

v Ostravě jsou jiné než Praze. Ne všude lze kurt umístit,“ vysvětloval důvody Martin Grigar, člen výkonného výboru squashové 

asociace. 

I tak bude mít šampionát atraktivní kulisy. SC FAJNE nabízí nejmodernější squashové centrum v republice. Díky své 

multifunkčnosti a velkorysému prostorovému řešení nabídne hráčům i divákům výborné zázemí. „V hlavní hrací dny zajistíme 

přídavnou tribunu, takže počet diváků, kteří budou moci sledovat osobně finálové zápasy, nebude určitě menší než v 

minulých letech,“ doplnil Grigar. V SC FAJNE už na první den dorazilo mnoho diváků, tribuny se zaplnily. Vybraná utkání se 

navíc vysílá přes stream a od semifinále je bude dávat přímým přenosem také internetová verze ČT sport. 

Autor: Jiří Uhlíř 

Autor: Jiří Uhlíř 

https://www.denik.cz/ostatni_sport/squashovy-sampionat-ceka-ostravske-derby-favorite-postupovali.html
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27. Nešetřila ho! Drobná squashistka si to rozdala s Výtiskem: Přežila 

jsem 

Online ● isport.blesk.cz (Sport) ● 5. 3. 2020, 11:20 ● Pozitivní 

Vydavatel: CZECH NEWS CENTER, a.s. ● Autor: Květoslav Šimek 

Odkaz: https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni/376658/nesetrila-ho-drobna-squashistka-si-to-rozdala-s-vytiskem-

prezila-jsem.html 

Na domácí půdě chtějí vybojovat historicky druhý titul pro Ostravu. Squashisté Viktor Byrtus a Jakub Solnický patří k 

favoritům 28. mistrovství republiky, které se hraje ode dneška do neděle ve Sportovním centru FAJNE v Ostravě-Porubě. Před 

šampionátem je přišli podpořit (a prověřit) vítkovičtí hokejisté Jan Výtisk a Ondřej Roman. Dosud jediným ostravským mistrem 

je Pavel Sládeček mladší z roku 2009. 

„Hrajeme doma, atmosféra bude jistě výborná. Věřím, že nás publikem požene za titulem,“ hlásí devatenáctiletý Byrtus, 

juniorský mistr Evropy z roku 2019, který patří k největším talentům českého squashe. „Chci tady vyhrát!“ Když to slyšel 

nedaleko sedící David Mekbib, aktuální český lídr a šampion ze dvou předešlých let, jen se pousmál. „Ale já se směju pořád,“ 

reagoval Mekbib pohotově. 

I on se může v Ostravě cítit skoro jako doma. Stejně jako další favorité šampionátu Anna Serme nebo Jakub Solnický se 

narodil a začínal v nedaleké Opavě. „Všichni jsme v opavském AB prošli rukama trenéra Karla Wankeho, který v současnosti 

trénuje děti ve FAJNE,“ připomněl Solnický. „Pak jsme se rozprchli. Já do Ostravy, Daniel do Brna a Anička do Francie.“ 

Mistrovství republiky se v Ostravě naposledy hrálo v roce 2014. Zatímco Byrtus byl tehdy v ochozech jako třináctiletý teenager 

a sbíral podpisy nejlepších hráčů, Anna Serme už slavila svoji první medaili. „Získala jsem bronz, mám na to super vzpomínky. 

I proto se na mistrovství v Ostravě těším.“ 

Před šampionátem si Serme a Mekbib zatrénovali s vítkovickými hokejisty. Jan Výtisk a Ondřej Roman si vyzkoušeli squash na 

špičkové úrovni. A drželi se statečně. „Záhul, Anička mě moc nešetřila,“ pousmál se Výtisk. „Nechal jsem tam úplně všechno.“ 

Drobná Anna Serme si na exhibiční duel s železným mužem Výtiskem vzala ochranné brýle, ale po pár míčích je mohla 

odložit. I bez svých nejjedovatějších úderů vyhrála 11:6. „Nejdřív jsem se trochu bála, abych od Honzy nedostala nějaký hit, ale 

bylo to v pohodě, přežila jsem,“ smála se squashistka. „A taky jsem se od něho naučila, že když je nouze, můžu si raketu 

přehodit do druhé ruky. To mě na jeho stylu zaujalo.“ 

Mistrovství bude mít i charitativní podtext. V rámci akce Maraton MARS na podporu léčby roztroušené sklerózy věnuje 

pořádající klub nadačnímu fondu za každý zápas 11+9 korun. „Výsledek 11:9 je ve squashi nejběžnější, pevně věříme, že se ke 

sbírce přidají i hráči a diváci,“ dodal Dobroslav Vlček z pořádajícího Ostrava squash klubu. 

VÍKENDOVÝ PROGRAM ŠAMPIONÁTU 

SOBOTA 

Ženy semifinále 16-18 hodin 

Muži semifinále 18-20 hodin 

NEDĚLE 

Ženy a muži o bronz 12-14 hodin 

Ženy a muži finále 14-16 hodin 

(hraje se v SC FAJNE v Ostravě-Porubě) 

Autor: Květoslav Šimek 

https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni/376658/nesetrila-ho-drobna-squashistka-si-to-rozdala-s-vytiskem-prezila-jsem.html
https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni/376658/nesetrila-ho-drobna-squashistka-si-to-rozdala-s-vytiskem-prezila-jsem.html
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28. České squashové hvězdy prověřili Výtisk s Romanem 

Tisk ● Bruntálský a Krnovský deník; str. 13 (Regionální zprávy) ● 5. 3. 2020 ● Ambivalentní 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/79465369-f2c5ccc409f20c1cbe2f/ 

České squashové hvězdy prověřili Výtisk s Romanem 

DAVID HEKELE 

Ostrava Další z vrcholných sportovních akcí tohoto roku v Ostravě je připravena. Ode dneška až do neděle hostí Sportovní 

centrum Fajne v Porubě nejlepší tuzemské squashisty na 28. mistrovství České republiky. 

Tituly obhajují Olga Kolářová a Daniel Mekbib. Druhý jmenovaný si s Annou Serme, loňskou finalistkou mezi ženami, včera 

při setkání s novináři zahráli s vítkovickými hokejisty Ondřejem Romanem a Janem Výtiskem. 

Především konfrontace urostlého a na ledě tvrdého kapitána ostravského celku s útlou postavou Serme budila zvědavost. 

Squashistka dokonce použila ochranné brýle. „Ale nakonec jsem je nepotřebovala,“ usmála se. 

„Rozdílu mezi námi jsem se bála, ale nakonec ke kolizi nedošlo. Bylo to v pohodě. A musím říct, že jsem byla mile překvapená, 

protože to bylo super,“ pochválila Výtiska Serme. 

Osmatřicetiletý hokejista reagoval pohotově. „Většina hokejistů v létě hraje tenis, já ne, já jsem spíše na squash. Moc mi to 

sice nejde, to jsem teď zjistil, je to i záhul, ale dobrý na koordinaci pohybu, orientaci, fyzičku. Zajímavé zpestření,“ uvedl Výtisk 

s tím, že hraje často proti kamarádovi a jednou je úspěšný on, podruhé soupeř. 

Fyzickou hru, která navíc ani nepatří do jeho repertoáru na ledě, vyloučil i Ondřej Roman. Přiznal, že Daniel Mekbib byl pro 

něj složitým protivníkem. „Je na jiné úrovni. Byla pro mě čest si zahrát. Bylo vidět, že je mistrem na správném místě,“ uznal. 

„Celkově squash je proti hokeji dynamičtější a rychlejší sport, tady nějakou fyzickou převahu těžko využijete,“ dodal Roman. 

Šampionát se do třetího největšího města v Česku vrací po pěti letech. Díky přesunu zároveň museli organizátoři oželet 

skleněné kurty a hrát se tak bude na klasických. 

Favorité jsou jasní. Mekbibovi by měli konkurovat další rodáci z Moravskoslezského kraje, Viktor Byrtus a Jakub Solnický. 

„Samozřejmě chci vyhrát a obhájit titul, protože jsem na vlně, daří se mi, ale rozhodně to nebude žádná procházka růžovým 

sadem,“ měl jasno Mekbib, který nedávno vyhrál jeden z prestižních turnajů v Kanadě. 

Podobně mluvila i rodačka z Opavy Anna Serme. „Samozřejmě věřím ve finále, proto jsme tady a pokud to vyjde, uvidíme, s 

kým se utkám,“ doplnila členka nejlepší sedmdesátky hráček na světě. 

EXHIBICE. Součástí včerejší tiskové konference ke startu squashového MČR v Ostravě byl také exhibiční zápas největší 

favoritky v ženské kategorii Anny Serme s kapitánem hokejových Vítkovic Janem Výtiskem. Foto: SC FAJNE 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/79465369-f2c5ccc409f20c1cbe2f/


  

Přehled zpráv  40 

29. Bruntálský a Krnovský deník; str. 13 

Tisk ● Bruntálský a Krnovský deník; str. 13 (Regionální zprávy) ● 5. 3. 2020 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/79465364-6737fbf37e7e86c3d650/ 

(textový přepis článku není k dispozici) 

...Bruntálský a Krnovský deník; str. 13  www.denik.cz/sport  SPORT  Aktuálně  Kam dnes za sportem?  SQUASH: Mistrovství ČR 

v Ostravě (10, 1. a 2. kolo mužů, SC Fajne v Porubě).  VOLEJBAL: Extraliga žen: TJ Ostrava Přerov (18).  5. března 2020... 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/79465364-6737fbf37e7e86c3d650/
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30. České squashové hvězdy prověřili Výtisk s Romanem 

Online ● bruntalsky.denik.cz (Regionální zprávy) ● 4. 3. 2020, 19:15 ● Ambivalentní 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. ● Autor: David Hekele 

Odkaz: https://bruntalsky.denik.cz/ostatni_region/ceske-squashove-hvezdy-proverili-vytisk-s-romanem-

20200304.html 

České squashové hvězdy prověřili Výtisk s Romanem 

4.3.2020 

Další z vrcholných sportovních akcí tohoto roku v Ostravě je připravena. Ode dneška až do neděle hostí Sportovní centrum 

Fajne v Porubě nejlepší tuzemské squashisty na 28. mistrovství České republiky. 

Kliknutím zvětšíte 

Před squashovým MČR v Ostravě. | Foto: SC FAJNE 

Tituly obhajují Olga Kolářová a Daniel Mekbib. Druhý jmenovaný si s Annou Serme, loňskou finalistkou mezi ženami, včera 

při setkání s novináři zahráli s vítkovickými hokejisty Ondřejem Romanem a Janem Výtiskem. 

Především konfrontace urostlého a na ledě tvrdého kapitána ostravského celku s útlou postavou Serme budila zvědavost. 

Squashistka dokonce použila ochranné brýle. „Ale nakonec jsem je nepotřebovala,“ usmála se. 

„Rozdílu mezi námi jsem se bála, ale nakonec ke kolizi nedošlo. Bylo to v pohodě. A musím říct, že jsem byla mile překvapená, 

protože to bylo super,“ pochválila Výtiska Serme. 

Osmatřicetiletý hokejista reagoval pohotově. „Většina hokejistů v létě hraje tenis, já ne, já jsem spíše na squash. Moc mi to 

sice nejde, to jsem teď zjistil, je to i záhul, ale dobrý na koordinaci pohybu, orientaci, fyzičku. Zajímavé zpestření,“ uvedl Výtisk 

s tím, že hraje často proti kamarádovi a jednou je úspěšný on, podruhé soupeř. 

Fyzickou hru, která navíc ani nepatří do jeho repertoáru na ledě, vyloučil i Ondřej Roman. Přiznal, že Daniel Mekbib byl pro 

něj složitým protivníkem. „Je na jiné úrovni. Byla pro mě čest si zahrát bylo vidět, že mistrem na správném místě,“ uznal. 

„Celkově squash je proti hokeji dynamičtější a rychlejší sport, tady nějakou fyzickou převahu těžko využijete,“ dodal Roman. 

Šampionát se do třetího největšího města v Česku vrací po pěti letech. Díky přesunu zároveň museli organizátoři oželet 

skleněné kurty a hrát se tak bude klasických. 

Favorité jsou jasní. Mekbibovi by měli konkurovat další rodáci z Moravskoslezského kraje, Viktor Byrtus a Jakub Solnický. 

„Samozřejmě chci vyhrát a obhájit titul, protože jsem na vlně, daří se mi, ale rozhodně to nebude žádná procházka růžovým 

sadem,“ měl jasno Mekbib, který nedávno vyhrál jeden z prestižních turnajů v Kanadě. 

Podobně mluvila i rodačka z Opavy Anna Serme. „Samozřejmě věřím ve finále, proto jsme tady a pokud to vyjde, uvidíme s 

kým se utkám,“ doplnila členka nejlepší sedmdesátky hráček na světě. 

Mistrovství bude mít také charitativní podtext. Domácí Ostrava squash klub se rozhodl podpořit Maraton MARS, který 

proběhne zítra a v sobotu po sportovních centrech v celé republice, na podporu léčby roztroušené sklerózy. Nadačnímu fondu 

Impuls bude bude věnováno 11+9 koruny (typický výsledek squashového setu) za každé odehrané utkání. 

Tento článek jste si mohli přečíst díky předplatnému Deník Klubu 

Autor: David Hekele 

Autor: David Hekele 

https://bruntalsky.denik.cz/ostatni_region/ceske-squashove-hvezdy-proverili-vytisk-s-romanem-20200304.html
https://bruntalsky.denik.cz/ostatni_region/ceske-squashove-hvezdy-proverili-vytisk-s-romanem-20200304.html
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31. Mekbib bude na squashovém MČR hrát o třetí titul za sebou 

Online ● sport.cz (Sport) ● 4. 3. 2020, 16:45 ● Neutrální 
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Odkaz: https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1260152-mekbib-bude-na-squashovem-mcr-hrat-o-treti-titul-

za-sebou.html 

Mekbib bude na squashovém MČR hrát o třetí titul za sebou 

4. března 2020 15:48 - Ostrava 

Ostravská Poruba bude od čtvrtka do neděle dějištěm mistrovství České republiky ve squashi. Ve sportovním centru FAJNE 

bude o zisk třetího titulu za sebou usilovat Daniel Mekbib, ženský trůn je volný, protože loňská šampionka Olga Kolářová je 

na mateřské dovolené. Hlavní favoritkou je předloňská vítězka Anna Serme. 

Mistr republiky ve squashi - Daniel Mekbib. 

Irena Vanišová 

Mekbib se na domácích kurtech představí po třech startech v zámoří a únorovém triumfu na turnaji PSA v Torontu. A také 

jako 70. hráč světového žebříčku, což je jeho nové maximum. "Jsem teď na dobré herní vlně a doufám, že si ji udržím také v 

tomto týdnu," uvedl v tiskové zprávě. Jeho největšími konkurenty by měli být druhý nasazený Martin Švec, Ondřej Uherka a 

domácí sqaushisté Viktor Byrtus a Jakub Solnický. 

Šampionát se poprvé po pěti letech nekoná v Praze. Vyvrcholí o víkendu, kdy jsou v sobotu na programu semifinálové duely a 

v neděli obě finále se začátkem ve 14:00. 

Autor: ČTK 

https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1260152-mekbib-bude-na-squashovem-mcr-hrat-o-treti-titul-za-sebou.html
https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1260152-mekbib-bude-na-squashovem-mcr-hrat-o-treti-titul-za-sebou.html
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32. Squashisté se porvou o republikové tituly, obhajuje Mekbib 

Online ● ceskatelevize.cz (Zprávy / Politika) ● 4. 3. 2020, 15:47 ● Neutrální 

Vydavatel: Česká televize ● Rubrika: standard 

Odkaz: https://sport.ceskatelevize.cz/clanek/ostatni/squashiste-se-porvou-o-republikove-tituly-obhajuje-

mekbib/5e5fc028fccd259ea42bbf86 

Ostravská Poruba bude od čtvrtka do neděle hostit republikový pohár ve squashi. O zisk třetího titulu za sebou bude usilovat 

Daniel Mekbib, ženský trůn je volný, protože loňská šampionka Olga Kolářová je na mateřské dovolené. Hlavní favoritkou je 

předloňská vítězka Anna Serme. 

Daniel Mekbib 

zdroj: Česká asociace squashe 

autor: Irena Vanišová 

Mekbib se na domácích kurtech představí po třech startech v zámoří a únorovém triumfu na turnaji PSA v Torontu. A také 

jako 70. hráč světového žebříčku, což je jeho nové maximum. "Jsem teď na dobré herní vlně a doufám, že si ji udržím také v 

tomto týdnu," uvedl v tiskové zprávě. Jeho největšími konkurenty by měli být druhý nasazený Martin Švec, Ondřej Uherka a 

domácí squashisté Viktor Byrtus a Jakub Solnický. 

Šampionát se poprvé po pěti letech nekoná v Praze. Vyvrcholí o víkendu, kdy jsou v sobotu na programu semifinálové duely a 

v neděli obě finále se začátkem ve 14:00. 

https://sport.ceskatelevize.cz/clanek/ostatni/squashiste-se-porvou-o-republikove-tituly-obhajuje-mekbib/5e5fc028fccd259ea42bbf86
https://sport.ceskatelevize.cz/clanek/ostatni/squashiste-se-porvou-o-republikove-tituly-obhajuje-mekbib/5e5fc028fccd259ea42bbf86
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33. Konkurence je velká, říká Uherka před squashovým šampionátem. 

Chce mezi nejlepší 

Online ● isport.blesk.cz (Sport) ● 3. 3. 2020, 16:56 ● Ambivalentní 

Vydavatel: CZECH NEWS CENTER, a.s. ● Autor: nne 

Odkaz: https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/376597/konkurence-je-velka-rika-uherka-pred-

squashovym-sampionatem-chce-mezi-nejlepsi.html 

Konkurence je velká, říká Uherka před squashovým šampionátem. Chce mezi nejlepší 

Číhá v pozadí, aby udeřil… Ondřej Uherka je třetím nasazeným squashistou na domácím šampionátu. Navíc z minulého 

ročníku si přivezl bronz. Podobné ambice má také pro ostravský turnaj. „Chci být mezi třemi nejlepšími. Neskrývám, že mým 

dlouhodobým cílem a snem je mistrovství vyhrát, nicméně je to rok od roku těžší,“ tvrdil Uherka, rodák z Uherského Hradiště. 

Squashová akce roku začne ve čtvrtek 5. března ve sportovním klubu FAJNE. 

V minulém roce prohrál s Danielem Mekbibem v semifinále. Také letos je pro Ondřeje Uherku největším favoritem. „Ale určitě 

není neporazitelný a myslím, ze i ostatní jsou si toho vědomi. Ostraváci budou mít skvělou motivaci se vytáhnout před 

domácím publikem a o medaile to budou určitě velmi zajímavé a vyrovnané zápasy,“ dodal Uherka, kterého těší, jaká je na 

současné mužské squashové scéně konkurence. „Čím dál víc kluků se tomu věnuje na maximum. Jde to vidět na výsledcích v 

průběhu roku, ale i na mezinárodní scéně zažívá český squash rozkvět.“ 

Převážnou část roku žije Uherka v anglickém Hertfordshire a trénuje se skupinou profesionálních hráčů pod vedením trenérů 

Adama Fullera a Paula Cartera. Do toho hodně tráví čas zahraničních squashových ligách. „Proto pro mě je důležité si týden 

před šampionátem odpočinout a dobře se namotivovat,“ dodal Uherka, který je vystudovaný kondiční trenér. „To mám 

momentálně jako koníček. Pokračuji v sebevzdělávání a experimentuji sám na sobě, případně pomáhám s přípravou pár 

hráčům z okolí.“ 

Finálové duely odstartují v ostravském sportovním centru FAJNE v neděli od 14:00. Fakt, že se squashový šampionát 

přestěhoval z Prahy do Ostravy Uherku potěšil. „Nevidím důvod, proč by se šampionát nemohl občas hrát jinde než v Praze. 

Jediné, co mrzí, je absence skleného kurtu. Někomu sice takový kurt nemusí sedět, ale věřím, ze zahrát si na něm, je pro 

každého zážitek a rozhodně by umocnil atmosféru turnaje. Myslím, že do budoucnosti by to od pořadatele MCR mělo být 

vyžadováno.“ 

Autor: nne 

https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/376597/konkurence-je-velka-rika-uherka-pred-squashovym-sampionatem-chce-mezi-nejlepsi.html
https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/376597/konkurence-je-velka-rika-uherka-pred-squashovym-sampionatem-chce-mezi-nejlepsi.html
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34. Byrtus před šampionátem v Ostravě: Těším se, diváci nás poženou za 

vítězstvím 

Online ● denik.cz (Zprávy / Politika) ● 2. 3. 2020, 19:37 ● Pozitivní 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. ● Autor: Jiří Uhlíř ● Rubrika: Sport 

Odkaz: https://www.denik.cz/ostatni_sport/byrtus-pred-sampionatem-v-ostrave-moc-se-tesim-divaci-nas-pozenou-

za-vitezstvi.html 

2.3.2020 

Je prvním českým squashistou, který získal zlato na vrcholné mezinárodní akci v soutěži jednotlivců. Viktor Byrtus, loňský 

juniorský mistr Evropy, by už ale rád výrazněji prorazil i mezi muži. Na nadcházejícím mistrovství republiky bude mít v zádech 

enormní podporu. V Ostravě, kde turnaj 5. března startuje, je totiž devatenáctiletý talent doma. „Atmosféra bude jistě výborná. 

Publikum nás požene za vítězstvím. Ve sportovním centru Fajne je navíc nejlepší zázemí v Česku,“ řekl. 

Kliknutím zvětšíte 

Viktor Byrtus. | Foto: Irena Vanišová 

Los na loňském MČR byl drsný. První kolo: Byrtus versus Jan Koukal. Ze souboje generací vyšel vítězně osmnáctinásobný 

český šampion, veterán ve sportovním důchodu, který do turnaje vstoupil prakticky bez tréninku. „Loni mě los moc nepotěšil a 

Honza zahrál dobrý zápas. Je pořád nebezpečný, ale kdybychom se letos znovu potkali, věřil bych si na něj. Věřím v to, co 

jsme za poslední rok s koučem natrénovali,“ uvedl Byrtus. 

Konkurence bude obrovská, ale rodák z Třince přesto myslí na ty nejvyšší mety. „Samozřejmě chci vyhrát! Cíle nějaké mám, ale 

nechci si tím zatěžovat hlavu. Pro mě bude úspěch, když odehraju dobrý šampionát. Když podám dobré výkony, výsledky se 

dostaví,“ prohlásil v současnosti 171. hráč světového žebříčku. „Hraje se mi poslední dobou dobře. Třetí místo na áčku sice 

nebylo úplně nejlepší, ale nijak to se mnou neotřáslo. Poslední dva zápasy na bundeslize jsem vyhrál, takže se cítím v 

pohodě.“ 

Byrtus plánuje před domácím šampionátem absolvovat ještě pár tvrdších tréninků a hlavně pořádně regenerovat. „To je nyní 

priorita. Jsem natěšený. Chci jít do mistrovství s klidnou hlavou a užívat si to. Doufejme, že zdraví vydrží a předvedu se v tom 

nejlepším světle,“ přeje si jedna z největších českých squashových nadějí. 

Vyloženě neoblíbeného soupeře nemá, ale na jednoho hráče by příliš narazit nechtěl – na kamaráda Jakuba Solnického. 

„Vzhledem k systému nasazování bych se nechtěl potkat ve čtvrtfinále právě s Kubou. Je to můj sparing. Trénujeme spolu 

celou sezonu. Jeden z nás by se nedostal do semifinále, což by byla velká škoda, protože budeme hrát oba doma. Rádi 

bychom se potkali až ve finále,“ dodal. 

Autor: Jiří Uhlíř 

Autor: Jiří Uhlíř 

https://www.denik.cz/ostatni_sport/byrtus-pred-sampionatem-v-ostrave-moc-se-tesim-divaci-nas-pozenou-za-vitezstvi.html
https://www.denik.cz/ostatni_sport/byrtus-pred-sampionatem-v-ostrave-moc-se-tesim-divaci-nas-pozenou-za-vitezstvi.html
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35. Squashista Byrtus: Moc se těším, diváci nás poženou za vítězstvím! 

Online ● sport.cz (Sport) ● 2. 3. 2020, 18:52 ● Pozitivní 

Vydavatel: BORGIS, a.s. ● Autor: rjm 

Odkaz: https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1256072-squashista-byrtus-moc-se-tesim-divaci-nas-pozenou-

za-vitezstvim.html 

2. března 2020 18:40 - Praha 

Je prvním českým squashistou, který získal zlato na vrcholné mezinárodní akci v soutěži jednotlivců. Viktor Byrtus, loňský 

juniorský mistr Evropy, by už ale rád výrazněji prorazil i mezi muži. Na nadcházejícím mistrovství republiky bude mít v zádech 

enormní podporu. V Ostravě, kde turnaj 5. března startuje, je totiž devatenáctiletý talent doma. „Atmosféra bude jistě výborná. 

Publikum nás požene za vítězstvím," tvrdí. 

Squashista Viktor Byrtus. 

Irena Vanišová 

Los na loňském MČR byl drsný. V prvním kole mu přidělil legendárního Jana Koukala. Ze souboje generací vyšel vítězně 

osmnáctinásobný český šampion, veterán ve sportovním důchodu, který do turnaje vstoupil prakticky bez tréninku. „Loni mě 

los moc nepotěšil a Honza zahrál dobrý zápas. Je pořád nebezpečný, ale kdybychom se letos znovu potkali, věřil bych si na 

něj. Věřím v to, co jsme za poslední rok s koučem natrénovali," uvedl Byrtus. 

Konkurence bude obrovská, ale rodák z Třince přesto myslí na ty nejvyšší mety. „Samozřejmě chci vyhrát! Cíle nějaké mám, ale 

nechci si tím zatěžovat hlavu. Pro mě bude úspěch, když odehraju dobrý šampionát. Když podám dobré výkony, výsledky se 

dostaví," prohlásil v současnosti 171. hráč světového žebříčku. „Hraje se mi poslední dobou dobře. Třetí místo na áčku sice 

nebylo úplně nejlepší, ale nijak to se mnou neotřáslo. Poslední dva zápasy na bundeslize jsem vyhrál, takže se cítím v 

pohodě." 

Byrtus plánuje před domácím šampionátem absolvovat ještě pár tvrdších tréninků a hlavně pořádně regenerovat. „To je nyní 

priorita. Jsem natěšený. Chci jít do mistrovství s klidnou hlavou a užívat si to. Doufejme, že zdraví vydrží a předvedu se v tom 

nejlepším světle," přeje si jedna z největších českých squashových nadějí. 

Vyloženě neoblíbeného soupeře nemá, ale na jednoho hráče by příliš narazit nechtěl – na kamaráda Jakuba Solnického. 

„Vzhledem k systému nasazování bych se nechtěl potkat ve čtvrtfinále právě s Kubou. Je to můj sparing. Trénujeme spolu 

celou sezonu. Jeden z nás by se nedostal do semifinále, což by byla velká škoda, protože budeme hrát oba doma. Rádi 

bychom se potkali až ve finále," dodal. 

Autor: rjm 

https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1256072-squashista-byrtus-moc-se-tesim-divaci-nas-pozenou-za-vitezstvim.html
https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1256072-squashista-byrtus-moc-se-tesim-divaci-nas-pozenou-za-vitezstvim.html
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36. Squashisty čeká bitva o tituly 

Tisk ● Novojičínský deník; str. 13 (Regionální zprávy) ● 2. 3. 2020 ● Neutrální 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/78677858-b8cec70492a310ac5746/ 

Čtvrtek 5. až neděle 8. března, SC Fajne v Ostravě-Porubě 

Ostrava O české tituly budou tento týden bojovat squashisté v Ostravě, která po pěti letech vystřídala Prahu. Mistrovství 

republiky se uskuteční ve sportovním centru Fajne v Porubě s výborným zázemím pro hráče i diváky. Muži s Danielem 

Mekbibem, který obhajuje loňské zlato, rozehrají turnaj ve čtvrtek od 10 hodin. Velkými soupeři rodáka z Bruntálu budou 

Jakub Solnický a Viktor Byrtus z pořádajícího Ostrava squash klubu. Ženy zahájí soutěž v pátek od 9.30 hodin bez úřadující 

mistryně Olgy Kolářové z Prahy. Největší favoritkou je krnovská rodačka Anna Serme. Šampionát vyvrcholí v neděli, kdy obě 

kategorie čekají zápasy o 3. místo a finále. (ro) 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/78677858-b8cec70492a310ac5746/
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37. Squashistka Serme: Hrát šampionát ve sportovním centru bude 

příjemnější 

Online ● isport.blesk.cz (Sport) ● 29. 2. 2020, 18:16 ● Pozitivní 

Vydavatel: CZECH NEWS CENTER, a.s. 

Odkaz: https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/376463/squashistka-serme-hrat-sampionat-ve-

sportovnim-centru-bude-prijemnejsi.html 

Je hlavní favoritkou domácího squashového mistrovství, které odstartuje 5. března v Ostravě. Dokáže Annu Serme v letošním 

ročníku vůbec někdo porazit? „Republikový turnaj je specifická akce, na kterou jsou všechny hráčky připravené a motivované. 

Titul je ale mým cílem,“ tvrdila Serme, které je v současné době na 63. místě světového žebříčku PSA. Zastavit se jí pokusí 

zejména Eva Feřteková, Michaela Čepová nebo Natálie Babjuková. Loňská vítězka Olga Kolářová nenastoupí. 

Po několika letech se prestižní mistrovství ČR ve squashi přesouvá z Prahy do Ostravy. A tím odpadají souboje ve skleněném 

kurtu, který se tradičně instaloval do nákupního centra. Jenže hrát zápas mezi průsvitnými stěnami není občas moc příjemná 

záležitost. 

„Skleněný kurt přidává na prestiži, ale pro hráče je podle mého názoru zázemí klubů příjemnější. Ideální by bylo kurt postavit v 

nějaké sportovní hale, což by ovšem ztratilo význam, kterým je přilákat nové publikum,“ přemýšlela Serme, která v obchodním 

centrum Galerie Harfa vybojovala v roce 2018 svůj první titul. 

A organizační změnu vítá, do ostravského sportovního centra FAJNE se těší. „Je tam dobrá atmosféra a hodně prostoru pro 

diváky,“ doplnila Serme. Největší soupeřky se pohybují na druhém až šestém místě republikového žebříčku. „Mezi sebou měly 

velmi vyrovnané zápasy s různými výsledky, takže bude velmi zajímavé sledovat, které se bude nejvíce dařit. Já se pokusím 

svou bilanci této sezóny udržet a potvrdit pozici první nasazené hráčky.“ 

Serme je jednou z mála českých squashistek, která pravidelně vyráží na zahraniční turnaje. Sezonu odstartovala velmi dobře 

výhrami ve vyrovnaných utkáních. V červnu si pak zahrála na exhibičním turnaje na Mauritiu proti světové jedničce Egypťance 

Raneem El Welily. Byla také v Číně nebo v USA. „Tam jsem bohužel prohrála s níže postavenou hráčkou. Z každé zkušenosti se 

ale učím a hlavně ty těžké prohry mě motivují k tvrdší práci,“ dodala Serme. 

Právě v USA spatřuje Serme největší růst squashe. Čím dál více se mezi ženami prosazují americké squashistky. „Myslím, že 

růstu pomáhá americký univerzitní systém, který squashovým hráčům a hráčkám umožňuje dostat se na kvalitní univerzity. 

Díky tomu také v Americe působí velmi dobří trenéři a top PSA hráči,“ prohlásila Serme. 

https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/376463/squashistka-serme-hrat-sampionat-ve-sportovnim-centru-bude-prijemnejsi.html
https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/376463/squashistka-serme-hrat-sampionat-ve-sportovnim-centru-bude-prijemnejsi.html
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38. Sermeová se těší na šampionát ve sportovním centru 

Online ● denik.cz (Zprávy / Politika) ● 29. 2. 2020, 14:19 ● Pozitivní 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. ● Autor: Jiří Uhlíř 

Odkaz: https://www.denik.cz/ostatni_sport/squashista-serme-hrat-sampionat-ve-sportovnim-centru-bude-

prijemnejsi.html 

29.2.2020 

Je hlavní favoritkou domácího squashového mistrovství, které odstartuje 5. března v Ostravě. Dokáže Annu Sermeovou v 

letošním ročníku vůbec někdo porazit? „Republikový turnaj je specifická akce, na kterou jsou všechny hráčky připravené a 

motivované. Titul je ale mým cílem,“ uvedla Sermeová, které je v současné době na 63. místě světového žebříčku PSA. Zastavit 

se jí pokusí zejména Eva Feřteková, Michaela Čepová nebo Natálie Babjuková. Loňská vítězka Olga Kolářová nenastoupí. 

Kliknutím zvětšíte 

Anna Sermeová. | Foto: Irena Vanišová 

Po několika letech se prestižní mistrovství ČR ve squashi přesouvá z Prahy do Ostravy. A tím odpadají souboje ve skleněném 

kurtu, který se tradičně instaloval do nákupního centra. Jenže hrát zápas mezi průsvitnými stěnami není občas moc příjemná 

záležitost. „Skleněný kurt přidává na prestiži, ale pro hráče je podle mého názoru zázemí klubů příjemnější. Ideální by bylo 

kurt postavit v nějaké sportovní hale, což by ovšem ztratilo význam, kterým je přilákat nové publikum,“ přemýšlela Sermeová, 

která v obchodním centrum Galerie Harfa vybojovala v roce 2018 svůj první titul. 

A organizační změnu vítá, do ostravského sportovního centra FAJNE se těší. „Je tam dobrá atmosféra a hodně prostoru pro 

diváky,“ řekla Sermeová. Největší soupeřky se pohybují na druhém až šestém místě republikového žebříčku. „Mezi sebou měly 

velmi vyrovnané zápasy s různými výsledky, takže bude velmi zajímavé sledovat, které se bude nejvíce dařit. Já se pokusím 

svou bilanci této sezóny udržet a potvrdit pozici první nasazené hráčky.“ 

Sermeová je jednou z mála českých squashistek, která pravidelně vyráží na zahraniční turnaje. Sezonu odstartovala velmi 

dobře výhrami ve vyrovnaných utkáních. V červnu si pak zahrála na exhibičním turnaje na Mauritiu proti světové jedničce 

Egypťance Raneem El Welily. Byla také v Číně nebo v USA. „Tam jsem bohužel prohrála s níže postavenou hráčkou. Z každé 

zkušenosti se ale učím a hlavně ty těžké prohry mě motivují k tvrdší práci,“ prohlásila Sermeová. 

Právě v USA spatřuje Sermeová největší růst squashe. Čím dál více se mezi ženami prosazují americké squashistky. „Myslím, že 

růstu pomáhá americký univerzitní systém, který squashovým hráčům a hráčkám umožňuje dostat se na kvalitní univerzity. 

Díky tomu také v Americe působí velmi dobří trenéři a top PSA hráči,“ dodala Sermeová. 

Autor: Jiří Uhlíř 

Autor: Jiří Uhlíř 

https://www.denik.cz/ostatni_sport/squashista-serme-hrat-sampionat-ve-sportovnim-centru-bude-prijemnejsi.html
https://www.denik.cz/ostatni_sport/squashista-serme-hrat-sampionat-ve-sportovnim-centru-bude-prijemnejsi.html
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Před rokem se popáté stala domácí squashovou královnou, letos má jiné starosti. Lépe řečeno radosti. Olga Kolářová přivedla 

v lednu na svět třetí dítě a mistrovství Česka, které začíná už 5. března v Ostravě, tak bude sledovat jen na dálku. "Jsem 

zvědavá, jak se komu bude dařit a jaký kdo udělal pokrok,“ řekla někdejší 44. hráčka světového žebříčku. 

Kliknutím zvětšíte 

Hvězda Squash clubu Praha Olga Kolářová. | Foto: Irena Vanišová 

Příběh Olgy Kolářové (za svobodna Ertlové) je obdivuhodný a inspirativní. Absolventka práv získala první zlato na domácí 

scéně už před jedenácti lety. Poté triumfovala i v letech 2013 a 2014. V červenci 2015 však porodila dceru a od té doby šel 

squash pochopitelně na vedlejší kolej. Rozhodně ji ale nepřestal bavit. Naopak! 

Hned další šampionát stála opora Squash club Praha opět na stupínku nejvyšším. A podobný scénář si zopakovala ještě 

jednou. Po loňském hladkém finálovém vítězství nad Evou Feřtekovou slavila pátý titul už i se synem Robinem. „Po každém 

porodu jsem měla chuť se na kruty vrátit a plánuju to i nyní. Ani už nemám nějaké ambice, ale spíš mě to pořád baví,“ uvedla 

Kolářová. 

Se třemi dětmi na krku to samozřejmě nebude žádná sranda. Držitelka stříbrné medaile z akademického mistrovství světa už 

má ale s takovou „agendou“ za poslední roky dostatek zkušeností. „Chudáčci moji na tom squashi tak trošku vyrůstají. Mají k 

němu nejblíž, ale dělají i další sporty. Nelča jezdí na koni, plave, cvičí gymnastiku. Robin miluje rakety, je vážně šikovný. 

Uvidíme, co nejmladší Honzík… Jestli budou hrát squash, nebo dělat něco jiného, ale není důležité. Ke sportu je chceme vést s 

manželem obecně,“ nastínila čtyřiatřicetiletá squashová legenda. 

Na blížící se šampionát už se Kolářová těší a ráda by si ho užila alespoň pasivně z obrazovky. Možnost mít bude. Semifinálová 

utkání, zápasy o třetí místo a finálové bitvy budou poprvé živě přenášeny prostřednictvím iVysílání ČT Sport. 

Komu bude fandit? „Nejvíc Honzovi Koukalovi, teda jestli nastoupí. Jelikož už hraje prakticky jako já pouze mistrovství 

republiky, rozhoduje se vždy na poslední chvíli. Jestli do toho půjde, tak mu budu strašně držet palce. On do toho přinese 

vždy něco zajímavějšího. Pak také přeju Danovi Mekbibovi. V poslední době se mu hodně dařilo v zahraničí. Je to fajn kluk a 

výborný hráč,“ prohlásila vítězka dvou mezinárodních turnajů na okruhu WISPA. 

„V holkách se asi nic moc nezměnilo. Favoritkou bude Anička Serme, která objíždí zahraniční turnaje, ze kterých čerpá spoustu 

zkušeností. Výsledky má dobré, na její výkony jsem zvědavá. Ven také začala jezdit Míša Čepová, tu bych taky ráda viděla,“ 

vyjmenovala Kolářová. 

Rozhodnutí České asociace squashe, uspořádat šampionát po pěti letech v Ostravě, velice vítá. „Já myslím, že je to skvělé. 

Mistrovství by mělo po republice putovat. Upřímně jsem asi většinou raději hrála mimo Prahu. Jinde mi totiž přišla lepší 

atmosféra, hráči byli víc spolu. V Ostravě se hrálo už v minulosti a Fajne, kde se turnaj koná, je skvělé centrum. Maličko mě 

mrzí, že tam letos nebudu. Ale příště už to třeba zase jo,“ dodala Kolářová. 

Autor: Jiří Uhlíř 
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Trůn je volný. Domácí squashová královna Oga Kolářová má ve sbírce pět mistrovských titulů, letos ale další nepřidá. Užívá si 

totiž mateřských povinností a šampionát, jenž startuje 5. března v Ostravě, bude sledovat jen jako fanynka. „Jsem zvědavá, jak 

se komu bude dařit a jaký kdo udělal pokrok," řekla někdejší 44. hráčka světového žebříčku. Neskrývá, že držet palce bude 

legendárnímu Janu Koukalovi. 

Squashová královna Olga Kolářová dobrovolně uvolnila trůn, kvůli mateřským povinnostem vynechá mistrovství republiky. 

Irena Vanišová 

První mistrovský titul získala squashistka ještě za svobodna před jedenácti lety, v listině šampionek tedy svítí jméno Ertlová. 

Právě tam startoval obdivuhodný a inspirativní příběh absolventky práv. Poté mistrovství republiky ovládla v letech 2013 a 

2014. V červenci 2015 však porodila dceru a od té doby šel squash pochopitelně na druhé místo. Rozhodně ji ale nepřestal 

bavit, stejně jako jejího manžela Mirka. Právě naopak! 

Další šampionát totiž rodačka z Klatov opět ovládla a mohla se na konkurenci smát z nejvyššího stupínku. A podobný obrázek 

byl k vidění i po loňském finálovém vítězství nad Evou Feřtekovou. V kapse měla Kolářová pátý titul už i se synem Robinem. 

„Po každém porodu jsem měla chuť se na kruty vrátit a plánuju to i nyní. Ani už nemám nějaké ambice, ale spíš mě to pořád 

baví," usměje se Kolářová. 

Na legendu si věřím a chci odvetu za finále, hlásí před mistrovstvím republiky Solnický 

Každá maminka může potvrdit, jak je to s třemi dětmi náročné. Kolářová ale věří, že všechno zvládne, i když to nebude 

legrace. „Chudáčci moji na tom squashi tak trošku vyrůstají. Mají k němu nejblíž, ale dělají i další sporty. Nelča jezdí na koni, 

plave, cvičí gymnastiku. Robin miluje rakety, je vážně šikovný. Uvidíme, co nejmladší Honzík... Jestli budou hrát squash, nebo 

dělat něco jiného, ale není důležité. Ke sportu je chceme vést s manželem obecně," popsala reálný stav událostí a pohlédla i 

směrem ke sportovní budoucnosti svých dětí. 

I když sama tentokrát do hry nezasáhne, na blížící se šampionát už se těší. A komu bude fandit? „Nejvíc Honzovi Koukalovi, 

teda jestli nastoupí. Jelikož už hraje prakticky jako já pouze mistrovství republiky, rozhoduje se vždy na poslední chvíli. Jestli 

do toho půjde, tak mu budu strašně držet palce," neskrývá sympatie k legendě, která jí pomáhala v minulosti s přípravou. „Pak 

také přeju Danovi Mekbibovi. V poslední době se mu hodně dařilo v zahraničí. Je to fajn kluk a výborný hráč," prohlásila 

vítězka dvou mezinárodních turnajů na okruhu WISPA. 

A co konkurence mezi ženami, kdo by mohl usednout na uvolněný trůn? „V holkách se asi nic moc nezměnilo. Favoritkou 

bude Anička Serme, která objíždí zahraniční turnaje. Výsledky má dobré, na její výkony jsem zvědavá. Ven také začala jezdit 

Míša Čepová, tu bych taky ráda viděla," vyjmenovala své favoritky Kolářová. 

Kdyby se hrálo v hlavním městě, nejspíš by zašla omrknout zápasy osobně. Jenže v tomhle směru má smůlu. Rozhodnutí 

České asociace squashe uspořádat šampionát v Ostravě se jí ale zamlouvá. „Myslím, že je to skvělé. Mistrovství by mělo po 

republice putovat. Upřímně jsem asi většinou raději hrála mimo Prahu. Jinde mi totiž přišla lepší atmosféra, hráči byli víc spolu. 

V Ostravě se hrálo už v minulosti a Fajne, kde se turnaj koná, je skvělé centrum. Maličko mě mrzí, že tam letos nebudu. Ale 

příště už to třeba zase jo," dodala Kolářová. 
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Squashová královna Kolářová je na mateřské: Mistrovství budu sledovat 

Před rokem se popáté stala domácí squashovou královnou, letos má poněkud jiné starosti. Lépe řečeno radosti. Olga 

Kolářová přivedla v lednu na svět třetí dítě a mistrovství ČR, které začíná už 5. března v Ostravě, tak bude tentokrát sledovat 

jen na dálku. Jsem zvědavá, jak se komu bude dařit a jaký kdo udělal pokrok,“ řekla někdejší 44. hráčka světového žebříčku. 

Příběh Olgy Kolářové (za svobodna Ertlové) je obdivuhodný a inspirativní. Absolventka práv získala první zlato na domácí 

scéně už před jedenácti lety. Poté triumfovala i v letech 2013 a 2014. V červenci 2015 však porodila dceru a od té doby šel 

squash pochopitelně na vedlejší kolej. Rozhodně ji ale nepřestal bavit. Naopak! 

Hned další šampionát stála rodačka z Klatov opět na stupínku nejvyšším. A podobný scénář si zopakovala ještě jednou. Po 

loňském hladkém finálovém vítězství nad Evou Feřtekovou slavila pátý titul už i se synem Robinem. „Po každém porodu jsem 

měla chuť se na kruty vrátit a plánuju to i nyní. Ani už nemám nějaké ambice, ale spíš mě to pořád baví,“ uvedla Kolářová. 

Se třemi dětmi na krku to samozřejmě nebude žádná sranda. Držitelka stříbrné medaile z akademického mistrovství světa už 

má ale s takovou „agendou“ za poslední roky dostatek zkušeností. „Chudáčci moji na tom squashi tak trošku vyrůstají. Mají k 

němu nejblíž, ale dělají i další sporty. Nelča jezdí na koni, plave, cvičí gymnastiku. Robin miluje rakety, je vážně šikovný. 

Uvidíme, co nejmladší Honzík… Jestli budou hrát squash, nebo dělat něco jiného, ale není důležité. Ke sportu je chceme vést s 

manželem obecně,“ nastínila čtyřiatřicetiletá squashová legenda. 

Na blížící se šampionát už se Kolářová těší a ráda by si ho užila alespoň pasivně z obrazovky. Možnost mít bude. Semifinálová 

utkání, zápasy o třetí místo a finálové bitvy budou poprvé živě přenášeny prostřednictvím iVysílání ČT Sport. 

Komu bude fandit? „Nejvíc Honzovi Koukalovi, teda jestli nastoupí. Jelikož už hraje prakticky jako já pouze mistrovství 

republiky, rozhoduje se vždy na poslední chvíli. Jestli do toho půjde, tak mu budu strašně držet palce. On do toho přinese 

vždy něco zajímavějšího. Pak také přeju Danovi Mekbibovi. V poslední době se mu hodně dařilo v zahraničí. Je to fajn kluk a 

výborný hráč,“ prohlásila vítězka dvou mezinárodních turnajů na okruhu WISPA. 

„V holkách se asi nic moc nezměnilo. Favoritkou bude Anička Serme, která objíždí zahraniční turnaje, ze kterých čerpá spoustu 

zkušeností. Výsledky má dobré, na její výkony jsem zvědavá. Ven také začala jezdit Míša Čepová, tu bych taky ráda viděla,“ 

vyjmenovala Kolářová. 

Rozhodnutí České asociace squashe, uspořádat šampionát po pěti letech v Ostravě, velice vítá. „Já myslím, že je to skvělé. 

Mistrovství by mělo po republice putovat. Upřímně jsem asi většinou raději hrála mimo Prahu. Jinde mi totiž přišla lepší 

atmosféra, hráči byli víc spolu. V Ostravě se hrálo už v minulosti a Fajne, kde se turnaj koná, je skvělé centrum. Maličko mě 

mrzí, že tam letos nebudu. Ale příště už to třeba zase jo,“ dodala Kolářová. 
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Bude hrát doma, kde je úspěch povinností. Squashista Jakub Solnický má před mistrovstvím republiky o pořádnou motivaci 

víc. Už dvakrát se totiž zastavil těsně pod vrcholem. Jednou ho zastavil legendární Jan Koukal, před rokem v hlavním městě 

pak nestačil na Daniela Mekbiba. Letos by se rád vydrápal až na trůn. "Udělám pro titul všechno, cítím se skvěle," vzkazuje 

soupeřům Solnický. 

Squashista Jakub Solnický by chtěl získat mistrovský titul. 

Irena Vanišová 

Solnický je známý jako jeden z největších dříčů na okruhu. Na kurtu maká, soupeře dokáže utahat a věří, že doma to konečně 

zvládne a šampionát skončí ziskem titulu. „Ambice mám ty nejvyšší, dvakrát už jsem ve finále prohrál, je čas to změnit. Formu 

mám," varuje konkurenci současný 167. hráč světa. 

Výš jsou v žebříčku PSA jen tři Češi. Ondřej Uherka (124.), Martin Švec (107.) a úřadující šampion Daniel Mekbib (83.). Právě s 

ním by si přál odehrát reprízu loňského finále. „Sebral jsem mu set a nebyl daleko od druhého. Nevypustil jsem ani jednu 

výměnu, ale nestačilo to, Dan byl prostě lepší. Určitě bych se s ním ve finále znovu rád potkal. Pocházíme z jednoho města, 

známe se dlouho, tak by to bylo super!" přeje si. 

Před rokem na šampionátu poslal ze hry i osmnáctinásobného českého krále Jana Koukala, který už v posledních letech hraje 

hlavně republiková mistrovství. „U Honzy nikdy nevíte. Nikdo ho skoro rok neviděl hrát, ale je natolik zkušený, že určitě 

konkurovat bude. Každopádně bych si na něj věřil. Porazil jsem ho loni, tak proč bych ho nemohlo vyjít i letos," hlásí. 

Zápasů v domácím centru Fajne v Porubě už se nemůže dočkat. „V Ostravě jsem mistrovství České republiky hrál a bylo to 

úžasné. Tentokrát to ale bude jiné v tom, že se bude čekat úspěch a budeme pod tlakem. Já se na to ale těším a doufám, že 

právě nás, domácí hráče diváci budou hnát dopředu," dodává Solnický. 
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Loňský finalista squashového šampionátu Solnický: Na Koukala bych si věřil znovu 

27.2.2020 

Už dvakrát se Jakub Solnický zastavil těsně pod vrcholem. Před třemi lety padl ve finále mistrovství republiky s Janem 

Koukalem, loni s Danielem Mekbibem. Povede se mu letos konečně vydrápat na pomyslný squashový trůn? Lepší místo by k 

tomu hledal těžko. Šampionát, který startuje už 5. března, se totiž koná na jeho domácí půdě v Ostravě. „Udělám pro to vše. 

Cítím se skvěle a odhodlaně. Poslední turnaj se konal právě v ostravském sportovním centru Fajne a podařilo se mi zde vyhrát, 

tak proč to nezopakovat,“ řekl pětadvacetiletý hráč. 

Kliknutím zvětšíte 

Jakub Solnický. | Foto: Irena Vanišová 

Solnický je jedním z největších dříčů na okruhu. Muž se železnou kondicí dokáže své soupeře utahat k smrti. A jelikož má za 

sebou na MČR dvě prohraná finále, není ve startovním poli hráč, který by měl větší motivaci. „Ambice jsou ty nejvyšší, dvakrát 

už jsem bojoval ve finále a pokaždé prohrál, takže je čas to změnit. Formu na to mám,“ prohlásil v současnosti 167. hráč světa. 

V mezinárodním žebříčku PSA jsou před ním pouze tři Češi. Ondřej Uherka (124.), Martin Švec (107.) a právě jeho loňský 

přemožitel v boji o zlato Daniel Mekbib (83.). Solnický se ale nebojí nikoho z nich. S Mekbibem by si dokonce přál finálovou 

odvetu. „Loni jsem mu v tom zápase sebral set a nebyl daleko ani od druhého. Já jsem nevypustil ani jednu výměnu, ale 

nebylo to dost. Dan byl prostě lepší. Určitě bych se s ním ve finále znovu rád potkal. Oba pocházíme z jednoho města, známe 

se dlouho, tak by to bylo super!“ 

Na minulém šampionátu to byl právě Solnický, kdo v semifinále utnul jízdu osmnáctinásobného českého krále Jana Koukala, 

který už poslední roky hraje téměř jenom republiková mistrovství. I na něj by si znovu troufl. 

„U Honzy nikdy nevíte. Nikdo ho skoro rok neviděl hrát, ale je natolik zkušený, že určitě konkurovat bude. Ale každopádně 

bych si na něj věřil. Porazil jsem ho loni, tak proč bych ho nemohl porazit letos,“ konstatoval s tím, že jediným hráčem, 

kterému by se raději vyhnul je talentovaný Viktor Byrtus. „S ním by to bylo možná trochu nepříjemné, jsme z jednoho klubu a 

trénujeme spolu prakticky každý den,“ vysvětlil. 

Zápasů ve sportovním centru Fajne v Porubě už se každopádně nemůže dočkat. „V Ostravě jsem mistrovství České republiky 

hrál a bylo to úžasné. Tentokrát to bude ale jiné. Bude se od nás v domácím prostředí čekat úspěch a bude na nás vyvíjen tlak. 

Já se na to ale těším a doufám, že právě nás, domácí hráče diváci budou hnát dopředu,“ dodal Solnický. 

Autor: Jiří Uhlíř 

Autor: Jiří Uhlíř 

https://www.denik.cz/ostatni_sport/lonsky-finalista-squashoveho-sampionatu-solnicky-na-koukala-bych-si-veril-znovu.html
https://www.denik.cz/ostatni_sport/lonsky-finalista-squashoveho-sampionatu-solnicky-na-koukala-bych-si-veril-znovu.html
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44. Loňský finalista squashového šampionátu Solnický touží po odvetě s 

Mekbibem 

Online ● isport.blesk.cz (Sport) ● 27. 2. 2020, 10:31 ● Negativní 

Vydavatel: CZECH NEWS CENTER, a.s. ● Autor: nne 

Odkaz: https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/376356/lonsky-finalista-squashoveho-sampionatu-

solnicky-touzi-po-odvete-s-mekbibem.html 

Loňský finalista squashového šampionátu Solnický touží po odvetě s Mekbibem 

Chystá útok na trůn. Už dvakrát se totiž Jakub Solnický zastavil těsně pod ním. Před třemi lety padl ve finále mistrovství 

republiky s Janem Koukalem, loni s Danielem Mekbibem. Povede se mu letos konečně vydrápat na pomyslný squashový 

trůn? Lepší místo by k tomu hledal těžko. Šampionát, který startuje už 5. března, se totiž koná na jeho domácí půdě v Ostravě. 

„Udělám pro to vše. Cítím se skvěle a odhodlaně. Poslední turnaj se konal právě v ostravském sportovním centru Fajne a 

podařilo se mi zde vyhrát, tak proč to nezopakovat,“ řekl pětadvacetiletý hráč. 

Solnický je jedním z největších dříčů na okruhu. Muž se železnou kondicí dokáže své soupeře utahat k smrti. A jelikož má za 

sebou na MČR dvě prohraná finále, není ve startovním poli hráč, který by měl větší motivaci. „Ambice jsou ty nejvyšší, dvakrát 

už jsem bojoval ve finále a pokaždé prohrál, takže je čas to změnit. Formu na to mám,“ prohlásil v současnosti 167. hráč světa. 

V mezinárodním žebříčku PSA jsou před ním pouze tři Češi. Ondřej Uherka (124.), Martin Švec (107.) a právě jeho loňský 

přemožitel v boji o zlato Daniel Mekbib (83.). Solnický se ale nebojí nikoho z nich. S Mekbibem by si dokonce přál finálovou 

odvetu. „Loni jsem mu v tom zápase sebral set a nebyl daleko ani od druhého. Já jsem nevypustil ani jednu výměnu, ale 

nebylo to dost. Dan byl prostě lepší. Určitě bych se s ním ve finále znovu rád potkal. Oba pocházíme z jednoho města, známe 

se dlouho, tak by to bylo super!“ 

Na minulém šampionátu to byl právě Solnický, kdo v semifinále utnul jízdu osmnáctinásobného českého krále Jana Koukala, 

který už poslední roky hraje téměř jenom republiková mistrovství. I na něj by si znovu troufl. 

„U Honzy nikdy nevíte. Nikdo ho skoro rok neviděl hrát, ale je natolik zkušený, že určitě konkurovat bude. Ale každopádně 

bych si na něj věřil. Porazil jsem ho loni, tak proč bych ho nemohl porazit letos,“ konstatoval s tím, že jediným hráčem, 

kterému by se raději vyhnul je talentovaný Viktor Byrtus. „S ním by to bylo možná trochu nepříjemné, jsme z jednoho klubu a 

trénujeme spolu prakticky každý den,“ vysvětlil. 

Zápasů ve sportovním centru Fajne v Porubě už se každopádně nemůže dočkat. „V Ostravě jsem mistrovství České republiky 

hrál a bylo to úžasné. Tentokrát to bude ale jiné. Bude se od nás v domácím prostředí čekat úspěch a bude na nás vyvíjen tlak. 

Já se na to ale těším a doufám, že právě nás, domácí hráče diváci budou hnát dopředu,“ dodal Solnický. 

Autor: nne 

https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/376356/lonsky-finalista-squashoveho-sampionatu-solnicky-touzi-po-odvete-s-mekbibem.html
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45. Triumf v Torontu! Squashista Mekbib je ve výborné formě 

Tisk ● Moravskoslezský deník; str. 14 (Regionální zprávy) ● 26. 2. 2020 ● Pozitivní 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/77620411-56b725c1063050b27242/ 

Jiří Uhlíř 

Ostrava Během února odehrál tři turnaje v Severní Americe a zakončil je vítězně. Český squashista Daniel Mekbib získal v 

kanadském Torontu svůj pátý titul na okruhu PSA. Ve finále porazil Itala Yuri Farnettiho po jednoznačném průběhu 3:0 (4, 5, 9) 

na sety a stal se prvním hráčem na turnaji Chronicle Wealth Guilfoyle Squash Classic, který vybojoval druhé prvenství. Celkem 

si z Kanady odváží už čtvrtý titul. 

„Po Česku je pro mě Kanada určitě moje nejoblíbenější země,“ smál Mekbib, který by se měl v březnovém světovém žebříčku 

posunout k 67. místu. Jeho dosavadním maximem zatím byla 82. příčka z loňského července. „V místním klubu jsem už celkem 

známý a říkali mi, že po hokejistech Jágrovi a Haškovi znají také českého squashistu,“ dodal rodák z Bruntálu. 

V Torontu se ale nevyhl dramatickým momentům. Ve čtvrtfinále byl proti Angličanovi Tomu Walshovi dva míčky od vyřazení a 

vítězství urval v pěti setech. „To byl nejtěžší zápas na turnaji. Navíc jsem měl trochu zraněný loket, takže jsem si musel sáhnout 

až na dno,“ přiznal nejlepší český squashista. 

Se sedmi finálovými účastmi na PSA turnajích se stal historicky druhým nejlepším Čechem. Suverénem je Jan Koukal s 59 

finálovými účastmi a 34 výhrami. 

Od 5. do 8. března čeká Mekbiba obhajoba českého titulu na šampionátu v Ostravě. „Velmi se těším. Není to pro mě prioritní 

jako turnaj PSA, což neznamená, že nebudu chtít vyhrát. Jako rodák z Bruntálu jsem moc rád, že se bude hrát kousek od 

domova. Doufám, že přátelům a rodině předvedu velkou show,“ dodal Mekbib. Hrát se bude v moderním sportovním centru 

FAJNE v Porubě. 

KANADU MÁ RÁD. Nejlepší český squashista Daniel Mekbib vyhrál turnaj v Torontu a získal svůj pátý titul na okruhu PSA. V 

zemi javorového listu triumfoval celkově počtvrté. Foto: Irena Vanišová 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/77620411-56b725c1063050b27242/
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46. Mekbib vybojoval titul v Torontu 

Tisk ● MF Dnes - Brno a Jižní Morava; str. 15 (Zprávy / Politika) ● 26. 2. 2020 ● Neutrální 

Vydavatel: MAFRA, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/77639522-e01adb56aedafff6ad6f/ 

Český squashista Daniel Mekbib (na snímku v popředí) vyhrál v Torontu turnaj okruhu PSA. Pátý titul v kariéře vybojoval po 

hladkém finálovém vítězství 3:0 (4, 5, 9) nad Yurim Farnettim z Itálie. Hráč Viktorie Brno v Torontu vyhrál už v roce 2018, i další 

tři tituly získal v Kanadě. V březnovém vydání světového žebříčku by se nejlepší český hráč měl posunout k 67. místu. (ČTK) 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/77639522-e01adb56aedafff6ad6f/
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47. Na kapitána Vítkovic čeká squashová exhibice 

Online ● denik.cz (Zprávy / Politika) ● 25. 2. 2020, 19:55 ● Ambivalentní 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. ● Autor: Jiří Uhlíř 

Odkaz: https://www.denik.cz/ostatni_sport/na-kapitana-vitkovic-ceka-squashova-exhibice.html 

Na kapitána Vítkovic čeká squashová exhibice 

25.2.2020 

V hokejové extralize odehrál za 21 sezon přes tisíc zápasů. Osmatřicetiletý vítkovický obránce Jan Výtisk ale rád svádí bitvy i na 

jiných kolbištích. „Většina hokejistů chodí v létě na tenis, ale já mám radši squash. Je to skvělý sport na fyzičku, pořádná 

makačka,“ vysvětluje někdejší reprezentační bek. Ve středu 4. března ukáže všem co umí, v Ostravě vyzve spoluhráče Ondřeje 

Romana v exhibičním klání. Den na to pak bude na tomtéž místě zahájeno 28. mistrovství Česka ve squashi. 

Kliknutím zvětšíte 

Jan Výtisk | Foto: Deník/Jan Čech 

V zimě Výtiska na squashovém kurtu nepotkáte, ale jak mu skončí sezona, stává se z něho obávaný protihráč. „Mám dvě 

dcery, takže toho času tolik není, ale když to jde, tak jednou týdně vyrazím. Člověk se u toho pořádně zapotí. Pro mě je to 

výborný doplňkový sport. Je tam hodně startů, časté změny směru pohybu, je to náročné koordinačně, obratnostně, je 

potřeba si umět poradit na malém prostoru. Pro mě ideální zpestření tréninku. Dřina, ale taky zábava,“ popsal juniorský mistr 

světa z roku 2001. 

Ač je na ledě považován za nekompromisního obránce, ve squashi se mírní. „Někdy to ve mně vře, ale rakety nelámu, nikdy s 

nimi ani neházím. Jdeme si prostě zahrát, ale jako sportovci jsme přirozeně soutěživí a nikdo nechceme prohrát, takže tam pak 

nervy občas jsou,“ usmívá se silák, který si v extralize vysloužil přes 1500 trestných minut. „Je ideální, když jdu na kurt s někým, 

s kým jsme na tom herně podobně. Nejvíc jsem chodil s Milanem Mikulíkem, který nyní hraje hokej za Frýdek-Místek. V tenisu 

mě porážel, ale ve squashi jsem nad ním většinou vyhrál já.“ 

V zápalu boje si prý občas zapomene dát pozor a narazí svým urostlým tělem do stěny. „Naštěstí jsme my hokejisti na 

mantinely zvyklí, takže ke zranění skoro nikdy nedošlo. Jen jednou jsem soupeře nešťastně trefil do oka, když se na mě 

nečekaně otočil. Jeli jsme do nemocnice, ale všechno nakonec dopadlo dobře,“ vzpomíná vítěz extraligy ze sezony 2015/16 

(zlato získal s Libercem). 

Pokud mu to klubové povinnosti dovolí, přijde se do sportovního centra FAJNE na republikové mistrovství ve squashi podívat. 

„Ještě nikdy jsem zápasy elitních squashistů neviděl, takže když to půjde, rád dorazím. Určitě to bude velký zážitek,“ dodal 

vítkovický kapitán. 

Squashový šampionát začíná v Ostravě 5. března. Největším favoritem mezi muži bude Daniel Mekbib, nasazenou jedničkou 

mezi ženami Anna Sermeová. 

Autor: Jiří Uhlíř 

Autor: Jiří Uhlíř 

https://www.denik.cz/ostatni_sport/na-kapitana-vitkovic-ceka-squashova-exhibice.html
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48. Výtisk ve squashi hity nerozdává. Před šampionátem sehraje exhibici 

Online ● isport.blesk.cz (Sport) ● 25. 2. 2020, 10:35 ● Negativní 

Vydavatel: CZECH NEWS CENTER, a.s. ● Autor: Květoslav Šimek 
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sampionatem-sehraje-exhibici.html 

Výtisk ve squashi hity nerozdává. Před šampionátem sehraje exhibici 

Na ledové ploše je lepší se mu vyhnout. Železný muž Jan Výtisk z Vítkovic patří k nejostřejším borcům Tipsport extraligy. 

Rozdává hity, neohroženě skáče do střel. Na squashovém kurtu se rivalové nemusí bát, že by je „rozmazával“ po stěnách. I 

když. Po jedné smolné srážce musel kolegu odvézt do nemocnice. „Squash je pro mě výborný doplňkový sport,“ říká Výtisk, 

který se před squashovým mistrovství republiky v Ostravě (5. až 8. března) představí v exhibičním duelu. „Je tam hodně startů, 

časté změny směru pohybu, je to náročné koordinačně, obratnostně, je potřeba si umět poradit na malém prostoru. Pro mě 

ideální zpestření tréninku.“ 

Mistrovství republiky ve squashi se bude na začátku března hrát v ostravském centru SC Fajne. Největšími favority budou 

české jedničky Daniel Mekbib a Anna Serme. Osmatřicetiletý Jan Výtisk a jeho spoluhráč Ondřej Roman se představí v 

exhibici. I proto, že ke squashi má Výtisk blízko. 

„Většina hokejistů chodí v létě na tenis, ale já mám radši squash,“ vysvětluje vítkovický kapitán. „Je to skvělý sport na fyzičku, 

pořádná makačka.“ 

Během sezony nemá na squash mnoho času. V létě si ale zahraje rád. „Mám dvě dcery, takže času tolik není, ale když to jde, 

tak jednou týdně vyrazím. Člověk se u toho pořádně zapotí. Dřina, ale taky zábava.“ 

Na ledě bývá Jan Výtisk nekompromisní, ve squashi se mírní. „Někdy to ve mně vře, ale rakety nelámu, nikdy s nimi ani 

neházím,“ hlásí s úsměvem. „Jdeme si prostě zahrát. Ale jako sportovci jsme přirozeně soutěživí a nikdo nechceme prohrát, 

takže tam pak nervy občas jsou.“ 

Rád hraje s parťáky na podobné úrovni. „Nejvíc jsem chodil s Milanem Mikulíkem, který teď hraje za Frýdek-Místek. V tenisu 

mě porážel, ale ve squashi jsem nad ním většinou vyhrál já.“ Výtiskovi rivalové se o zdraví bát nemusí. Jen se prý občas sám 

zapomene a tělem narazí do stěny. „Naštěstí jsme na mantinely zvyklí, takže ke zranění skoro nikdy nedošlo,“ pousmál se 

juniorský mistr světa z roku 2001 a extraligový šampion (2016 s Libercem). „Jen jednou jsem soupeře nešťastně trefil do oka, 

když se na mě nečekaně otočil. Jeli jsme do nemocnice, ale všechno nakonec dopadlo dobře.“ 

Pokud mu to klubové povinnosti dovolí, rád se přijde do Sportovního centra Fajne v Ostravě-Porubě na republikové 

mistrovství ve squashi podívat. „Ještě nikdy jsem zápasy elitních squashistů neviděl, takže když to půjde, rád dorazím. Určitě 

to bude velký zážitek,“ dodal Jan Výtisk. 

Autor: Květoslav Šimek 

https://isport.blesk.cz/clanek/hokej-tipsport-extraliga/376240/vytisk-ve-squashi-hity-nerozdava-pred-sampionatem-sehraje-exhibici.html
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49. Opaváci ovládli podnik v Ostravě 

Tisk ● Opavský a Hlučínský Region; str. 22 (Regionální zprávy) ● 25. 2. 2020 ● Negativní 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/77367672-6ec918c1de99311bbb3a/ 

Marianna Klimundová 

Ostrava -V oblíbeném ostravském sportovním centru Fajne se konal squashový turnaj kategorie „A“, poslední před 

Mistrovstvím České republiky. Turnaje se zúčastnili nejlepší squashisté a squashistky z celé země. Jasnou favoritkou byla 

opavská rodačka Anna Serme, která tuto sezonu v Česku ještě neprohrála jediný zápas. Mužská část turnaje byla o něco 

napínavější, protože jsou mezi hráči menší úrovňové rozdíly. Jakubu Solnickému z Opavy, nasazené dvojce turnaje, se podařilo 

přehrát všechny své soupeře a zaslouženě vyhrál celý turnaj. 

Anna Serme prošla turnajem hladce bez prohraného setu. Na kurtu byla po celou dobu přesná a jistá, soupeřky byly pod 

velkým tlakem a žádné z nich se nepodařilo získat více než pět bodů v jediném setu. „Měla jsem trochu obavy, protože mi 

většinou takhle skákavé kurty nesedí, ale minulý týden jsem trénovala v Bordeaux, kde jsou kurty dost podobné a díky tomu 

mi to nakonec nedělalo žádné problémy,“ řekla Anna Serme, která byla v Bordeaux podpořit svého manžela na francouzském 

šampionátu, kde vybojoval svůj druhý titul. 

Jakub Solnický měl během turnaje náročnější zápasy, ale po celou dobu si udržel chladnou hlavu a hlavně díky svému 

skvělému pohybu ztratil pouze jeden set, a to v zápase proti ostravskému squashistovi Viktoru Byrtusovi. Ve finále si poradil s 

pražským hráčem Davidem Zemanem. „David měl za sebou těžký zápas, takže jsem musel být trpělivý. V prvním setu jsem se 

do toho musel dostat, ale jinak se mi hrálo dobře,“ řekl opavský hráč. 

Hráči měli poslední možnost získat body potřebné ke kvalifikaci na Mistrovství České republiky, na které se může dostat 

pouze prvních dvaatřicet hráčů českého žebříčku. Mistrovství se bude konat po několika letech opět v Ostravě ve sportovním 

centru Fajne od 5. do 8. března. 

ANNA SERME a Jakub Solnický. Foto: Marianna Klimundová 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/77367672-6ec918c1de99311bbb3a/
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50. Mekbib získal v Torontu svůj pátý titul 

Tisk ● Znojemský deník; str. 16 (Regionální zprávy) ● 25. 2. 2020 ● Negativní 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/77360692-2928518b0fd9a6e5cb1a/ 

Brno Český squashista Daniel Mekbib získal v kanadském Torontu svůj pátý titul na okruhu PSA. Ve finále brněnský hráč 

porazil Itala Yuri Farnettiho po jednoznačném průběhu 3:0 na sety a stal se prvním hráčem na turnaji Chronicle Wealth 

Guilfoyle Squash Classic, který vybojoval druhé prvenství. 

Celkem si z Kanady odváží už čtvrtý titul. „Po Česku je pro mě Kanada určitě moje nejoblíbenější země,“ smál Mekbib, který by 

se měl v březnovém světovém žebříčku posunout k 67. místu. 

Mekbib absolvoval v Severní Americe v únoru tři turnaje a zámořskou šňůru zakončil vítězstvím. Přitom v Torontu se nevyhnul 

dramatickým momentům. Ve čtvrtfinále byl proti Angličanovi Tomu Walshovi dva míčky od vyřazení a vítězství urval v pěti 

setech. „To byl nejtěžší zápas na turnaji v Torontu. Navíc jsem měl trochu zraněný loket, takže jsem si musel sáhnout až na 

dno,“ popsal Mekbib, nejlepší český squashista. 

Finálový duel měl už zcela jiný vývoj, hráč brněnské Viktorie vše kontroloval. Itala Farnettiho porazil hladce ve třech setech. 

„Držel jsem se taktiky a dominoval na téčku. Soupeře jsem posílal ze strany na stranu, takže jsem měl celkem snadnou práci,“ 

líčil Mekbib, který v Kanadě bral už čtvrtý titul. „V místním klubu jsem už celkem známý a říkali mi, že po českých hokejistech 

Jágrovi a Haškovi znají českého squashistu,“ dodal. (juh) 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/77360692-2928518b0fd9a6e5cb1a/
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51. Opavští squashisté vyhráli turnaj v Ostravě 

Online ● opavsky.denik.cz (Regionální zprávy) ● 24. 2. 2020, 15:55 ● Ambivalentní 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. ● Autor: Roman Brhel 

Odkaz: https://opavsky.denik.cz/ostatni_region/opavsti-squashiste-vyhrali-turnaj-v-ostrave-20200224.html 

24.2.2020 

V oblíbeném ostravském sportovním centru Fajne se konal squashový turnaj kategorie „A“, poslední před Mistrovstvím České 

republiky. Turnaje se zúčastnili nejlepší squashisté a squashistky z celé země. 

Kliknutím zvětšíte 

Anna Serme a Jakub Solnický. | Foto: Marianna Klimundová 

Jasnou favoritkou byla opavská rodačka Anna Serme, která tuto sezonu v Česku ještě neprohrála jediný zápas. Mužská část 

turnaje byla o něco napínavější, protože jsou mezi hráči menší úrovňové rozdíly. 

Jakubu Solnickému z Opavy, nasazené dvojce turnaje, se podařilo přehrát všechny své soupeře a zaslouženě vyhrál celý turnaj. 

Anna Serme prošla turnajem hladce bez prohraného setu. Na kurtu byla po celou dobu přesná a jistá, soupeřky byly pod 

velkým tlakem a žádné z nich se nepodařilo získat více než pět bodů v jediném setu. „Měla jsem trochu obavy, protože mi 

většinou takhle skákavé kurty nesedí, ale minulý týden jsem trénovala v Bordeaux, kde jsou kurty dost podobné a díky tomu 

mi to nakonec nedělalo žádné problémy,“ řekla Anna Serme, která byla v Bordeaux podpořit svého manžela na francouzském 

šampionátu, kde vybojoval svůj druhý titul. 

Jakub Solnický měl během turnaje náročnější zápasy, ale po celou dobu si udržel chladnou hlavu a hlavně díky svému 

skvělému pohybu ztratil pouze jeden set, a to v zápase proti ostravskému squashistovi Viktoru Byrtusovi. Ve finále si poradil s 

pražským hráčem Davidem Zemanem. 

„David měl za sebou těžký zápas, takže jsem musel být trpělivý. V prvním setu jsem se do toho musel dostat, ale jinak se mi 

hrálo dobře,“ řekl opavský hráč. 

Hráči měli poslední možnost získat body potřebné ke kvalifikaci na Mistrovství České republiky, na které se může dostat 

pouze prvních dvaatřicet hráčů českého žebříčku. Mistrovství se bude konat po několika letech opět v Ostravě ve sportovním 

centru Fajne od 5. do 8. března. 

MARIANNA KLIMUNDOVÁ 

Tento článek jste si mohli přečíst díky předplatnému Deník Klubu 

Autor: Roman Brhel 

Autor: Roman Brhel 

https://opavsky.denik.cz/ostatni_region/opavsti-squashiste-vyhrali-turnaj-v-ostrave-20200224.html
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52. Český squashista Daniel Mekbib (27) získal v Torontu pátý titul na 

okruhu PSA. 

Tisk ● Blesk - Západní Čechy; str. 17 (Společenské / Bulvár) ● 24. 2. 2020 ● Neutrální 

Vydavatel: CZECH NEWS CENTER, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/77184619-cf00784916e9d7830293/ 

Český squashista Daniel Mekbib (27) získal v Torontu pátý titul na okruhu PSA. 

Po Česku je pro mě Kanada nejoblíbenější zemí. 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/77184619-cf00784916e9d7830293/
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53. Mekbib. Vyhrál turnaj v Kanadě 

Tisk ● Metro - Ostrava; str. 11 (Regionální zprávy) ● 24. 2. 2020 ● Neutrální 

Vydavatel: MAFRA, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/77169421-b2db5eaf175157fbf2e8/ 

Český squashista Daniel Mekbib vyhrál v Torontu turnaj okruhu PSA. Pátý titul v kariéře vybojoval po finálovém vítězství 3:0 

nad Yurim Farnettim z Itálie. Mekbib v Torontu vyhrál už v roce 2018, i další tři tituly získal v Kanadě. „Po Česku je pro mě 

Kanada určitě nejoblíbenější zemí,“ uvedl Mekbib, který by se měl v žebříčku prodrat k 67. místu. ČTK 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/77169421-b2db5eaf175157fbf2e8/
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54. Kanadský specialista! Squashista Mekbib vybojoval v Torontu svůj 

pátý titul 

Online ● sport.cz (Sport) ● 23. 2. 2020, 13:31 ● Neutrální 

Vydavatel: BORGIS, a.s. ● Autor: rjm 

Odkaz: https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1235592-kanadsky-specialista-squashista-mekbib-vybojoval-v-

torontu-svuj-paty-titul.html 

23. února 2020 13:23 - Toronto/Praha 

Září. Jakmile český squashista Daniel Mekbib vyrazí na turnaje do Kanady, je ve svém živlu. A sbírá úspěchy. V kanadském 

Torontu totiž získal svůj pátý titul na okruhu PSA. Ve finále porazil Itala Yuri Farnettiho po 3:0 na sety (4, 5, 9) a stal se prvním 

hráčem na turnaji Chronicle Wealth Guilfoyle Squash Classic, který vybojoval druhé prvenství. Celkem si z Kanady odváží už 

čtvrtý titul. „Po Česku je pro mě Kanada určitě mojí nejoblíbenější zemí," smál se Mekbib, který by se měl v březnovém 

světovém žebříčku posunout k 67. místu. 

Český squashista Daniel Mekbib (archivní foto) 

Irena Vanišová 

Mekbib absolvoval v Severní Americe během února tři turnaje a zámořskou šňůru zakončil vítězstvím. Přitom v Torontu se 

nevyhnul dramatickým momentům. Ve čtvrtfinále byl proti Angličanovi Tomu Walshovi dva míčky od vyřazení a vítězství urval 

v pěti setech. „To byl nejtěžší zápas. Navíc jsem měl trochu zraněný loket, takže jsem si sáhnul až na dno," popisoval Mekbib. 

Finále nabídlo jiný obrázek. Hráč brněnské Viktorie dění na kurtu kontroloval. Itala Farnettiho porazil ve třech setech. „Bylo to 

už celkem easy. Držel jsem se taktiky a dominoval na téčku. Soupeře jsem posílal ze strany na stranu, takže jsem měl celkem 

snadnou práci," popisoval Mekbib a mohl slavit v Kanadě bral už čtvrtý titul. 

Squashista Mekbib v Portlandu v semifinále neuspěl. Teď ho čeká oblíbená Kanada 

„V místním klubu jsem už celkem známý a říkali mi, že po českých hokejistech Jágrovi a Haškovi znají také českého 

squashistu," smál se. 

Mekbib se výrazně posune světovým žebříčkem. Český squashista by se měl pohybovat kolem 70. místa. Přitom jeho 

dosavadním maximem je 82. příčka z července loňského roku. Se sedmi finálovými účastmi na PSA turnajích se navíc stal 

historicky druhým nejlepším českým hráčem. Odpoutal se od Martina Švece, který jich má doposud šest. Suverénem je však 

Jan Koukal s 59 finálovými účastmi a 34 výhrami. 

Začátkem března čeká Mekbiba obhajoba na domácím šampionátu, které se po pěti letech přesune z Prahy. Tentokrát se 

uskuteční v Ostravě ve sportovním centru FAJNE v Porubě. „Na akci se velmi těším. Není však pro mě prioritní jako turnaj PSA, 

což neznamená, že nebudu chtít vyhrát. Jako rodák z Bruntálu jsem moc rád, že se bude hrát kousek od domova. Rád pozvu 

přátele a rodinu a doufám, že jim předvedu velkou show," dodal Mekbib. Šampionát se uskuteční od 5. do 8. března. 

Autor: rjm 

https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1235592-kanadsky-specialista-squashista-mekbib-vybojoval-v-torontu-svuj-paty-titul.html
https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1235592-kanadsky-specialista-squashista-mekbib-vybojoval-v-torontu-svuj-paty-titul.html
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55. Squashista Mekbib vybojoval v Torontu další titul na okruhu PSA 

Online ● ceskatelevize.cz (Zprávy / Politika) ● 23. 2. 2020, 11:18 ● Neutrální 

Vydavatel: Česká televize ● Rubrika: standard 

Odkaz: https://sport.ceskatelevize.cz/clanek/ostatni/squashista-mekbib-vybojoval-v-torontu-dalsi-titul-na-okruhu-

psa/5e525243fccd259ea4d1b934 

Český squashista Daniel Mekbib vyhrál v Torontu turnaj okruhu PSA. Pátý titul v kariéře vybojoval po hladkém finálovém 

vítězství 3:0 (4, 5, 9) nad Yurim Farnettim z Itálie. Mekbib v Torontu vyhrál už v roce 2018, a další tři tituly získal v Kanadě. 

Daniel Mekbib 

zdroj: ČT sport 

"Po Česku je pro mě Kanada určitě moje nejoblíbenější zemí," uvedl Mekbib, který by se měl v březnovém vydání světového 

žebříčku posunout k 67. místu. 

Jeho dosavadním maximem je 82. příčka z července loňského roku. Nyní je rodák z Bruntálu s etiopskými kořeny 

třiaosmdesátý. 

Zatímco finále mělo jednoznačný průběh, už ve čtvrtfinále byl Mekbib na pokraji vyřazení. Angličanovi Tomu Walshovi chyběly 

k vítězství dva míčky, ale český hráč nakonec slavil postup po pětisetové bitvě. 

"To byl nejtěžší zápas na turnaji. Navíc jsem měl trochu zraněný loket, takže jsem si musel sáhnout až na dno," konstatovala 

česká jednička. 

Sedmou finálovou účastí na okruhu PSA se stal Mekbib druhým nejlepším českým hráčem. Překonal Martina Švece, jasným 

lídrem je ale Jan Koukal s 59 finálovými starty a 34 tituly. 

https://sport.ceskatelevize.cz/clanek/ostatni/squashista-mekbib-vybojoval-v-torontu-dalsi-titul-na-okruhu-psa/5e525243fccd259ea4d1b934
https://sport.ceskatelevize.cz/clanek/ostatni/squashista-mekbib-vybojoval-v-torontu-dalsi-titul-na-okruhu-psa/5e525243fccd259ea4d1b934
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56. Kanadský specialista: Mekbib vybojoval v Torontu pátý titul 

Online ● denik.cz (Zprávy / Politika) ● 23. 2. 2020, 11:00 ● Neutrální 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. ● Autor: Jiří Uhlíř 

Odkaz: https://www.denik.cz/ostatni_sport/kanadsky-specialista-mekbib-vybojoval-v-torontu-paty-titul.html 

Kanadský specialista. Squashista Mekbib vybojoval v Torontu pátý titul 

23.2.2020 

Český squashista Daniel Mekbib získal v kanadském Torontu svůj pátý titul na okruhu PSA. Ve finále porazil Itala Yuri 

Farnettiho po jednoznačném průběhu 3:0 (4, 5, 9) na sety a stal se prvním hráčem na turnaji Chronicle Wealth Guilfoyle 

Squash Classic, jenž vybojoval druhé prvenství. Celkem si z Kanady odváží už čtvrtý titul. 

Kliknutím zvětšíte 

Daniel Mekbib. | Foto: Irena Vanišová 

„Po Česku je pro mě Kanada mojí nejoblíbenější zemí,“ smál Mekbib, který by se měl v březnovém světovém žebříčku 

posunout na 67. místo. 

Mekbib absolvoval v Severní Americe během února tři turnaje a zámořskou šňůru zakončil vítězstvím. Přitom v Torontu se 

nevyhnul dramatickým momentům. Ve čtvrtfinále byl proti Angličanovi Tomu Walshovi dva míčky od vyřazení a vítězství urval 

v pěti setech. „To byl nejtěžší zápas na turnaji v Torontu. Navíc jsem měl trochu zraněný loket, takže jsem si musel sáhnout až 

na dno,“ popisoval Mekbib, nejlepší český squashista. 

Finálový duel měl už zcela jiný průběh, hráč brněnské Viktorie vše kontroloval. Itala Farnettiho porazil hladce ve třech setech. 

„Bylo to už celkem easy. Držel jsem se taktiky a dominoval na téčku. Soupeře jsem posílal ze strany na stranu, takže jsem měl 

celkem snadnou práci,“ popisoval Mekbib, který v Kanadě bral už čtvrtý titul. „V místním klubu jsem už celkem známý a říkali 

mi, že po českých hokejistech Jágrovi a Haškovi znají také českého squashistu.“ 

Výrazný posun žebříčkem 

Mekbib se výrazně posune světovým žebříčkem. Český squashista by se měl pohybovat kolem 70. místa. Přitom jeho 

dosavadním maximem je 82. příčka z července loňského roku. Se sedmi finálovými účastmi na PSA turnajích se navíc stal 

historicky druhým nejlepším českým hráčem. Odpoutal se od Martina Švece, který jich má doposud šest. Suverénem je však 

Jan Koukal s 59 finálovými účastmi a 34 výhrami. 

Začátkem března čeká Mekbiba obhajoba na domácím šampionátu, které se po pěti letech přesune z Prahy. Tentokrát se 

uskuteční v Ostravě v moderním sportovním centru FAJNE v Porubě. „Na akci se velmi těším. Není však pro mě prioritní jako 

turnaj PSA, což neznamená, že nebudu chtít vyhrát. Jako rodák z Bruntálu jsem moc rád, že se bude hrát kousek od domova. 

Rád pozvu přátele a rodinu a doufám, že jim předvedu velkou show,“ dodal Mekbib. Šampionát se uskuteční od 5. do 8. 

března. 

Autor: Jiří Uhlíř 

Autor: Jiří Uhlíř 

https://www.denik.cz/ostatni_sport/kanadsky-specialista-mekbib-vybojoval-v-torontu-paty-titul.html
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57. Squashista Mekbib vybojoval v Torontu další titul na okruhu PSA 

Online ● isport.blesk.cz (Sport) ● 23. 2. 2020, 10:17 ● Neutrální 

Vydavatel: CZECH NEWS CENTER, a.s. ● Autor: ČTK, pk 

Odkaz: https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/376158/squashista-mekbib-vybojoval-v-torontu-dalsi-titul-

na-okruhu-psa.html 

Český squashista Daniel Mekbib vyhrál v Torontu turnaj okruhu PSA. Pátý titul v kariéře vybojoval po hladkém finálovém 

vítězství 3:0 (4, 5, 9) nad Yurim Farnettim z Itálie. Mekbib v Torontu vyhrál už v roce 2018, i další tři tituly získal v Kanadě. 

"Po Česku je pro mě Kanada určitě moje nejoblíbenější zemí," uvedl v tiskové zprávě Mekbib, který by se měl v březnovém 

vydání světového žebříčku posunout k 67. místu. Jeho dosavadním maximem je 82. příčka z července loňského roku. Nyní je 

rodák z Bruntálu s etiopskými kořeny třiaosmdesátý. 

Zatímco finále mělo jednoznačný průběh, už ve čtvrtfinále byl Mekbib na pokraji vyřazení. Angličanovi Tomu Walshovi chyběly 

k vítězství dva míčky, ale český hráč nakonec slavil postup po pětisetové bitvě. "To byl nejtěžší zápas na turnaji. Navíc jsem 

měl trochu zraněný loket, takže jsem si musel sáhnout až na dno," konstatovala česká jednička. 

Sedmou finálovou účastí na okruhu PSA se stal Mekbib druhým nejlepším českým hráčem. Překonal Martina Švece, jasným 

lídrem je ale Jan Koukal s 59 finálovými starty a 34 tituly. 

Autor: ČTK, pk 

https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/376158/squashista-mekbib-vybojoval-v-torontu-dalsi-titul-na-okruhu-psa.html
https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/376158/squashista-mekbib-vybojoval-v-torontu-dalsi-titul-na-okruhu-psa.html
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58. Squashista Mekbib vybojoval v Torontu další titul na okruhu PSA 

Online ● idnes.cz/sport (Sport) ● 23. 2. 2020, 10:02 ● Neutrální 

Vydavatel: MAFRA, a.s. ● Autor: ČTK ● Rubrika: Sport - Ostatní sporty 

Odkaz: https://www.idnes.cz/sport/ostatni/daniel-mekbib-toronto-squash.A200223_100204_sporty_tof 

Český squashista Daniel Mekbib v akci | foto: Profimedia.cz 

Český squashista Daniel Mekbib vyhrál v Torontu turnaj okruhu PSA. Pátý titul v kariéře vybojoval po hladkém finálovém 

vítězství 3:0 (4, 5, 9) nad Yurim Farnettim z Itálie. 

Mekbib v Torontu vyhrál už v roce 2018, i další tři tituly získal v Kanadě. „Po Česku je pro mě Kanada určitě moje 

nejoblíbenější zemí,“ uvedl v tiskové zprávě Mekbib, který by se měl v březnovém vydání světového žebříčku posunout k 67. 

místu. Jeho dosavadním maximem je 82. příčka z července loňského roku. Nyní je rodák z Bruntálu s etiopskými kořeny 

třiaosmdesátý. 

Zatímco finále mělo jednoznačný průběh, už ve čtvrtfinále byl Mekbib na pokraji vyřazení. Angličanovi Tomu Walshovi chyběly 

k vítězství dva míčky, ale český hráč nakonec slavil postup po pětisetové bitvě. „To byl nejtěžší zápas na turnaji. Navíc jsem 

měl trochu zraněný loket, takže jsem si musel sáhnout až na dno,“ konstatovala česká jednička. 

Sedmou finálovou účastí na okruhu PSA se stal Mekbib druhým nejlepším českým hráčem. Překonal Martina Švece, jasným 

lídrem je ale Jan Koukal s 59 finálovými starty a 34 tituly. 

Autor: ČTK 

https://www.idnes.cz/sport/ostatni/daniel-mekbib-toronto-squash.A200223_100204_sporty_tof


  

Přehled zpráv  70 

59. Profesionální squash jde úrovní nahoru, říká opavská rodačka Anna 

Serme 

Online ● bruntalsky.denik.cz (Regionální zprávy) ● 20. 2. 2020, 9:30 ● Neutrální 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. ● Rubrika: Sport 

Odkaz: https://bruntalsky.denik.cz/ostatni_region/opavska-rodacka-a-squashistka-anna-serme-rozhovor20202.html 

Profesionální squash jde úrovní nahoru, říká opavská rodačka Anna Serme 

20.2.2020 

/ROZHOVOR/ Anna Serme je nejvýše postavenou hráčkou na českém žebříčku a také nejvýše postavenou českou hráčkou na 

profesionálním světovém žebříčku PSA. Již několik let působí se svým manželem Lucasem Serme ve Francii, kde se oba 

manželé věnují squashi na profesionální úrovni. 

Kliknutím zvětšíte 

Anna Serme v semifinálovém zápase na turnaji v Arménii. | Foto: Archiv Anny Serme 

Se squashem jste začala v devíti letech. Jak jste se k němu dostala? Věnovala jste se sportu již dříve? 

Se squashem jsem se seznámila díky rodičům, kteří chodili hrát v Opavě na Příčnou. Když jsem byla ve třetí třídě, otevřel se 

AB Squash ve Fügnerově ulici a Romana Adámková dělala nábor dětí v mé škole. Domluvili jsme se s několika spolužáky, že 

to zkusíme, i když samozřejmě poslední slovo měli rodiče. Vždycky jsem měla ke sportu blízko, za školu jsem běhávala závody 

a odmala jsem chtěla dělat sportovní gymnastiku, která ale v Opavě v té době neměla žádné zázemí. 

Jaké byly vaše největší juniorské úspěchy? Kteří trenéři vás k nim dovedli? Část juniorských let jste strávila v Praze, jak se na 

Vašich úspěších odrazila opavská squashová škola oproti té pražské na Strahově? 

V juniorech jsem osmkrát vyhrála mistrovství republiky, v cizině byly mým největším úspěchem tituly na French Junior Open a 

Swiss Junior Open a finále na Belgianu. Zlom v mé juniorské kariéře nastal, když se mi začal věnovat Karel Wanke. Doprovázel 

mě na turnaje a měli jsme spolu hodně individuálních hodin. Strahov mi pak ale umožnil hrát více s dalšími hráči a hráčkami, v 

tom byla oproti Opavě jeho výhoda. 

Od dětství jste hrála také na klasickou kytaru, v patnácti letech jste byla přijata na Janáčkovu konzervatoř v Ostravě a poté jste 

přešla na Pražskou konzervatoř. Proč? Jak jste zvládla kombinaci náročných tréninků se hrou na kytaru? V které oblasti jste 

měla větší úspěchy? 

Na konci prvního ročníku jsem dostala nabídku z klubu Strahov k přestěhování do Prahy. V té době mi to přišlo jako příležitost 

posunout mou hru dále a celkově mi nakonec pobyt v Praze hodně dal. Pražská konzervatoř byla ze začátku šok, ostravská mi 

přišla mnohem přátelštější, ale nakonec jsem si ta léta užila. Bylo těžké tyto dva velmi odlišné světy kombinovat, ale jsem ráda, 

že jsem si tím prošla. Díky tomu jsem se naučila dobře organizovat svůj čas a být zodpovědná a samostatná. I když jsem 

hudební svět nakonec opustila, stále mám většinu svých blízkých přátel právě z něj. Rozhodně jsem byla úspěšnější ve 

squashi. Byla jsem velmi soutěživá a energická. V kytaře mi chyběla trpělivost a zvládala jsem hůř trému při vystoupeních. 

Soutěží bylo také oproti squashi znatelně méně. 

Anna Serme na exhibičním zápase v Praze. Foto: Irena Vanišová 

V roce 2015 jste byla přijata na Sorbonnu, prestižní pařížskou univerzitu. Jaký obor jste studovala? Vybrala jste si Francii díky 

Vašemu nynějšímu manželovi? 

Studovala jsem obor Anglo-americká studia se zaměřením na literaturu, historii a jazyk, do kterého spadalo také 

překladatelství. Zčásti to bylo díky tomu, že je Lucas z Francie, ale jemu se zpátky do Francie moc nechtělo. Rok jsme bydleli v 

Praze a předtím studoval v Anglii. Pro mě to ale byla úžasná příležitost a i ze squashové stránky to pro nás dávalo smysl. 

Navíc to pro mě bylo velkou výzvou, francouzsky jsem se pořádně naučila teprve dva roky před tím, než jsem na Sorbonnu 

nastoupila! 

Co plánujete do budoucna? Dá se squashem uživit? Nebo se vrátíte zpět k jednomu z oborů, který jste vystudovala? 

https://bruntalsky.denik.cz/ostatni_region/opavska-rodacka-a-squashistka-anna-serme-rozhovor20202.html


  

Přehled zpráv  71 

Samozřejmě vzhledem k tomu, že squash je sport, je logické, že se mu nebudu moci věnovat donekonečna. Zatím ale žádné 

konkrétní plány nemám. Bude záležet na příležitostech, které se mi nabídnou. Díky absolvovaným studiím a zkušenostem 

nabytých z cestování a vrcholového sportu si ale myslím, že nebude problém se pak uchytit. Hodně vrcholových hráčů zůstává 

v oboru a stanou se trenéry, hodně jich takto působí v Americe na vysokých školách, ale i v soukromých klubech či v rodinách. 

Jen hrstka těch nejlepších si vydělá tolik, že by už nikdy nemusela pracovat. 

Myslíte si, že se squash může dostat na úroveň tenisu? Jaké jsou podle vás největší rozdíly těchto dvou velmi náročných 

sportů? 

Bohužel chybí medializace a tím i sponzoři a tudíž peníze pro růst sportu. Také si myslím, že je squash pro neznalého diváka 

složitější na pochopení a na docenění jeho náročnosti, která je v mnoha ohledech vyšší než v tenise. Také rozhodčí má v 

tomto sportu větší roli, což občas vytváří problémy. V některých situacích jsou jejich rozhodnutím naštvaní oba hráči a divák 

často nechápe, co se děje. 

Jaké jsou vaše životní vzory a proč? 

Respektuji a snažím se učit se od lidí, kteří jsou tolerantní a skromní, i když toho hodně dokázali. Například bývalá světová 

jednička ve squashi Nicol David, nejlepší hráčka historie tohoto sportu, k těmto lidem patří. Nad nikoho se nepovyšuje a dělá 

pro růst tohoto sportu maximum i po ukončení aktivní kariéry. 

Se squashem jste procestovala téměř celý svět. Máte nějaký silný zážitek, na který ráda vzpomínáte? 

Tento aspekt je na sportu skvělý, díky turnajům jsem poznala nová místa a lidi různých kultur. Zážitků mám mnoho, ale ten 

nejčerstvější je z listopadu, když jsem byla na turnaji v Číně a po turnaji jsme se se spoluhráčkou z Česka vydaly rychlovlakem 

do vedlejšího města podívat se do pandí rezervace. Bylo velmi zvláštní, že jsme byly jedny z velmi malého množství 

zahraničních turistů, vzhledem k tomu, že pandy jsou atrakcí po celém světě. Turismus ale ve většině Číny není mezinárodní a 

téměř nikdo neumí anglicky, takže to bylo docela dobrodružství. Podobně jsme si užily i turnaj v Malajsii, po jehož skončení 

jsme nasedly na autobus a jely se podívat na chrámy do krásného města Ipoh, do kterého také moc zahraničních turistů často 

nezavítá. Anglicky ale v Malajsii mluví skoro všichni, je to jeden z úředních jazyků, takže to bylo vcelku bez problémů. 

Na které turnaje se chystáte v této sezoně? 

Na konci ledna letím na turnaj do Clevelandu a hned po něm se přesouvám do St. Louis, takže se vracím až druhý týden v 

únoru. Poté mě čeká v Česku mistrovství republiky. Určitě také pojedu na mistrovství Evropy týmů do Holandska, ale ostatní 

individuální turnaje se uzavírají vždy měsíc dopředu, takže jsem je ještě neřešila. 

Jak často trénujete a co všechno je součástí Vašeho tréninku? 

Trénuji každý den minimálně dvakrát, i když ne vždy dvakrát squash. Hodně se snažím kompenzovat jednostrannou zátěž 

squashe jiným cvičením, hlavně jógou, spinningem, plaváním. Důležitou složkou je také silový trénink v posilovně. 

Jak trávíte svůj volný čas? 

Ráda vyrábím různé věci, mám ráda origami, které přetvářím do modernější podoby a používám je při výrobě různých přání 

nebo dekorací. Také ráda kreslím, šiji – minulý rok jsem dostala šicí stroj; hraji na kytaru nebo čtu. Pro squashpage.net, českou 

squashovou stránku, také často překládám nebo píši články. 

Před téměř třemi lety jste ze svého jídelníčku vyřadila maso. Z jakého důvodu a co vám to teď přináší? 

Důvodů je hodně, jedním z nich je ekologické hledisko – dobytek produkuje hodně odpadu a navíc se pro něj také musí 

pěstovat potrava, tak proč to nezjednodušit a tím se nevyhnout zbytečné produkci a znečišťování? Hlavní důvod je ale 

morální, mám zvířata natolik ráda, že se mi hodně příčí, jak se s nimi zachází. Co se týče přínosů - málokdy je mi po jídle těžko, 

během turnajů už se mi nestává, že bych měla problémy se zažíváním a navíc mi trávení nezabere tolik energie jako dřív. A 

také mám čisté svědomí. 

Jaká je situace ve squashi - je to mladý sport, který se rozvíjí, nebo přestává být atraktivní? Ve kterých částech světa? 

Profesionální squash jde úrovní nahoru, jedná se o úplně jinou hru než třeba před deseti lety. Co se týče atraktivity, v Evropě 

bohužel ten boom ze začátku tisíciletí trochu opadl, ale myslím, že se to znovu rozproudí. Nejvíc se squash rozvíjí v Americe, 

která produkuje čím dál víc kvalitních hráčů a kde mají mladí hráči (z celého světa) možnost dostat díky squashi stipendium 

na velmi drahé univerzity, což je pro ně velkou motivací. Egypt již několik let produkuje velké množství výborných hráčů a dále 

Malajsie má velmi silnou juniorskou základnu. Posledních pár let je také squash stálicí na Eurosport playeru a Squash TV 

odvádí výbornou práci, co se týká přenosů ze zápasů. 
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Kdyby se squashi podařilo dostat na olympijské hry, chtěla byste reprezentovat svou zemi na tak významných svátcích 

sportu? 

Samozřejmě, chtěla bych olympijské hry zažít. Ale obávám se, že pokud se na ně někdy squash dostane, já už budu ve 

squashovém důchodu. Možná by to ale byla dobrá motivace k tomu, stát se trenérkou a jet tam na této pozici. 

MARIANNA KLIMUNDOVÁ 

VIZITKA K TÉMATU 

Anna Serme, rodným příjmením Klimundová , se narodila v Krnově 15. května 1991. Je nejvýše postavenou českou 

squashovou hráčkou na profesionálním světovém žebříčku PSA (62. místo). Již jeden rok je i českou squashovou jedničkou. V 

juniorské kategorii se stala osminásobnou mistryní a dvojnásobnou vicemistryní České republiky, ze zahraničních turnajů má 

připsáno vítězství na prestižní Super sérii French Junior Open v roce 2006. Na turnajích okruhu PSA se nejlépe umístila na 2. 

místě na turnajích v Arménii a na Ukrajině. Českou republiku již několik let reprezentuje na týmových soutěžích, na mistrovství 

Evropy české hráčky dosáhly 3. místa v první divizi. V roce 2018 vyhrála mistrovství České republiky. Mimo squash chodila na 

Pražskou konzervatoř, kde hrála na klasickou kytaru. Poté vystudovala pařížskou univerzitu Sorbonne a začala trénovat v 

Créteil-předměstí Paříže. 

Tento článek jste si mohli přečíst díky předplatnému Deník Klubu 
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60. Opavská rodačka a squashistka Anna Serme v rozhovoru řekla: 

Profesionální squash jde svou 

Tisk ● Opavský a Hlučínský Region; str. 9 (Regionální zprávy) ● 18. 2. 2020 ● Neutrální 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/76883789-4a7e5aba9ef96483f16a/ 

Opavská rodačka a squashistka Anna Serme v rozhovoru řekla: Profesionální squash jde svou 

MARIANNA KLIMUNDOVÁ 

Paříž Anna Serme je nejvýše postavenou hráčkou na českém žebříčku a také nejvýše postavenou českou hráčkou na 

profesionálním světovém žebříčku PSA. Již několik let působí se svým manželem Lucasem Serme ve Francii, kde se oba 

manželé věnují squashi na profesionální úrovni. 

Se squashem jste začala v devíti letech. Jak jste se k němu dostala? Věnovala jste se sportu již dříve? 

Se squashem jsem se seznámila díky rodičům, kteří chodili hrát v Opavě na Příčnou. Když jsem byla ve třetí třídě, otevřel se 

AB Squash ve Fügnerově ulici a Romana Adámková dělala nábor dětí v mé škole. Domluvili jsme se s několika spolužáky, že 

to zkusíme, i když samozřejmě poslední slovo měli rodiče. Vždycky jsem měla ke sportu blízko, za školu jsem běhávala závody 

a odmala jsem chtěla dělat sportovní gymnastiku, která ale v Opavě v té době neměla žádné zázemí. 

Jaké byly vaše největší juniorské úspěchy? Kteří trenéři vás k nim dovedli? Část juniorských let jste strávila v Praze, jak se na 

Vašich úspěších odrazila opavská squashová škola oproti té pražské na Strahově? 

V juniorech jsem osmkrát vyhrála mistrovství republiky, v cizině byly mým největším úspěchem tituly na French Junior Open a 

Swiss Junior Open a finále na Belgianu. Zlom v mé juniorské kariéře nastal, když se mi začal věnovat Karel Wanke. Doprovázel 

mě na turnaje a měli jsme spolu hodně individuálních hodin. Strahov mi pak ale umožnil hrát více s dalšími hráči a hráčkami, v 

tom byla oproti Opavě jeho výhoda. 

Od dětství jste hrála také na klasickou kytaru, v patnácti letech jste byla přijata na Janáčkovu konzervatoř v Ostravě a poté jste 

přešla na Pražskou konzervatoř. Proč? Jak jste zvládla kombinaci náročných tréninků se hrou na kytaru? V které oblasti jste 

měla větší úspěchy? 

Na konci prvního ročníku jsem dostala nabídku z klubu Strahov k přestěhování do Prahy. V té době mi to přišlo jako příležitost 

posunout mou hru dále a celkově mi nakonec pobyt v Praze hodně dal. Pražská konzervatoř byla ze začátku šok, ostravská mi 

přišla mnohem přátelštější, ale nakonec jsem si ta léta užila. Bylo těžké tyto dva velmi odlišné světy kombinovat, ale jsem ráda, 

že jsem si tím prošla. Díky tomu jsem se naučila dobře organizovat svůj čas a být zodpovědná a samostatná. I když jsem 

hudební svět nakonec opustila, stále mám většinu svých blízkých přátel právě z něj. Rozhodně jsem byla úspěšnější ve 

squashi. Byla jsem velmi soutěživá a energická. V kytaře mi chyběla trpělivost a zvládala jsem hůř trému při vystoupeních. 

Soutěží bylo také oproti squashi znatelně méně. 

V roce 2015 jste byla přijata na Sorbonnu, prestižní pařížskou univerzitu. Jaký obor jste studovala? Vybrala jste si Francii díky 

Vašemu nynějšímu manželovi? 

Studovala jsem obor Anglo-americká studia se zaměřením na literaturu, historii a jazyk, do kterého spadalo také 

překladatelství. Zčásti to bylo díky tomu, že je Lucas z Francie, ale jemu se zpátky do Francie moc nechtělo. Rok jsme bydleli v 

Praze a předtím studoval v Anglii. Pro mě to ale byla úžasná příležitost a i ze squashové stránky to pro nás dávalo smysl. 

Navíc to pro mě bylo velkou výzvou, francouzsky jsem se pořádně naučila teprve dva roky před tím, než jsem na Sorbonnu 

nastoupila! 

Co plánujete do budoucna? Dá se squashem uživit? Nebo se vrátíte zpět k jednomu z oborů, který jste vystudovala? 

Samozřejmě vzhledem k tomu, že squash je sport, je logické, že se mu nebudu moci věnovat donekonečna. Zatím ale žádné 

konkrétní plány nemám. Bude záležet na příležitostech, které se mi nabídnou. Díky absolvovaným studiím a zkušenostem 

nabytých z cestování a vrcholového sportu si ale myslím, že nebude problém se pak uchytit. Hodně vrcholových hráčů zůstává 

v oboru a stanou se trenéry, hodně jich takto působí v Americe na vysokých školách, ale i v soukromých klubech či v rodinách. 

Jen hrstka těch nejlepších si vydělá tolik, že by už nikdy nemusela pracovat. 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/76883789-4a7e5aba9ef96483f16a/
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Myslíte si, že se squash může dostat na úroveň tenisu? Jaké jsou podle vás největší rozdíly těchto dvou velmi náročných 

sportů? 

Bohužel chybí medializace a tím i sponzoři a tudíž peníze pro růst sportu. Také si myslím, že je squash pro neznalého diváka 

složitější na pochopení a na docenění jeho náročnosti, která je v mnoha ohledech vyšší než v tenise. Také rozhodčí má v 

tomto sportu větší roli, což občas vytváří problémy. V některých situacích jsou jejich rozhodnutím naštvaní oba hráči a divák 

často nechápe, co se děje. 

Jaké jsou vaše životní vzory a proč? 

Respektuji a snažím se učit se od lidí, kteří jsou tolerantní a skromní, i když toho hodně dokázali. Například bývalá světová 

jednička ve squashi Nicol David, nejlepší hráčka historie tohoto sportu, k těmto lidem patří. Nad nikoho se nepovyšuje a dělá 

pro růst tohoto sportu maximum i po ukončení aktivní kariéry. 

Se squashem jste procestovala téměř celý svět. Máte nějaký silný zážitek, na který ráda vzpomínáte? 

Tento aspekt je na sportu skvělý, díky turnajům jsem poznala nová místa a lidi různých kultur. Zážitků mám mnoho, ale ten 

nejčerstvější je z listopadu, když jsem byla na turnaji v Číně a po turnaji jsme se se spoluhráčkou z Česka vydaly rychlovlakem 

do vedlejšího města podívat se do pandí rezervace. Bylo velmi zvláštní, že jsme byly jedny z velmi malého množství 

zahraničních turistů, vzhledem k tomu, že pandy jsou atrakcí po celém světě. Turismus ale ve většině Číny není mezinárodní a 

téměř nikdo neumí anglicky, takže to bylo docela dobrodružství. Podobně jsme si užily i turnaj v Malajsii, po jehož skončení 

jsme nasedly na autobus a jely se podívat na chrámy do krásného města Ipoh, do kterého také moc zahraničních turistů často 

nezavítá. Anglicky ale v Malajsii mluví skoro všichni, je to jeden z úředních jazyků, takže to bylo vcelku bez problémů. 

Na které turnaje se chystáte v této sezoně? 

Na konci ledna jsem absolvovala turnaj v Clevelandu a hned po něm se přesunula do St. Louis. V Česku mě čeká mistrovství 

republiky. Určitě také pojedu na mistrovství Evropy týmů do Holandska, ale ostatní individuální turnaje se uzavírají vždy měsíc 

dopředu, takže jsem je ještě neřešila. 

Jak často trénujete a co všechno je součástí Vašeho tréninku? 

Trénuji každý den minimálně dvakrát, i když ne vždy dvakrát squash. Hodně se snažím kompenzovat jednostrannou zátěž 

squashe jiným cvičením, hlavně jógou, spinningem, plaváním. Důležitou složkou je také silový trénink v posilovně. 

Jak trávíte svůj volný čas? 

Ráda vyrábím různé věci, mám ráda origami, které přetvářím do modernější podoby a používám je při výrobě přání nebo 

dekorací. Také ráda kreslím, šiji loni jsem dostala šicí stroj; hraji na kytaru nebo čtu. Pro squashpage.net, českou squashovou 

stránku, také často překládám nebo píši články. 

Před téměř třemi lety jste ze svého jídelníčku vyřadila maso. Z jakého důvodu a co vám to teď přináší? 

Důvodů je hodně, jedním z nich je ekologické hledisko dobytek produkuje hodně odpadu a navíc se pro něj také musí 

pěstovat potrava, tak proč to nezjednodušit a tím se nevyhnout zbytečné produkci a znečišťování? Hlavní důvod je ale 

morální, mám zvířata natolik ráda, že se mi hodně příčí, jak se s nimi zachází. Co se týče přínosů málokdy je mi po jídle těžko, 

během turnajů už se mi nestává, že bych měla problémy se zažíváním a navíc mi trávení nezabere tolik energie jako dřív. A 

také mám čisté svědomí. 

Jaká je situace ve squashi je to mladý sport, který se rozvíjí, nebo přestává být atraktivní? Ve kterých částech světa? 

Profesionální squash jde úrovní nahoru, jedná se o úplně jinou hru než třeba před deseti lety. Co se týče atraktivity, v Evropě 

bohužel ten boom ze začátku tisíciletí trochu opadl, ale myslím, že se to znovu rozproudí. Nejvíc se squash rozvíjí v Americe, 

která produkuje čím dál víc kvalitních hráčů a kde mají mladí hráči (z celého světa) možnost dostat díky squashi stipendium 

na velmi drahé univerzity, což je pro ně velkou motivací. Egypt již několik let produkuje velké množství výborných hráčů a dále 

Malajsie má velmi silnou juniorskou základnu. Posledních pár let je také squash stálicí na Eurosport playeru a Squash TV 

odvádí výbornou práci, co se týká přenosů ze zápasů. 

Kdyby se squashi podařilo dostat na olympijské hry, chtěla byste reprezentovat svou zemi na tak významných svátcích 

sportu? 

Samozřejmě, chtěla bych olympijské hry zažít. Ale obávám se, že pokud se na ně někdy squash dostane, já už budu ve 

squashovém důchodu. Možná by to ale byla dobrá motivace k tomu, stát se trenérkou a jet tam na této pozici. 

Anna Serme na exhibičním zápase v Praze. Foto: Irena Vanišová 
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61. Mekbibovi se v zámoří daří 

Tisk ● Znojemský deník; str. 16 (Regionální zprávy) ● 17. 2. 2020 ● Ambivalentní 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/76829957-f24221e8f109db0a364c/ 

Portland, Brno Nejlepší český squashista Daniel Mekbib se na turnaji v americkém Portlandu dostal do semifinále. V něm však 

po vyrovnaném boji podlehl Mexičanovi Leonelu Cardenasovi v pěti setech po 71 minutách. Na akci s dotací 20 tisíc dolarů 

vyhrál ve třech duelech a porážel soupeře, kteří byli ve světovém žebříčku před ním. Mekbib tak potvrdil, že se mu na 

zámořských turnajích daří. A to ještě bude hrát v Kanadě, kde získal už tři tituly. (uh) 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/76829957-f24221e8f109db0a364c/
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62. Squashista Mekbib v Portlandu v semifinále neuspěl. Teď ho čeká 

oblíbená Kanada 

Online ● sport.cz (Sport) ● 15. 2. 2020, 19:40 ● Negativní 

Vydavatel: BORGIS, a.s. ● Autor: rjm 

Odkaz: https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1217393-squashista-mekbib-v-portlandu-v-semifinale-neuspel-

ted-ho-ceka-oblibena-kanada.html 

15. února 2020 19:40 - Portland 

Nejlepší český squashista Daniel Mekbib se na turnaji v americkém Portlandu dostal do semifinále. V něm však po 

vyrovnaném boji podlehl Mexičanovi Leonelu Cardenasovi v pěti setech po 71 minutách. Na akci s dotací 20 tisíc dolarů vyhrál 

ve třech duelech a porážel soupeře, kteří byli ve světovém žebříčku před ním. Mekbib tak potvrdil, že se mu na zámořských 

turnajích daří. A to ještě bude hrát v Kanadě, kde získal už tři tituly! 

Český squashista Daniel Mekbib. 

Irena Vanišová 

Výborné zápasy odehrál český squashista v Portlandu. V druhém kole vyřadil Portugalce Rui Soarese, který je na světovém 

žebříčku na 72. místě, Mekbib je o jedenáct příček za ním. Ve čtvrtfinále si poradil s Američanem Chrisem Gordonem, 82. 

squashistou na PSA. V semifinále však už Mekbib nestačil na Mexičana Cardenasu. 

Favorita přitom dostal až do pátého setu. V něm Mekbib vedl 2:1, jenže v ten moment se vývoj zlomil, neboť udělal dvě 

nevynucené chyby. Soupeř otočil a poté vedl 7:2. Po dalším získaném bodu Mekbibovi ještě svitla naděje, následné chyby už 

ale naznačovaly, že se porážka blíží. Čech pátý set prohrál poměrem 6:11. „Bohužel jsem v rozhodujícím setu udělal příliš 

mnoho chyb, což rozhodlo. Celkově mám za sebou skvělý turnaj, hodně jsem se o sobě naučil. Teď je čas se připravit na akci v 

Torontu v příštím týdnu," prohlásil Mekbib, který prokázal, že je herně blízko světové TOP 50. 

Po výpadku v Calgary odehrál v Portlandu skvělé zápasy a opět se tak na světovém žebříčku posune. Severoamerickou šňůru 

zakončí Mekbib na Chronicle Wealth Guilfoyle PSA 5 Squash Classic 2020 s dotací 6000 dolarů, v němž je prvním nasazeným 

hráčem. Začátkem března ho čeká domácí mistrovství v Ostravě ve sportovním centru FAJNE. 

Squash, Oregon Open 2020 (Portland, 20 tisíc USD) 

Semifinále: 

Autor: rjm 

https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1217393-squashista-mekbib-v-portlandu-v-semifinale-neuspel-ted-ho-ceka-oblibena-kanada.html
https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1217393-squashista-mekbib-v-portlandu-v-semifinale-neuspel-ted-ho-ceka-oblibena-kanada.html
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63. Squashista Mekbib skončil v Portlandu v semifinále 

Online ● denik.cz (Zprávy / Politika) ● 15. 2. 2020, 15:54 ● Negativní 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. ● Autor: Jiří Uhlíř 

Odkaz: https://www.denik.cz/ostatni_sport/squashista-mekbib-skoncil-v-portlandu-v-semifinale.html 

15.2.2020 

Nejlepší český squashista Daniel Mekbib se na turnaji v americkém Portlandu dostal do semifinále. V něm po vyrovnaném 

boji podlehl Mexičanovi Leonelu Cardenasovi v pěti setech. Na akci s dotací 20 tisíc dolarů vyhrál tři duely a porážel soupeře, 

kteří byli ve světovém žebříčku před ním. Mekbib tím potvrdil, že se mu na zámořských turnajích daří. A to nyní bude hrát v 

Kanadě, kde už získal tři tituly. 

Kliknutím zvětšíte 

Daniel Mekbib. | Foto: Deník/Ladislav Adámek 

Výborné zápasy odehrál český squashista v Portlandu. Ve druhém kole vyřadil Portugalce Rui Soarese, který figuruje na 

světovém žebříčku na 72. místě, Mekbib je 83. A ve čtvrtfinále si poradil s Američanem Chrisem Gordonem, 82. squashistou 

PSA. V semifinále však Daniel Mekbib nestačil na Mexičana Cardenasu. Favorita přitom dostal do pátého setu. 

Mekbib vedl už 2:1 na sety, ale pak začal kupit nepřesnosti. „Udělal jsem příliš mnoho chyb, což rozhodlo. Celkově mám za 

sebou skvělý turnaj, hodně jsem se o sobě naučil. Teď je čas se připravit na akci v Torontu,“ prohlásil Mekbib, který prokázal, 

že je herně blízko Top 50. 

Severoamerickou šňůru zakončí Mekbib na Chronicle Wealth Guilfoyle PSA 5 Squash Classic 2020 s dotací 6 000 dolarů, v 

němž je prvním nasazeným hráčem. Začátkem března ho čeká domácí mistrovství v Ostravě ve sportovním centru FAJNE. 

Autor: Jiří Uhlíř 

Autor: Jiří Uhlíř 

https://www.denik.cz/ostatni_sport/squashista-mekbib-skoncil-v-portlandu-v-semifinale.html
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64. Squashista Mekbib dohrál v Portlandu v semifinále. A teď hurá do 

Kanady 

Online ● isport.blesk.cz (Sport) ● 15. 2. 2020, 10:10 ● Negativní 

Vydavatel: CZECH NEWS CENTER, a.s. ● Autor: pk 

Odkaz: https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/375809/squashista-mekbib-dohral-v-portlandu-v-

semifinale-a-ted-hura-do-kanady.html 

Cesta nejlepšího českého squashisty Daniela Mekbiba turnajem v americkém Portlandu skončila v semifinále. Po statečném 

boji tam podlehl Leonelu Cardenasovi z Mexika v pěti setech. Výkony, kdy porážel soupeře, kteří jsou na tom ve světovém 

žebříčku lépe, ho ale musely povzbudit. Teď čeká Mekbiba kanadská výzva na turnajích, kde získal už tři tituly. Přidá brzy 

další? 

Mekbib odehrál v Portlandu dobré zápasy. Poradil si třeba s Portugalcem Ruiem Soaresem, který je na světovém žebříčku na 

72. místě, Mekbib je přitom 83. nejlepším hráčem. Ve čtvrtfinále poslal Čech ze hry Američana Chrise Gordona (82. hráč PSA). 

Až v pětisetové bitvě o finále pak Mekbib prohrál s Cardenasem. 

Pátý set přitom nabídl pořádné drama. Mekbib vedl 2:1, jenže pak jej zabrzdily dvě nevynucené chyby a soupeř se propracoval 

následně k vedení 7:2. Čech následně jemně korigoval skóre a ale po jeho dalších chybách už na zvrat nedošlo. Sadu prohrál 

poměrem 6:11. „Bohužel jsem v rozhodujícím setu udělal příliš mnoho chyb," uznal Mekbib. 

"Celkově mám za sebou skvělý turnaj, hodně jsem se o sobě naučil. Teď je čas se připravit na akci v Torontu v příštím týdnu,“ 

vyhlížel další turnaj Mekbib, jenž se po turnaji posune opět výš světovým žebříčkem. 

Šňůru na americkém kontinentu zakončí Mekbib na Chronicle Wealth Guilfoyle PSA 5 Squash Classic 2020 s dotací 6 000 

dolarů, v němž je prvním nasazeným hráčem. Začátkem března ho čeká domácí mistrovství v Ostravě ve sportovním centru 

FAJNE. 

Squash, Oregon Open 2020 (Portland, 20 tisíc USD), semifinále: 

Leonel Cardenas (3./Mexiko) - Daniel Mekbib 3:2 (8,-7,5,-8,6) 

Autor: pk 

https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/375809/squashista-mekbib-dohral-v-portlandu-v-semifinale-a-ted-hura-do-kanady.html
https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/375809/squashista-mekbib-dohral-v-portlandu-v-semifinale-a-ted-hura-do-kanady.html
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65. Vycházející squashová hvězda Marek Panáček chce uspět i na 

mužském šampionátu 

Online ● denik.cz (Zprávy / Politika) ● 15. 2. 2020, 9:35 ● Negativní 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. ● Autor: Jiří Uhlíř ● Rubrika: Sport 

Odkaz: https://www.denik.cz/ostatni_sport/ychazejici-squashova-hvezda-marek-panacek-chce-uspet-i-na-muzskem-

sampionatu.html 

Vycházející squashová hvězda Marek Panáček chce uspět i na mužském šampionátu 

15.2.2020 

Mužská scéna českého squashe už není teritoriem jednoho krále. Naopak se velmi vyrovnává. Prosadit se v ní hodlá i Marek 

Panáček. Rodák z Uherského Hradiště znovu vyhrál domácí juniorské mistrovství a začátkem března chce v Ostravě potrápit i 

elitu na šampionátu dospělých. „Mým cílem je čtvrtfinále. Za úspěch bych považoval, kdybych předvedl vyrovnaný squash 

proti naší špičce,“ říká teprve sedmnáctiletý supertalent. 

Kliknutím zvětšíte 

Marek Panáček. | Foto: Irena Vanišová 

Z juniorského mistrovství má Panáček už pět titulů. Ten poslední vybojoval v kategorii do 19 let o druhém únorovém víkendu 

v Brně. „Turnaj z mého pohledu probíhal bez komplikací. Myslím si, že organizátoři odvedli fantastickou práci a nemělo to 

žádnou chybu. Hrálo se mi moc dobře, protože jsem měl výhodu domácího prostředí,“ prohlásil hráč extraligové Viktorie Brno. 

Při cestě za zlatem ztratil za pět zápasů jen jediný set. „Bylo to ve čtvrtfinále s Jáchymem Mračkem. Všichni soupeři hráli 

výborně, ale Jáchym, s nímž jsem se dlouho nepotkal, se za poslední dobu hodně zlepšil,“ pochválil soka Panáček, kterého 

před MČR čekají ještě tři těžké turnaje, z toho dva zahraniční. 

Pro studenta gymnázia ve Starém Městě to bude na mužském šampionátu druhé vystoupení. Při loňské premiéře vypadl ve 2. 

kole s Danielem Mekbibem, současnou tuzemskou jedničkou. Pozdějšímu vítězi ale překvapivě sebral jeden set. „Je potřeba 

říct, že Dan je na jiné úrovni než já. Kdybychom se letos utkali znovu, neměl by to samozřejmě lehké, ale myslím si, že je 

natolik zkušený, že by si vítězství pohlídal,“ uvedl skromně Panáček. 

Mistrovství Česka (startuje 5. března) se po pěti letech přesouvá z Prahy do Ostravy. Osmý squashista domácího žebříčku 

změnu prostředí vítá. „Myslím si, že není špatný nápad pořádat takovou akci i v jiných regionech a zkusit tak squash více 

zviditelnit,“ dodal Panáček. 

Autor: Jiří Uhlíř 

Autor: Jiří Uhlíř 

https://www.denik.cz/ostatni_sport/ychazejici-squashova-hvezda-marek-panacek-chce-uspet-i-na-muzskem-sampionatu.html
https://www.denik.cz/ostatni_sport/ychazejici-squashova-hvezda-marek-panacek-chce-uspet-i-na-muzskem-sampionatu.html
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66. Vycházející squashová hvězda Panáček chce po juniorském titulu 

uspět mezi muži 

Online ● isport.blesk.cz (Sport) ● 14. 2. 2020, 12:20 ● Negativní 

Vydavatel: CZECH NEWS CENTER, a.s. ● Autor: pk 

Odkaz: https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/375740/vychazejici-squashova-hvezda-panacek-chce-po-

juniorskem-titulu-uspet-mezi-muzi.html 

Vycházející squashová hvězda Panáček chce po juniorském titulu uspět mezi muži 

Mužská scéna českého squashe už není teritoriem jednoho krále. Naopak se velmi vyrovnává. Prosadit se v ní hodlá i Marek 

Panáček. Rodák z Uherského Hradiště znovu vyhrál domácí juniorské mistrovství a začátkem března chce v Ostravě potrápit i 

elitu na šampionátu dospělých. „Cílem je čtvrtfinále. Za úspěch bych považoval, kdybych předvedl vyrovnaný squash proti 

naší špičce,“ říká teprve sedmnáctiletý talent. 

Z republikového juniorského mistrovství má Panáček už pět titulů. Ten poslední vybojoval v kategorii do 19 let o druhém 

únorovém víkendu v Brně. „Turnaj z mého pohledu probíhal bez komplikací. Myslím si, že organizátoři odvedli fantastickou 

práci a nemělo to žádnou chybu. Hrálo se mi moc dobře, protože jsem měl výhodu domácího prostředí,“ prohlásil hráč 

extraligové Viktorie Brno. 

Při cestě za zlatem ztratil za pět zápasů jen jediný set. „Bylo to ve čtvrtfinále s Jáchymem Mračkem. Všichni soupeři hráli 

výborně, ale Jáchym, s nímž jsem se dlouho nepotkal, se za poslední dobu hodně zlepšil,“ pochválil soka Panáček, kterého 

před MČR čekají ještě tři těžké turnaje, z toho dva zahraniční. 

Pro studenta gymnázia ve Starém Městě to bude na mužském šampionátu druhé vystoupení. Při loňské premiéře vypadl ve 2. 

kole s Danielem Mekbibem, současnou tuzemskou jedničkou. Pozdějšímu vítězi ale překvapivě sebral jeden set. „Je potřeba 

říct, že Dan je na jiné úrovni než já. Kdybychom se letos utkali znovu, neměl by to samozřejmě lehké, ale myslím si, že je 

natolik zkušený, že by si vítězství pohlídal,“ uvedl skromně Panáček. 

Mistrovství České republiky (startuje 5. března) se po pěti letech přesouvá z Prahy do Ostravy. Osmý squashista domácího 

žebříčku změnu prostředí vítá. „Myslím si, že není špatný nápad pořádat takovou akci i v jiných regionech a zkusit tak squash 

více zviditelnit,“ dodal Panáček. 

Autor: pk 

https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/375740/vychazejici-squashova-hvezda-panacek-chce-po-juniorskem-titulu-uspet-mezi-muzi.html
https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/375740/vychazejici-squashova-hvezda-panacek-chce-po-juniorskem-titulu-uspet-mezi-muzi.html
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67. Brněnští squashisté slaví šest titulů, nejprestižnější kategorii vyhrál 

Panáček 

Online ● brnensky.denik.cz (Regionální zprávy) ● 11. 2. 2020, 16:20 ● Pozitivní 

Vydavatel: Vltava Labe Media, a.s. ● Autor: Jaroslav Kára 

Odkaz: https://brnensky.denik.cz/ostatni_region/squash-brno-titul-panacek-moravska-slavie.html 

11.2.2020 

/FOTO/ Šest z deseti kategorií juniorského mistrovství republiky ovládli brněnští squashisté. Hned dvě zlaté získal Martin 

Štěpán z Moravské Slavie. 

Kliknutím zvětšíte 

Marek Panáček z domácího klubu Squash Viktoria Brno ve finále kategorie do devatenácti let porazil jedno z největších 

překvapení mistrovství - teplického Luboše Waltera 11/4, 11/2, 11/5. | Foto: Deník / Redakce 

„Vyhrál kategorie do třinácti i patnácti let a stal se nejúspěšnější hráčem šampionátu,“ přiblížil kouč české juniorské 

reprezentace Jan Břeň, který trénuje také squashisty pořádajícího klubu Viktoria Brno. 

Jeho svěřenec Marek Panáček ovládl na šampionátu nejprestižnější klání do devatenácti let. Stejně starým juniorkám 

kralovala Eliška Jičínská z Moravské Slavie, její oddílová kolegyně Karolína Šrámková ovládla kategorii do třinácti let. 

Riana Alexová z brněnské Viktorie obhájila triumf v klání hráček do patnácti let, kde porazila právě Šrámkovou. Mezi 

sedmnáctiletými skončila Alexová druhá. 

Autor: Jaroslav Kára 

Autor: Jaroslav Kára 

https://brnensky.denik.cz/ostatni_region/squash-brno-titul-panacek-moravska-slavie.html
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68. Blesk - Brno; str. 13 

Tisk ● Blesk - Brno; str. 13 (Společenské / Bulvár) ● 8. 2. 2020 

Vydavatel: CZECH NEWS CENTER, a.s. 

Odkaz: https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/76447657-b72512b0c26639da9274/ 

(textový přepis článku není k dispozici) 

...Blesk - Brno; str. 13  Číslo dne 5 Domácí squashový šampionát se po dlouhých pěti letech neuskuteční v Praze. Organizátoři 

akce jej přesunuli do Ostravy, kde je na programu od 5. do 8. března. trénovalidůchodce Vízka. Jsem tak stár, že... 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/76447657-b72512b0c26639da9274/
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69. Praha má smůlu. Squashové mistrovství se stěhuje. Proč? 

Online ● sport.cz (Sport) ● 7. 2. 2020, 15:47 ● Pozitivní 

Vydavatel: BORGIS, a.s. ● Autor: ČTK 

Odkaz: https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1198191-praha-ma-smulu-squashove-mistrovstvi-se-stehuje-

proc.html 

Praha má smůlu. Squashové mistrovství se stěhuje. Proč? 

7. února 2020 15:47 - Praha 

Pět let a dost. Musí přijít změna. Mistrovství republiky ve squashi se letos uskuteční v Ostravě, konkrétně ve sportovním 

centru FAJNE v Porubě. Hrát se bude od 5. do 8. března. „Dlouhodobě se snažíme squash popularizovat ve všech regionech 

České republiky. Pořádání této prestižní akce v Ostravě tomu rozhodně prospěje. Šanci následně dostane také Brno," tvrdí 

Tomáš Cvikl, předseda Českého squashe. 

Nový mistr republiky ve squashi - Daniel Mekbib. 

Irena Vanišová 

Byla to klasika, která se opakovala každý rok, stejně jako Vánoce. Pražské nákupní centrum se každoročně proměnilo v 

kolbiště, kde bojují ve skleněném kurtu nejlepší squashisté o tituly. Letos je ale všechno jinak a šampionát se přesouvá mimo 

hlavní město, pořadatelem bude Ostrava. 

„Mrzí nás to, protože to bylo zaběhlým standardem. Jenže postavit skleněný kurt a tribuny je finančně velmi náročné a bez 

spoluúčasti obchodního centra nejsme schopni zajistit potřebné prostředky. Ukázalo se také, že možnosti obchodních center v 

Ostravě jsou jiné než Praze. Ne všude lze kurt umístit," konstatoval Martin Grigar, člen výkonného výboru squashové asociace. 

O atraktivní kulisy ale šampionát nepřijde. SC FAJNE je nejmodernější squashové centrum v republice s výborným zázemím. 

„Zajistíme přídavnou tribunu, takže diváků, kteří budou moci sledovat osobně finálové zápasy, nebude určitě méně než v 

minulých letech," doplnil Grigar. 

Úřadujícími squashovými šampiony jsou Daniel Mekbib a Olga Kolářová. O titul se ale budou chtít utkat také ostravští hráči, 

zejména Jakub Solnický a Viktor Byrtus. „Mohu garantovat, že jim vytvoříme domácí prostředí. Určitě bychom byli rádi, aby 

podruhé v historii uspěl na mistrovství republiky ostravský hráč. Tím prvním byl v roce 2009 Pavel Sládeček mladší," naznačil 

ambice Dobroslav Vlček z pořádajícího Ostrava squash klubu. 

Autor: ČTK 

https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1198191-praha-ma-smulu-squashove-mistrovstvi-se-stehuje-proc.html
https://www.sport.cz/ostatni/ostatni/clanek/1198191-praha-ma-smulu-squashove-mistrovstvi-se-stehuje-proc.html
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70. Squashové mistrovství se po pěti letech přesouvá z Prahy do Ostravy 
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Squashové mistrovství se po pěti letech přesouvá z Prahy do Ostravy 

Po pěti letech se domácí šampionát ve squashi neodehraje v Praze. Tradiční akce se letos uskuteční v Ostravě, konkrétně ve 

sportovním centru FAJNE v Porubě. 

Ilustrační foto: Archiv 

Od 5. do 8. března se tak na ostravských kurtech budou prohánět nejlepší domácí squashisté. 

„Dlouhodobě se snažíme náš sport popularizovat ve všech regionech České republiky. Pořádání této prestižní akce v Ostravě 

tomu rozhodně prospěje. Následovat by mělo také Brno,“ prohlásil Tomáš Cvikl, předseda Českého squashe. 

Byl to obrázek, na který byli sportovní fanoušci zvyklí. Pražské nákupní centrum a skleněný kurt, ve kterém squashisté bojovali 

o domácí tituly. To se pro letošní rok změní. V Ostravě se na „skle“ hrát nebude. 

„Mrzí nás to, protože to bylo zaběhlým standardem. Jenže postavit skleněný kurt a tribuny je finančně velmi náročné a bez 

spoluúčasti obchodního centra nejsme schopni zajistit potřebné prostředky. Navíc se ukázalo, že možnosti obchodních center 

v Ostravě jsou jiné než Praze. Ne všude lze kurt umístit,“ vysvětloval důvody Martin Grigar, člen výkonného výboru squashové 

asociace. 

I tak bude mít šampionát atraktivní kulisy. SC FAJNE nabízí nejmodernější squashové centrum v republice. Díky své 

multifunkčnosti a velkorysému prostorovému řešení nabídne hráčům i divákům výborné zázemí. 

„V hlavní hrací dny zajistíme přídavnou tribunu, takže počet diváků, kteří budou moci sledovat osobně finálové zápasy, 

nebude určitě menší než v minulých letech,“ doplnil Martin Grigar. 

Úřadujícími squashovými šampiony jsou Daniel Mekbib a Olga Kolářová. O titul se ale budou chtít utkat také ostravští hráči, 

zejména Jakub Solnický a Viktor Byrtus. „Mohu garantovat, že jim vytvoříme domácí prostředí. Určitě bychom rádi, aby 

podruhé v historii uspěl na mistrovství republiky ostravský hráč. 

Tím prvním byl v roce 2009 Pavel Sládeček ml.,“ dodal Dobroslav Vlček z pořádajícího Ostrava squash klubu. 

V SC FAJNE se každoročně pořádá řada squashových turnajů různých kategorií. Navíc pravidelně hostí European Badminton 

tour a v loňském roce se zde uskutečnilo Mistrovství České republiky ČR v racketlonu. 

Autor: Jaroslav Baďura 

https://www.patriotmagazin.cz/squashove-mistrovstvi-se-po-peti-letech-presouva-z-prahy-do-ostravy
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Ostrava Pět let bojovali squashisté o české tituly v Praze, ale letos je čeká velká změna. Na domácí mistrovství republiky se 

tentokrát vydají do Ostravy. Místo tradičního skleněného kurtu v pražském obchodním centru se letošní šampionát uskuteční 

5. až 8. března v nejmodernějším squashovém centru FAJNE v Porubě se skvělým zázemím pro hráče i diváky. „Dlouhodobě 

se snažíme náš sport popularizovat ve všech regionech České republiky. Pořádání této prestižní akce v Ostravě tomu 

rozhodně prospěje. Následovat by mělo také Brno,“ prohlásil Tomáš Cvikl, předseda Českého squashe. (ju) 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/76408829-ed8f6511d46f5dc4f2e1/
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Brno Dohromady 4015 dní dělí nejmladšího účastníka juniorského mistrovství republiky ve squashi Jana Jaška a nejstarší 

Barborou Brodovou, tedy bez čtyř dnů jedenáct let. Spolu s další stovkou hráčů dnes vstoupí do šampionátu, který hostí 

brněnské Centrum Viktoria v Komárově až do neděle. 

O domácí tituly se squashisté utkají v kategoriích od jedenácti až do devatenácti let a své naděje vyšlou do turnaje také 

brněnské kluby. „Náš Squash Viktoria je společně s Moravskou Slavií adept na zisk nejvíc medailí,“ potvrdil vysoké ambice 

trenér pořádajícího oddílu a také české juniorské reprezentace Jan Břeň. 

Z Viktorie zaútočí na zlaté medaile do patnácti i do sedmnácti let Riana Alexová, v nejprestižnější kategorii chlapců do 

devatenácti let pak Marek Panáček. „Šanci máme také u chlapců do jedenácti let v podání Jiřího Hartmanna,“ doplnil kouč. 

Moravská Slavia hodně očekává od Martina Štěpána v kategoriích do třinácti i patnácti let a Karolíny Šrámkové do třinácti let. 

V nejstarší skupině dívek má velkou šanci Eliška Jičínská. 

Dnes začínají zápasy v půl desáté dopoledne, víkendová utkání play-off od devíti. Zítra přibližně ve čtyři hodiny odpoledne se 

návštěvníci dočkají exhibice, v neděli vrcholí turnaj finálovými bitvami až do čtyř hodin. 

Do Brna se juniorský šampionát vrátil po pěti letech, předcházející ročníky hostila Praha. (jak) 

https://media.monitora.cz/pdf-preview/2380/76407523-a87aabc3b361aecad7fa/
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České squashisty čeká velká změna, po pěti letech nebudou o mistrovské tituly bojovat v Praze. Domácí šampionát se letos 

uskuteční 5. až 8. března v Ostravě, konkrétně v moderním sportovním centru FAJNE v Porubě. 

Kliknutím zvětšíte 

18 fotografií v galerii › 

Český mistr Daniel Mekbib (na snímku) bude titul obhajovat v březnu v Ostravě. Sedmadvacetiletého rodáka z Bruntálu by o 

něj rádi připravili domácí squashisté Jakub Solnický a Viktor Byrtus. | Foto: Irena Vanišová 

„Dlouhodobě se snažíme náš sport popularizovat ve všech regionech České republiky. Pořádání této prestižní akce v Ostravě 

tomu rozhodně prospěje. Následovat by mělo také Brno,“ prohlásil Tomáš Cvikl, předseda Českého squashe. 

Skleněný kurt v pražském obchodním centru se stal minulostí, v Ostravě se na „skle“ hrát nebude. 

„Mrzí nás to, protože to bylo zaběhlým standardem. Jenže postavit skleněný kurt a tribuny je finančně velmi náročné a bez 

spoluúčasti obchodního centra nejsme schopni zajistit potřebné prostředky. Navíc se ukázalo, že možnosti obchodních center 

v Ostravě jsou jiné než Praze. Ne všude lze kurt umístit,“ vysvětloval důvody Martin Grigar, člen výkonného výboru squashové 

asociace. 

I tak bude mít letošní šampionát atraktivní kulisy. SC FAJNE je nejmodernější squashové centrum v republice. Díky své 

multifunkčnosti a velkorysému prostorovému řešení nabídne hráčům i divákům výborné zázemí. 

„V hlavní hrací dny zajistíme přídavnou tribunu, takže počet diváků, kteří budou moci sledovat osobně finálové zápasy, 

nebude určitě menší než v minulých letech,“ doplnil Martin Grigar. 

Úřadujícími squashovými šampiony jsou Daniel Mekbib a Olga Kolářová. O titul ale budou usilovat i ostravští hráči, zejména 

Jakub Solnický a Viktor Byrtus. 

„Mohu garantovat, že jim vytvoříme domácí prostředí. Určitě bychom rádi, aby podruhé v historii uspěl na mistrovství 

republiky ostravský hráč. Tím prvním byl v roce 2009 Pavel Sládeček mladší,“ připomenul Dobroslav Vlček z pořádajícího 

Ostrava squash klubu. 

V SC FAJNE se každoročně pořádá řada squashových turnajů různých kategorií. Navíc pravidelně hostí European Badminton 

tour a v loňském roce se zde uskutečnilo mistrovství České republiky ČR v racketlonu. 

Autor: Jiří Uhlíř 

Český mistr Daniel Mekbib (na snímku) bude titul obhajovat v březnu v Ostravě. Sedmadvacetiletého rodáka z Bruntálu by o 

něj rádi připravili domácí squashisté Jakub Solnický a Viktor Byrtus. 

Zdroj: Irena Vanišová 

Squash. Ilustrační foto. 

Zdroj: Deník / Ladislav Adámek 

Zdroj: Deník / Lukáš Kaboň 

Autor: Marie Rodovská 

https://moravskoslezsky.denik.cz/ostatni_region/cesky-sampionat-squashistu-bude-v-breznu-hostit-ostrava-vystridala-prahu-20200206.html
https://moravskoslezsky.denik.cz/ostatni_region/cesky-sampionat-squashistu-bude-v-breznu-hostit-ostrava-vystridala-prahu-20200206.html
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6.2.2020 

Dohromady 4015 dní dělí nejmladšího účastníka juniorského mistrovství republiky ve squashi Jana Jaška a nejstarší Barborou 

Brodovou, tedy bez čtyř dnů jedenáct let. Spolu s další stovkou hráčů v pátek vstoupí do šampionátu, který hostí brněnské 

Centrum Viktoria v Komárově až do neděle. 

Kliknutím zvětšíte 

Ilustrační foto. | Foto: ČTK/Ladislav Adámek 

O domácí tituly se squashisté utkají v kategoriích od jedenácti až do devatenácti let a své naděje vyšlou do turnaje také 

brněnské kluby. „Náš Squash Viktoria je společně s Moravskou Slavií adept na zisk nejvíc medailí,“ potvrdil vysoké ambice 

trenér pořádajícího oddílu a také české juniorské reprezentace Jan Břeň. 

Z Viktorie zaútočí na zlaté medaile do patnácti i do sedmnácti let Riana Alexová, v nejprestižnější kategorii chlapců do 

devatenácti let pak Marek Panáček. „Šanci máme také u chlapců do jedenácti let v podání Jiřího Hartmanna,“ doplnil kouč. 

Moravská Slavia hodně očekává od Martina Štěpána v kategoriích do třinácti i patnácti let a Karolíny Šrámkové do třinácti let. 

V nejstarší skupině dívek má velkou šanci Eliška Jičínská. 

V pátek začínají zápasy v půl desáté dopoledne, víkendová utkání play-off od devíti. V Sobotu přibližně ve čtyři hodiny 

odpoledne se návštěvníci dočkají exhibice, v neděli vrcholí turnaj finálovými bitvami až do čtyř hodin. 

Do Brna se juniorský šampionát vrátil po pěti letech, předcházející ročníky hostila Praha. 

Autor: Jaroslav Kára 

Autor: Jaroslav Kára 

https://brnensky.denik.cz/ostatni_region/squashiste-zabojuji-o-domaci-juniorske-tituly-v-brne-20200206.html
https://brnensky.denik.cz/ostatni_region/squashiste-zabojuji-o-domaci-juniorske-tituly-v-brne-20200206.html


  

Přehled zpráv  89 

75. Squashové mistrovství se přesune do Ostravy. Skleněný kurt střídá 
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Squashové mistrovství se přesune do Ostravy. Skleněný kurt střídá nejmodernější centrum 

Po pěti letech se domácí šampionát ve squashi neodehraje v Praze. Tradiční akce se letos uskuteční v Ostravě, konkrétně v 

moderním sportovním centru FAJNE v Porubě. Od 5. do 8. března se tak na ostravských kurtech budou prohánět nejlepší 

domácí squashisté. „Dlouhodobě se snažíme náš sport popularizovat ve všech regionech České republiky. Pořádání této 

prestižní akce v Ostravě tomu rozhodně prospěje. Následovat by mělo také Brno,“ prohlásil Tomáš Cvikl, předseda Českého 

squashe. 

Byl to obrázek, na který byli sportovní fanoušci zvyklí. Pražské nákupní centrum a skleněný kurt, ve kterém squashisté bojovali 

o domácí tituly. To se pro letošní rok změní. V Ostravě se na „skle“ hrát nebude. „Mrzí nás to, protože to bylo zaběhlým 

standardem. Jenže postavit skleněný kurt a tribuny je finančně velmi náročné a bez spoluúčasti obchodního centra nejsme 

schopni zajistit potřebné prostředky. Navíc se ukázalo, že možnosti obchodních center v Ostravě jsou jiné než Praze. Ne všude 

lze kurt umístit,“ vysvětloval důvody Martin Grigar, člen výkonného výboru squashové asociace. 

I tak bude mít šampionát atraktivní kulisy. SC FAJNE nabízí nejmodernější squashové centrum v republice. Díky své 

multifunkčnosti a velkorysému prostorovému řešení nabídne hráčům i divákům výborné zázemí. „V hlavní hrací dny zajistíme 

přídavnou tribunu, takže počet diváků, kteří budou moci sledovat osobně finálové zápasy, nebude určitě menší než v 

minulých letech,“ doplnil Martin Grigar. 

Úřadujícími squashovými šampiony jsou Daniel Mekbib a Olga Kolářová. O titul se ale budou chtít utkat také ostravští hráči, 

zejména Jakub Solnický a Viktor Byrtus. „Mohu garantovat, že jim vytvoříme domácí prostředí. Určitě bychom rádi, aby 

podruhé v historii uspěl na mistrovství republiky ostravský hráč. Tím prvním byl v roce 2009 Pavel Sládeček ml.,“ dodal 

Dobroslav Vlček z pořádajícího Ostrava squash klubu. 

V SC FAJNE se každoročně pořádá řada squashových turnajů různých kategorií. Navíc pravidelně hostí European Badminton 

tour s v loňském roce se zde uskutečnilo Mistrovství České republiky ČR v racketlonu. 

Autor: pk 

https://isport.blesk.cz/clanek/ostatni-dalsi-sporty/375383/squashove-mistrovstvi-se-presune-do-ostravy-skleneny-kurt-strida-nejmodernejsi-centrum.html
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